
استاندار: مقصر عقب ماندگی پروژه های 
 اقتصاد مقاومتی کرمان معرفی شود

2

دانا
راه 

س: 
عک

سونامی دلال ها کشاورزی 
 جنوب کرمان را نابود می کند

بعد از سیل نوبت به دلال ها رسید؛

افزایش ۱۰۰ درصدی بیماران 
سرپایی کرونا در شرق استان کرمان

خرید خدمت سربازی  
تا ۲۴۰۰درصد گران شد

خرید سربازی بعد از سه سال توقف بار دیگر 
در حال برگشت به بودجه است، اما مصوبه 

کمیسیون تلفیق برای خرید، بیانگر افزایش هزینه تا ۲۴۰۰ درصدی نسبت به آخرین 
دوره فروش در بودجه ۱۳۹۷ است.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع 
دستی استان کرمان از اختصاص ۶ میلیارد تومان 

اعتبار برای تکمیل بخشی از موزه جیرفت خبر داد و گفت: در مرحله تعیین پیمانکار برای 
این پروژه هستیم.

فریدون فعالی در گفت وگو با »کاغذوطن« در خصوص موزه جیرفت گفت:در حال حاضر ۶ 
میلیارد تومان برای تکمیل موزه جیرفت اختصاص داده شده و با توجه به تغییراتی که ایجاد 
شده باید مشاور شرح خدمات آن را در هفته جاری اعلام کند تا مناقصه موزه را آغاز کنیم.

او تصریح کرد: قبل از سال حتما اجرای پروژه را آغاز می کنیم و پیمانکار باید تا پایان سال 
مالی )تیرماه ۱۴۰۱ سال مالی به پایان می رسد( تعهدات خود را انجام دهد تا بتوانیم اعتبار 

جدیدی برای تکمیل موزه بگیریم.

رییس دانشگاه علوم پزشکی بم از افزایش تقریبی ۲ برابری بیماران 
سرپایی کرونا در بیمارستان پاستور بم خبر داد و گفت: در چهار روز اخیر 

تعداد بیماران سرپایی مبتلا به ویروس کرونا از ۴۸ نفر به ۸۵ نفر رسیده است. دکتر مازیار اویسی  در 
جلسه ستاد مقابله با کرونا در شهرستان بم با اظهار نگرانی از افزایش مبتلایان به کرونا در روزهای 
اخیر اظهارداشت: متاسفانه سویه جدید امُیکرون با شدت بیشتری واگیردار است و به همین دلیل 

با افزایش تعداد مبتلایان و فوتی ها نیز مواجه خواهیم شد.

اختصاص ۶ میلیارد تومان اعتبار 
برای تکمیل موزه جیرفت
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رییس کمیسیون گردشگری 
اتاق بازرگانی کرمان:

حضور کمرنگ بخش 
خصوصی کرمان در 

نمایشگاه گردشگری تهران 

۳۰درصد ظرفیت
 شرکتهای ساختمانی

 خالی است

۵۹درصد ظرفیت 
سدها خالی است

صفحه ۱
را بخوانید 

صفحه ۲ را 
بخوانید

۳
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ادامه مطلب را در صفحه ۲ بخوانید 

ادامه مطلب را در صفحه۳ بخوانید 

تومــان  5۰۰ قیمــت              ۱۴۰۰ بهمــن   ۱۱ دوشــنبه         ۱۱۶۴ پیاپــی  شــماره  چهــارم          ســال 

جسارت را به مدیران جسارت را به مدیران 
کشور برگردانیمکشور برگردانیم

مـارا
دنبال
کنید

@kaghazevatan
ما را در تلگرام دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

مهندس ایمان عتیقی، مدیر عامل شرکت گل گهر در محضر رهبر انقلاب :

برگزاری پنج هزار برنامه 
طی دهه فجر در کرمان

رییس کمیسیون گردشگری اتاق بازرگانی کرمان:
حضور کمرنگ بخش خصوصی کرمان در نمایشگاه گردشگری تهران 

رییس ستاد دهه فجر انقلاب اسلامی استان کرمان با اشاره به شعار 
امسال این دهه با عنوان “جشن ملی ۱۴۰۰” گفت: بیش از پنج هزار 

برنامه طی مدت دهه فجر در این استان برگزار می شود.
حسین انجم شعاع در نشست خبری با عنوان “چهل و سومین سالگرد 
پیروزی انقلاب اسلامی افزود: امسال جشن های دهه فجر در کرمان 
با حفظ و رعایت شئون دینی و اسلامی برگزار می شود تا ضمن حفظ 

آرمان ها در جامعه شادی ایجاد شود.
او با تاکید بر برگزاری مردمی برنامه های دهه فجر انقلاب اسلامی در 
استان کرمان تصریح کرد: مراسم ۱۲ بهمن سالروز ورود امام خمینی 
)ره( به ایران اسلامی در مصلای امام علی )ع( شهر کرمان به عنوان 

برنامه شاخص و محوری ساعت ۹ و نیم برگزار می شود.
رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان کرمان ادامه داد: 
نواختن زنگ انقلاب در مدارس این استان ساعت هشت به صورت 

ویژه در مدرسه حضرت خدیجه در شهرک مطهری برگزار می شود.
او از برگزاری رژه موتوری از فرودگاه بین المللی کرمان تا مزار سپهبد 
شهید حاج قاسم سلیمانی، مسابقه دو استقامت از فرودگاه کرمان تا 
مصلی، برگزاری آیین جشن پیروزی انقلاب در مساجد و تکایا و بصورت 
ویژه در پنج مسجد شهر کرمان طی دهه فجر در این استان برگزار می 
شود.انجم شعاع به برگزاری مراسم مهمانی لاله ها در ۱۴ بهمن ساعت 
۱5 در گلزار شهدا، انجام رزمایش کمک مومنانه و کمک به سیل زدگان 
شرق کرمان، دیدار با خانواده شهدا، همایش ملی کویرنوردی توسط 
کمیته بانوان، محفل انس با قرآن کریم،همایش بزرگ ورزش زورخانه 
ای، جشن انقلاب به مدت ۱۰ شب در سالن خواجه نصیر دانشگاه 
فرهنگیان و برگزاری مسابقات مختلف در دهه فجر سال جاری در 

این استان خبر داد.
او گفت: در نشست دهه فجر در استانداری کرمان تاکید شد، برنامه 
های این دهه امسال با رعایت شیوه نامه های بهداشتی برگزار می شود.

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان کرمان افزود: دهه 
فجر یادآور ورود شکوهمند امام خمینی )ره( در ۱۲ بهمن 5۷ و تداعی 

کننده روزهای خوب پیروزی است.
او با بیان اینکه امام خمینی )ره( بعد از ۱5 سال تبعید به میهن آمدند و 
این ۱۰ روز، سرنوشت جهان را رقم زد و تحولی در ایران منطقه و جهان 
بوجود آورد و حاصل خون شهدا و فداکاری مردم این مرز و بوم که به 
خاطر تداوم انقلاب جان خود را فدا و سختی ها را تحمل کردند و از 

هستی خود گذشتند تا انقلاب به پیروزی رسید.
انجم شعاع تصریح کرد:مردم ۴۳ سال پای این نظام ایستاده اند و 
علیرغم اینکه خودشان در سختی بودند باز هم در عرصه های مختلف 
مانند زمان جنگ تحمیلی به جبهه ها کمک می کردند و جان خود و 
فرزندانشان را در طبق اخلاص گذاشتند لذا اینگونه اقدامات در تاریخ 

دنیا بی نظیر است لذا باید قدردان انقلاب اسلامی باشیم.
او تاکید کرد:مستکبران عالم عظمت، بزرگی و استقلال کشور ما را بر 
نمی تابند و نمی توانند ببینند ایران اسلامی هم خود مقتدر است و هم به 
کشورهای مسلمان اقتدار می دهد لذا  زمانی که توطئه های آنها جواب 

نمی دهد به سراغ اعمال تحریم و فشار حداکثری می روند.
رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان کرمان با بیان اینکه 
دهه فجر فرصتی است که دست به دست هم بدهیم تا آرمان ها و اهداف 
انقلاب اسلامی را به مردم بویژه نسل جوان و نوجوان منتقل کنیم 
تصریح کرد: اگر می خواهید نسل آینده به اقتدار، آرمان و ارزش های 

نظام فکر کند باید این مهم را در جامعه نهادینه کنیم.
او گفت خبرنگاران در انتشار اخبار و امید آفرینی در جامعه نقش بسزایی 
دارند و از این طریق با حربه سیاه نمایی و ناامید کردن مردم توسط 

دشمن مبارزه خواهیم کرد.

رییس کمیسیون گردشگری اتاق بازرگانی کرمان با انتقاد از حضور 
کمرنگ بخش خصوصی کرمان در پانزدهمین نمایشگاه بین المللی 
گردشگری تهران گفت: »در این نمایشگاه صرفا جامعه هتلداران 
کرمان حضور داشت و دیگر بخش های خصوصی این صنعت شرکت 

نکردند.«
رضا بهرامی با اشاره به اینکه در پانزدهمین نمایشگاه گردشگری 
تهران فضایی به مساحت ۲۰۰ مترمربع به معرفی جاذبه های تاریخی و 
گردشگری استان کرمان اختصاص یافته است افزود: »با وجود اطلاع 
رسانی های متعدد از سوی اداره کل میراث فرهنگی استان و کمیسیون 
گردشگری اتاق بازرگانی کرمان اما بخش خصوصی برای حضور 
در این نمایشگاه تمایلی نشان نداد.«رئیس کمیسیون گردشگری 
اتاق بازرگانی کرمان با تاکید براینکه استان کرمان با تکیه بر هفت 

اثر ثبت جهانی و هفتصد اثر ملی حرف های بسیاری برای گفتن در 
نمایشگاه مذکور داشت اظهار کرد: »متاسفانه بخش خصوصی صنعت 

گردشگری استان کرمان از این فرصت استفاده نکرد.«
بهرامی با بیان اینکه کرونا جایگاه گردشگری را در سطح کشور به 
ویژه استان کرمان تضعیف کرد گفت: »در حال حاضر کرمان جزو 
استان های مقصد گردشگری محسوب نمی شود و نیاز به تبلیغ و 
معرفی در کنار همدلی و همیاری فعالان بخش خصوصی صنعت 
گردشگری دارد.«او خاطرنشان کرد: »در سال های گذشته شهرداری 
کرمان، دفاتر خدمات مسافرتی و راهنمایان گردشگری حضوری فعال 
در نمایشگاه های گردشگری داشتند اما امسال تمایلی برای شرکت 
در پانزدهمین نمایشگاه بین المللی گردشگری تهران از خود نشان 

ندادند.«

هر چند انتظار می رفت کشاورزی قراردادی مشکل روستائیان جنوب کرمان را رفع کند اما در 
 فصل برداشت سیب زمینی باز هم دستان کشاورزان خالی مانده و دلال ها پول به جیب می زنند.

هر چند سیلاب اخیر به کشاورزان جنوب کرمان به خصوص در رودبار و قلعه گنج خسارت های زیادی 

وارد کرده است بطوریکه تنها در موج اول سیلاب هزار و 5۷۹ میلیارد تومان به مزارع خسارت وارد شما 
و خسارات در موج دوم نیز قابل توجه بود اما هنوز هم بسیاری از مزارع سیب زمینی و پیاز در جنوب 

کرمان در حال آماده شدن برای برداشت محصول می باشند.

عقب ماندگی  مقصر  اینکه  بر  تاکید  با  کرمان  استاندار 
طرح های اقتصاد مقاومتی این استان باید معرفی شود گفت: 
کوتاهی  که  سرمایه گذاری  نکنید،  مسامحه  مورد  این  در 
شود.  گرفته  او  از  خسارت  و  ید  خلع  باید  حتما   کرده 

علی زینی وند در نشست ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی استان 
کرمان با گلایه از عقب ماندگی تعدادی از طرح های اقتصاد مقاومتی 
افزود: پروژه های اقتصاد مقاومتی بسیار اهمیت دارند و عقب ماندگی 

آنها تحقق تعهد اشتغال استان را هم می تواند با چالش روبرو کند.

فراخوان مناقصه عمومی
 یک مرحله ای

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد مناقصه عمومی موضوع اجرای مخزن 2000 
مترمکعبی شهرستان زهکلوت را با برآورد 68.385.507.023 ریال همراه با ارزیابی کیفی با مبلغ 
ضمانت نامه فرایند ارجاع کار در مناقصه 3.419.300.000 ریال و با حداقل تعداد شرکت کنندگان 1 
نفر و به شماره 2000005963000154 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه 
مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها 
از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir  انجام 
خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور 

و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 1400.11.11 می باشد. 
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 19:00 روز دوشنبه تاریخ 1400.11.25

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت 19 روز شنبه تاریخ 1400.12.14
تاریخ تحویل ضمانتنامه به دبیرخانه شرکت ساعت 14:00 تاریخ 1400.12.14 

زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت 10.30 روز یکشنبه تاریخ 1400.12.15
- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار  جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه 

پاکت های الف :
آدرس : کرمان- بلوار 22 بهمن- شرکت آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها و تلفن 034333222282 

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : 021-41934 
دفتر ثبت نام : 88969738 و 85193768 

شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی( 

مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانی
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وم
ت د

نوب

رییس کمیسیون گردشگری 
اتاق بازرگانی کرمان با انتقاد 

از حضور کمرنگ بخش خصوصی کرمان در 
پانزدهمین نمایشگاه بین المللی گردشگری 
تهران گفت: »در این نمایشگاه صرفا جامعه 
هتلداران کرمان حضور داشت و دیگر بخش های 

خصوصی این صنعت شرکت نکردند.«

دبیر سندیکای شــرکت های ساختمانی ایران با 
اشاره به وجود برخی محدودیت ها در بخش صدور 
خدمات فنی مهندسی، گفت: برای حل مشکلات 
موجــود نیازمند یک فرماندهی واحد هســتیم.

به گفتــه ایرج گلابتونچی ۳۰درصــد از ظرفیت 
شرکتهای ساختمانی خالی است.

به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری تسنیم، آمار 
دفتر اطلاعات و داده های آب کشور نشان می دهد 
با سپری شدن ۱۲۹ روز از سال آبی، تا ۹ بهمن ماه 
)سال آبی ۱۴۰۱ ـ ۱۴۰۰( میزان کل حجم آب 
در مخازن سدهای کشور حدود ۲۰.8۴ میلیارد 
مترمکعب است که نسبت به مدت مشابه سال آبی 

گذشته ۲۲ درصد کاهش نشان می دهد.
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اختصاص ۶ میلیارد تومان اعتبار 
برای تکمیل موزه جیرفت

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی استان 
کرمان از اختصاص ۶ میلیارد تومان اعتبار برای تکمیل بخشی از 
موزه جیرفت خبر داد و گفت: در مرحله تعیین پیمانکار برای این 

پروژه هستیم.
فریدون فعالــی در گفت وگو با »کاغذوطــن« در خصوص موزه 
جیرفت گفت:در حال حاضر ۶ میلیــارد تومان برای تکمیل موزه 
جیرفت اختصاص داده شده و با توجه به تغییراتی که ایجاد شده 
باید مشاور شرح خدمات آن را در هفته جاری اعلام کند تا مناقصه 

موزه را آغاز کنیم.
او تصریح کرد: قبل از ســال حتما اجرای پروژه را آغاز می کنیم و 
پیمانکار باید تا پایان سال مالی )تیرماه ۱۴۰۱ سال مالی به پایان 
می رسد( تعهدات خود را انجام دهد تا بتوانیم اعتبار جدیدی برای 

تکمیل موزه بگیریم.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان کرمان 
با تاکید برآنکه به دنبال اختصاص منابع بیشــتری برای تکمیل 
موزه جیرفت هستیم، ادامه داد: در سال گذشته مقداری میلگرد 
برای این موزه خریداری کرده بودیم کــه در اختیار پیمانکار قرار 

می دهیم.
مجتبی شــفیعی معاون گردشــگری اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان کرمان نیز به کاغذوطن گفت: 
برای ســاخت کامل موزه جیرفت به ۳۰۰ میلیــارد تومان اعتبار 

نیاز است.
او با بیان این مطلب که بــا منابع دولتی نمی تــوان این پروژه را 
در چشــم انداز نزدیک به پایان رســاند، اظهار کرد: سال گذشته 
رایزنی هایی با بخش خصوصی به ویژه شرکت های صنعتی و معدنی 
برای مشارکت در امر تکمیل موزه جیرفت صورت گرفت که هنوز 

به نتیجه نرسیدیم.
معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی اســتان کرمان بیان کرد: زیربنای موزه جیرفت ۱۲ هزار 
مترمربع اســت که آن را فاز بندی کرده ایم و در فــاز اول ۴ هزار 

مترمربع آن به بهره برداری خواهد رسید.

مشترکین برق شمال نگران 
دریافت خسارت نباشند

مدیر دفتر نظارت بر بهره برداری شرکت توزیع برق شمال استان 
کرمان گفت: مشــترکان نگران دریافت خسارات برقی خود که 
به دلیل نوســانات برق پیش آمده نباشند؛ چرا که به راحتی می 
توانند درخواست خود را در ســامانه درج کنند و پیگیری لازم 

انجام خواهد شد.
محمدعلی مومن زاده با بیان اینکه بر اساس بیمه مشترکان اگر 
خسارتی بر لوازم برقی مشترکین خانگی یا سایر مصارف)تجاری( 
وارد شود که منشــا آن برق باشــد، در چارچوب قرارداد بیمه 
خسارت مشــترکان و مفاد قرارداد پرداخت خواهد شد، اظهار 
کرد: در ابتدا لازم است مشترک خسارت دیده وارد سایت توانیر 
و بخش بیمه خسارات مشترکین شود و درخواست خود را ثبت 

کند.
مدیر دفتر نظارت بر بهره برداری شرکت توزیع برق شمال استان 
http://bime. کرمان با بیان اینکه زمانی که مشترکان وارد سایت
tavanir.org.ir شدند می بایست شناسه قبض خود را وارد و اگر 
مستنداتی دارند لازم است اطلاعات آن را وارد کنند، گفت: علاوه 
بر این اگر هزینه ای پرداخت کردند فاکتور آن را به درخواســت 
خود اضافه کنند که پس از آن وارد مراحل رســیدگی، بررسی 
کارشناس، تعیین خسارت، گرفتن شماره شبا و نهایتا پرداخت 

می شوند.
به گفته او ؛ ممکن است این خسارات در خصوص وسایل خانگی 
نباشد و منجر به آتش سوزی شده باشد که در این شرایط نیز اگر 
سازمانهای های ذیصلاح )آتش نشانی- پلیس ۱۱۰ و …( مراتب 
را تایید کنند که منشاء خسارت برق است، متناسب با مستنداتی 
که واحدهای ذیربــط ارائه می دهند فرآینــد لازم انجام، مبلغ 
برآوردی محاسبه می شود و مراحل بعدی جهت جبران خسارت 

ادامه پیدا می کند.
مومن زاده با بیان اینکه اگر مدارک مورد نیاز برای این امر ناقص 
باشد کارشــناس بیمه به متقاضی اطلاع می دهد و مدارک که 
مجدد کامل شــد ادامه مراحل رســیدگی به پرونده پیش می 
رود، تاکید کرد: نیازی به حضــور فیزیکی متقاضی به اداره برق 
نیســت)به جز زمان تحویل اصل مدارک و مستندات( ولی اگر 

در مواردی نیز لازم باشد کارشناسان بیمه اعلام خواهند کرد. 
او گفت از مشــترکین محترم تقاضا می شــود در همان مرحله 
اول ثبت خســارت، کلیه مدارک لازم را بر اساس فایل راهنمای 
موجود در سامانه، بارگذاری نمایند تا در روال رسیدگی به پرونده 

تسریع صورت گیرد.  

رییس دانشگاه علوم پزشکی بم از افزایش تقریبی ۲ 
برابری بیماران سرپایی کرونا در بیمارستان پاستور 
بم خبر داد و گفت: در چهار روز اخیر تعداد بیماران 
سرپایی مبتلا به ویروس کرونا از ۴۸ نفر به ۸۵ نفر 
رسیده است. دکتر مازیار اویسی  در جلسه ستاد مقابله با کرونا در 
شهرستان بم با اظهار نگرانی از افزایش مبتلایان به کرونا در روزهای 
اخیر اظهارداشت: متاسفانه سویه جدید امُیکرون با شدت بیشتری 
واگیردار است و به همین دلیل با افزایش تعداد مبتلایان و فوتی ها 
نیز مواجه خواهیم شد.او بیان کرد: همیشه قبل از اینکه وارد پیک 
)دوره اوج( شویم اول تعداد بیماران سرپایی افزایش پیدا کرده و 
سپس تعداد بیماران بستری افزایش می یابد؛ اینک نیز ۱۷ بیمار 
مبتلا به ویروس کرونا در پاستور بم بستری شده اند که پنج نفر در 
بخش ICU بستری هستند.اویسی ادامه داد: تزریق دز سوم کرونا از 
دانشگاه علوم پزشکی شروع شده است و تمامی پرسنل این دانشگاه 
باید در مدت یک هفته دز سوم خود را تزریق کنند؛ همچنین تیم 
سیار ما آمادگی کامل دارد تا با حضور در ادارات و اصناف دز سوم 
را تزریق کنند.به گفته او طبق آمار سامانه سیب تاکنون ۲۲۱ هزار 
نفر در شرق کرمان دز واکسن تزریق شده است یعنی ۸۵ درصد 
افراد زیرپوشش این سامانه واکسن دریافت کرده اند که این آمار 

نسبت به میانگین کشوری پایین تر است.
اویسی اظهارداشت: ۵۴ هزار و ۷۰۰ دز سوم یعنی حدود ۲۳ درصد 

افراد ذیل سامانه سیب واکسن دریافت کرده اند. 
7۰ درصد بیماران کرونا مربوط به شهرستان بم هستند

رییس دانشگاه علوم پزشکی بم بیان کرد: شهرستان بم مهمترین 
مکانی است که باید تزریق دز سوم در آن اتفاق بیفتد چون در آمار 
یکساله که رصد کرده ایم بالای ۷۰ درصد بیماران بستری  کرونا در 

شرق استان مربوط به شهرستان بم هستند.
اویسی تاکید کرد: تزریق واکسن دز سوم بسیار با اهمیت است 
و از همه شهروندان درخواست داریم هر چه سریعتر برای 

واکسیناسیون اقدام کنند. 
او گفت: متاسفانه رعایت پروتکل های بهداشتی در حوزه 
زیرپوشش دانشگاه علوم پزشکی بم نزدیک به ۴۰ درصد کاهش 
یافته که نشان می دهد مانند آمار کشوری افت کرده و بسیار 

نگران کننده است.

استاندار کرمان با تاکید بر اینکه مقصر عقب ماندگی 
باید  استان  این  مقاومتی  اقتصاد  طرح های 
معرفی شود گفت: در این مورد مسامحه نکنید، 
سرمایه گذاری که کوتاهی کرده حتما باید خلع ید و خسارت از 
او گرفته شود. علی زینی وند در نشست ستاد فرماندهی اقتصاد 
مقاومتی استان کرمان با گلایه از عقب ماندگی تعدادی از طرح های 
اقتصاد مقاومتی افزود: پروژه های اقتصاد مقاومتی بسیار اهمیت 
دارند و عقب ماندگی آنها تحقق تعهد اشتغال استان را هم می تواند با 
چالش روبرو کند.او اظهار داشت: استان کرمان از نظر تهیه و تدوین 
اسناد و راهبردها وضعیت خوبی دارد، اما باید برای اجرای آنها تمرکز 
شود.استاندار کرمان با بیان اینکه دستور فراقانونی نمی توانیم به 
دستگاه های اجرایی و بانک ها بدهیم، عنوان کرد: دستگاه ها و بانک ها 

موظف هستند در چارچوب قانون پروژه ها را پیش ببرند.
او افزود: بانک ها براساس ضوابط خودشان تا سقف اختیارات قانونی 
همکاری می کنند، اما بعضا سرمایه گذار رغبتی برای اجرای کار 
ندارد و همراهی نمی کند.استاندار کرمان ابراز داشت:در ستاد 
اقتصاد مقاومتی به تناسب ظرفیت های استان، مباحث راهبردی 
و اجرایی طرح می شود.زینی وند اضافه کرد: استان کرمان به لحاظ 
اسناد و راهبرد در وضعیت خوبی است، اما باید برای اجرای آنها 
تمرکز گذاشته شود.او همچنین از مباحث کارشناسی شورای 
گفتگوی دولت و بخش خصوصی کرمان در حوزه فضای کسب و 
کار و رفع موانع پیش روی آن نام برد و گفت: شورای گفتگوی دولت 
و بخش خصوصی این استان به لحاظ محتوا و مجموعه اقدامات جزو 

برترین های کشور است.
از زمانبندی عقب هستیم

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان نیز در این 
نشست گفت: در مجموع 5۷5 پروژه اقتصاد مقاومتی در استان 
کرمان داریم که پنج پروژه برش استانی پروژه های ملی به آنها اضافه 
شده است.جعفر رودری افزود: از این تعداد ۲۳۴ پروژه مربوط به 
دستگاه های اجرایی کرمان است، ۱۲5 پروژه اقتصاد مقاومتی نیز 
توسط معین های توسعه اقتصادی این استان در حال اجرا است که 
اجرای این پروژه ها اهمیت زیادی در توسعه اقتصادی دارد.او گفت: 
تاکنون ۱۳ هزار و 8۰۰ میلیارد تومان حجم سرمایه گذاری این 
پروژه ها است و در ارزیابی عملکرد استان ها در اجرای پروژه های نیپا، 

از برنامه زمانبندی اجرای این پروژه ها عقب هستیم.

  افزایش ۱۰۰ درصدی 
بیماران سرپایی کرونا 
در شرق استان کرمان

استاندار: مقصر عقب ماندگی 
پروژه های اقتصاد مقاومتی

 کرمان معرفی شود
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خبر

خبرخبرخبر

دبیر سندیکای شــرکت های ساختمانی 
ایران با اشاره به وجود برخی محدودیت ها 
در بخش صدور خدمات فنی مهندســی، 
گفت: برای حل مشــکلات موجود نیازمند 
یک فرماندهی واحد هستیم.به گفته ایرج 
گلابتونچی ۳۰درصد از ظرفیت شرکت اّی 

ساختمانی خالی است.
ایرج گلابتونچی در گفت وگــو با خبرنگار 
اقتصادی خبرگزاری تسنیم با اشاره به دیدار 
امروز فعالان اقتصادی با رهبر معظم انقلاب، 
اظهار کرد: بنده دبیر سندیکای ساختمانی 
ایران هستم و حوزه فعالیت ما خدمات فنی 
مهندسی در داخل و خارج و اجرای طرح های 

عمرانی است.
وی ادامه داد:  در جلســه بــا رهبر معظم 
انقلاب، هدف ما معرفی ظرفیت بزرگ بخش 
خصوصی بود. ما 5۶5۰۰ شرکت مهندسی 
حوزه ساختمانی در کشور داریم. از این تعداد 
5۳ هزار شرکت پیمانکاری و ۳5۰۰ شرکت 
مهندس مشاور هســتند که توان بالایی در 

انجام پروژه های داخلی و خارجی دارند.
وی با اشاره به این که ۷۰ درصد ظرفیت این 
شرکت ها آماده به کار است، تاکید کرد:  بر این 
باوریم که با فعال شدن ظرفیت این شرکت ها 
با همراهی دولت شاهد توسعه صدور خدمات 

فنی مهندسی حوزه ساختمان خواهیم بود.
دبیر  سندیکای شرکت های ساختمانی ایران 
با تاکید بر این که دولت باید موانع موجود را 
رفع کند، اضافه کرد:  ۱۰ تا ۱۲ وزارتخانه و 
نهاد در این حوزه کار می کنند و برای برطرف 
کردن مشکلات و موانع و افزایش سهم ایران 
از بازار مهندسی دنیا باید فرماندهی واحد در 
زمینه خدمات فنی و مهندسی و صدور آن 

داشته باشیم.
گلابتونچی ادامــه داد: این فرماندهی واحد 
می تواند با کمک بخــش خصوصی برنامه 
جمهوری اسلامی ایران در صادرات خدمات 
مهندسی ســاختمان را تدوین، هدایت و 

پایش کند.

در راســتای دســتور رئیس جمهور مبنی 
تســهیل پرداخت تســهیلات به مردم و 
گسترش اعتبارسنجی در عوض اخذ ضامن، 
وزارت اقتصاد به بانک های زیر مجموعه خود 
چهار دستور به منظور پرداخت تسهیلات 
خرد بدون ضامن برای کارکنان، بازنشستگان 
و مستمری بگیران بخش دولتی، عمومی و 
خصوصی برای اجرای در حداکثر ۲۴ ساعت 

ابلاغ کرد.
به گزارش ایسنا، چندی پیش رئیس جمهور 
بانک ها را مکلف به اجرای پنج دستور کرد 
که یکی از آن ها، تسهیل پرداخت تسهیلات 
به مردم است که در این زمینه، فرآیند اخذ 
وثیقه در پرداخت تســهیلات خرد به مردم 
تغییر کرد و اعتبارســنجی جایگزین اخذ 

وثیقه یا ضامن شد.
بدین منظور، در مرحلــه اول وزارت اقتصاد 
به بانک های زیرمجموعه خــود ابلاغ کرد 
تا پرداخت تســهیلات زیــر ۱۰۰ میلیون 
تومان را برای شــاغلین، بازنشســتگان و 
مستمری بگیران دستگاه های اجرایی اعم 
از وزارتخانه ها، سازمان ها، شرکت های دولتی 
دارای رتبه اعتباری مناسب )از بانک محل 
دریافت حقوق خود( را "بدون ضامن" انجام 

دهند.

عضو کمیسیون آموزش مجلس گفت: وقتی نگاهی به لایحه بودجه 
۱۴۰۱ می اندازیم، می بینیم که ریل گذاری در برخی جاها درست نیست. 
مثلًا در بحث بودجه آسیب های اجتماعی درصد کمی به این حوزه 
اختصاص داده شده و یا در موضوع مهم و حساس ارز ترجیحی، دولت 

دچار اشتباه شده است.
یک هشتم از عمر دولت سیزدهم گذشته است، ولی همچنان گشایش 
خاصی در حوزه اقتصاد رخ نداده و مردم به سنوات گذشته، قناعت و 
کوچک کردن سفره ها را در پیش گرفتند تا با این رویکرد بتوانند تاب آوری 

خود در برابر فشارهای بی سابقه اقتصادی را بالا ببرند.
حال، دولت سیزدهم به اولین تجربه خود در بودجه نویسی رسیده است؛ 
بودجه ای که منتقدان زیادی دارد و خبر حذف ارز ترجیحی در آن، صدای 

نمایندگان همسو با دولت را هم درآورده است.
احمد نادری، نماینده تهران یکی از آن دست اصولگرایانی است که 

می گوید اگر برخی رویه ها تغییر نکند، کیان نظام به خطر می افتد.
او گفت: آواربرداری از فجایعی که دولت نئولیبرال آقای روحانی در هشت 
سال به بار آورد، نیاز به زمان دارد و طبیعی است که دولت سیزدهم در 
شش ماه نمی تواند معجزه کند، اما موضوع حائزاهمیت این است که دولت 

نوپا باید ریل گذاری هایش درست باشد.
نایب رییس کمیسیون آموزش مجلس افزود: وقتی نگاهی به لایحه 
بودجه ۱۴۰۱ می اندازیم، می بینیم که ریل گذاری در برخی جاها درست 
نیست. مثلًا در بحث بودجه آسیب های اجتماعی درصد کمی به این 
حوزه اختصاص داده شده و یا در موضوع مهم و حساس ارز ترجیحی، 

دولت دچار اشتباه شده است.
این چهره اصولگرای مجلس یازدهم اظهار داشت: هشدار می دهم این 
رویکردها اگر ادامه پیدا کند، به سمتی خواهیم رفت که سال ۱۴۰۱ شاهد 

شورش های عظیم اجتماعی باشیم.
وی در پایان خاطرنشان کرد: ضرورت دارد تا دیر نشده است، تجدیدنظر 
جدی در رویه ها شود. اگر کارها با خردجمعی و برنامه جلو برود و مجلس 
و دولت با کمک هم، ریل های درستی را مخصوصاً در حوزه اقتصادی 

جاگذاری کنند، روزهای بهتری برای همه مردم در پیش خواهد بود.

هشدار نماینده مجلس : 
سال بعد شاهد شورش های عظیم

 اجتماعی خواهیم بود

۳۰درصد ظرفیت
 شرکتهای ساختمانی

 خالی است

مهلت ۲۴ ساعته 
به بانک ها برای پرداخت

 وام بدون ضامن

اپلیکیشن ماسک از استانداران سراسر کشور خواست تا برای کنترل 
کرونا دستور تعطیلی ۲ هفته ای فعالیتهای غیرضروری را صادر کنند.

به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، روز گذشته اپلیکیشن ماسک وابسته 
به وزارت بهداشت نوشت:

استانداران کل کشور بر اساس تفویض اختیار ستاد ملی کرونا، لطفا 
دستور تعطیلی ۲ هفته ای فعالیت ها و مشاغل غیرضروری را صادر 

فرمایید، قبل از آنکه خیلی دیر شود.
یکی از تجربیات ناموفق در موج های قبلی کرونا به تعویق انداختن وضع 

محدودیت های جدی بود تا جایی که عملا کار از کار گذشته بود.
محدودیت ها صرفا زمانی موثر است که در ابتدای اوج گیری آمار 
مبتلایان اعمال شود.هم اکنون روند بستری کرونا در اکثر استان ها 
به شدت رو به افزایش است، ازدحام مردم در محیط فاقد تهویه و در 
شرایطی که بسیاری از آن ها بدون آنکه مطلع باشند ناقل کرونا هستند، 
منجر به ابتلای سایرین می شود.در چنین شرایطی فقط یک راه حل 
وجود دارد: تعطیلی موقت.در بسیاری از کشورها به رغم آمار بالای 
واکسیناسیون، موج بستری و مرگ مبتلایان امُیکرون بلندتر از دلتا 
بوده، اگر مشابه همین اتفاق در ایران رقم بخورد، به زودی باید منتظر 
پر شدن بیمارستان ها باشیم.در چنین شرایطی فقط یک راه حل وجود 

دارد: تعطیلی موقت، سلامت مردم را اولویت اول بدانیم.

سخنگوی صنعت برق با بیان اینکه ۲۰۰۰ تا ۲5۰۰ مگاوات محدودیت 
در صنایع اعمال شده است، از رفع محدودیت های برقی صنایع از 

دوشنبه، ۱۱ بهمن ۱۴۰۰ خبر داد.
مصطفی رجبی مشهدی، سخنگوی صنعت برق با اشاره به اینکه 
محدودیت های صنایع برای جلوگیری از کمبود در تامین سوخت 
نیروگاه ها و براساس توافقنامه ها عملیاتی شده است، اظهار داشت: طبق 
برنامه ریزی انجام شده باید تا ۳۰ درصد از میزان مصرف صنایع محدود 

می شد که فقط ۲۰ درصد محقق شده است.
وی با بیان اینکه ۲۰۰۰ تا ۲5۰۰ مگاوات محدودیت در صنایع اعمال 
شده است، گفت: برق بخش عمده ای از صنایع از جمله صنایع فلزی 
مانند مس و آلومینیوم با محدودیت مواجه نیست البته صنایع دیگری 

مانند کاشی، خودرو سازی، مترو و نقلیه نیز کمبودی ندارند.
سخنگوی صنعت برق ادامه داد: در حال حاضر برق کشور تامین است 
و محدودیت هایی که در برخی از صنایع اعمال شده است نیز تا دوشنبه 

۱۱ بهمن ماه برطرف خواهد شد.

درخواست وزارت بهداشت برای تعطیلی 
دو هفته ای فعالیت های غیرضروری

 رفع محدودیت های برقی صنایع از فردا

کاغذ اقتصادی

   

هـر چنـد انتظـار می رفـت کشـاورزی قـراردادی 
مشـکل روسـتائیان جنوب کرمان را رفـع کند اما 
در فصـل برداشـت سـیب زمینی بـاز هم دسـتان 
کشـاورزان خالـی مانـده و دلال هـا پـول به جیب 

مـی زنند.
هـر چنـد سـیلاب اخیـر بـه کشـاورزان جنـوب 
کرمـان بـه خصـوص در رودبـار و قلعـه گنـج 
خسـارت های زیـادی وارد کـرده اسـت بطوریکه 
تنهـا در مـوج اول سـیلاب هـزار و ۵۷۹ میلیـارد 
تومان به مزارع خسـارت وارد شـما و خسـارات در 
موج دوم نیز قابـل توجه بود اما هنوز هم بسـیاری 
از مـزارع سـیب زمینـی و پیـاز در جنـوب کرمان 
در حـال آمـاده شـدن بـرای برداشـت محصـول 

می باشـند.
در حـال حاضر مـزارع جنـوب کرمان زیر کشـت 
محصـول پیـاز و سـیب زمینـی طـرح اسـتمرار 
هسـتند و جهـاد کشـاورزی نیـز بـا برخـی از 
روسـتاییان برای کشـت محصـول قرار داد بسـته 

اسـت.
روسـتاییان کرمان قبل از اجرای طرح کشـاورزی 
قـراردادی توسـط وزارت کشـاورزی بسـیاری از 
محصـولات خـود را در قالب عقد قـرارداد بـا تجار 
کشـورهای مختلف تولید و صـادر می کردند اما به 
هر صورت اجـرای این طـرح در کرمان نتوانسـته 

مشـکلات کشـاورزان را برطرف کند.
سیستم توزیع محصولات کشاورزی

دست دلالان است
در حـال حاضـر برداشـت سـیب زمینـی طـرح 
اسـتمرار در جنـوب کرمـان آغـاز شـده اسـت اما 
سـیب زمینی در مزارع کرمان کیلویی چهـار تا ۵ 
هزار تومان از کشـاورز خریداری می شـود و همین 

سـیب زمینی در شـهر کرمان تا کیلویـی ۱۱ هزار 
تومـان به مصـرف کننـده هـا فروخته می شـود.

ایـن در حالـی اسـت کـه سـرمازدگی، سـیل و 
افزایـش قیمـت نهاده هـای تولیـد نیز مشـکلات 
بسـیار زیـادی بـه کشـاورزان وارد کـرده اسـت.

محمد افراسیابی یکی از کشـاورزان جنوب کرمان 
در این خصـوص گفـت: متأسـفانه طـی دو هفته 
اخیر سـیل و بارندگی شـدید خسـارتهای زیادی 
به گلخانه های کشـاورزان وارد کـرده و بخش قابل 
توجهـی از محصول سـیب زمینـی و پیـاز را نیز از 

بین برده اسـت.
اندک محصول باقیمانده کشاورزان 

به تاراج می رود
او افـزود: شـاید اگـر بگوییـم نیمـی از کشـاورزان 
جنـوب کرمـان در فصـل جـاری هیـچ محصولی 
بـرای فـروش ندارنـد اغـراق نکـرده ام در رودبار و 
قلعه گنج و حتـی در جیرفت و فاریـاب و عنبرآباد 
برخی از کشـاورزان هزاران هکتار را که زیر کشـت 
سـیب زمینی برده بودند به کلی از دسـت داده اند.
ایـن کشـاورز گفت: زمیـن یکـی از کشـاورزان در 
عنبرآباد بسـتر بروز سـیلاب شـد و الان به جز گل 
و سـنگ های بزرگ هیچ چیـز در زمینـش وجود 
نـدارد در حالـی که ۵ میلیـارد تومان برای کشـت 
سـیب زمینی هزینه کرده که همه این مبلـغ را از 

طریـق وام و قـرض تهیه کرده اسـت.
او گفت: در سـال جاری تنهـا امید ما بعد از سـیل 
به همیـن محصول بود کـه بخش قابـل توجهی از 
محصول از دسـت رفـت و باقیمانده را هـم دلال ها 

بـه تـاراج می برند.
ایـن کشـاورز افـزود: حـالا پـس از سـیل همیـن 
محصول نصفه و نیمه را هـم دلالان باید خریداری 
کننـد چـون بسـیاری از مـردم کشـت خـارج از 

قراردادهـای جهـاد کشـاورزی انجـام داده انـد.
او گفـت: سـیب زمینـی در حـال حاضر بـا قیمت 

۴ هزار تومان از کشـاورز توسـط دلالان خریداری 
می شـود و در همین شـهر جیرفت ۸ هـزار تومان 
به مـردم فروخته می شـود و در کرمـان قیمت این 

محصول بـه ۱۰ هـزار تومان می رسـد.
حسـن ابراهیمی یکی دیگر از کشاورزان نیز گفت: 
کشـاورزی که نمی تواند در طـرح قـراردادی ورود 
کنـد نمی تـوان زمینـش را بـدون محصـول نگـه 
دارد و مجبـور به کشـت محصول اسـت تـا بتواند 
هزینه هـای زندگـی را تأمیـن کنـد چـون هیـچ 

کشـت جایگزینی بـه ما معرفی نشـده اسـت.
هیچ تلاشی برای صادرات محصولات 

کشاورزی انجام نمی شود
او افزود: دلالان مهمترین مشـتریهای ما هستند و 
طی سـالهای اخیر تجار افغان، عراقـی و روس هم 
به دلیـل تحریم هـا و کرونـا بـرای عقـد قراردادها 
به جنـوب کرمـان نمـی آینـد و هیچ دیپلماسـی 
کشـاورزی هـم بـرای تسـهیل صـادرات انجـام 
نمی شـود و در نتیجـه تنها گزینـه ما دلال اسـت.

او ادامـه داد: هزینه تولید محصول بسـیار بالا رفته 
اسـت، بذر، سـم و کـود بسـیار گران شـده اسـت 
هزینـه کارگر، حمـل و نقل نیز بسـیار زیاد اسـت 
و در ایـن میـان دولت هـای مختلـف فقـط شـعار 
می دهنـد و هیـچ کاری بـرای حـل مشـکل مردم 

انجـام نمی دهنـد.
کرمـان در واقع جزو شـش اسـتانی اسـت کـه در 
فصـل زمسـتان و در حالـی کـه زمین های سـایر 
مناطق کشـور زیر برف اسـت به تولید محصولات 
سـیفی اختصاص می یابد، کشـت خـارج فصل اما 
در سـال های اخیر در عدم مدیریـت دولت و خلاء 
بزرگی که وجـود دارد توسـط دلال ها پر می شـد.

سـیب زمینی، پیاز و گوجه مهمترین محصولاتی 
هسـتند که در این فصل در کرمان تولید می شـود 
امـا هـر بـار کشـاورزان در دام دلالان می افتنـد و 

کامشـان تلخ می شـود.
سـال گذشـته دولت بـرای کنتـرل قیمتها بخش 
زیـادی از محصـول کشـاورزان را خریـداری و در 
همین مزارع امحا کـرد و هیچ بهـره ای از تولیدات 

نصیب کشـاورزان نشـد
با وجـود افزایـش عرضه نسـبت به تقاضـا اما هیچ 
اقدامی برای صادرات گسـترده محصـولات انجام 
نمی شـود و حرکت هـای محـدود صـادر کننـده 
هـا نیـز پشـت سـد تعرفه هـا، کرونـا و شـایعات 
اسـتفاده از سـم غیـر اسـتاندارد امـکان صـادرات 
پیدا نمی کنند و مسـئولان هم سـکوت می کنند.

عدم بازاریابی مهمترین مشکل محصولات 
کشاورزی جنوب کرمان

معـاون زراعـت جهـاد کشـاورزی جنـوب کرمان 
می گوید: مهمترین مشـکلی که وجـود دارد عدم 
بازاریابـی و نبـود بـازار مصـرف اسـت در حالی که 
می تـوان با بازریابـی صحیح در کشـورهای اطراف 
بـازار بـزرگ ارزاوری را در جنـوب کرمـان ایجـاد 
کرد اما ایـن امر فقط یک هـدف گذاری اسـت که 

هنوز انجام نشـده اسـت.
فرامرز رسـتگاری بیان کـرد: عدم تعـادل عرضه و 
تقاضا در بـازار داخلـی نیاز بـه صـادرات را حتمی 

می کند و بایـد در این زمینـه کاری انجـام داد.
او تصریـح کـرد: کشـاورزی قـراردادی بخشـی از 
مشـکلات را رفـع می کنـد امـا همچنیـن عرضه 
بالاسـت و باید اصلاح الگوی کشـت در دستور کار 
قرار گیرد تا بتـوان از توان تولیـدی محصولات در 

فصل هـای مختلـف بهره بـرداری شـود.
رسـتگاری بیـان کـرد: رونـد تغییر الگوی کشـت 
کمی مشکل اسـت و کشـاورزان زیر بار نمی روند.

هم اکنـون در جنوب کرمان سـالانه ۵ میلیون تن 
محصول مختلـف تولیـد می شـود و اینکـه بتوان 
در کوتاه مدت نـوع محصول تولیـدی را تغییر داد 

کاری سـخت است

کوثر نمک شـناس| مدیرعامـل سـازمان مدیریت 
حمل ونقـل بار و مسـافر شـهرداری کرمـان گفت: 
۵۰۰ دسـتگاه پیـکان تاکسـی فرسـوده در شـهر 
کرمان در حال جابجایی مسـافر هسـتند کـه نیاز 

به اعتبـارات ویـژه دولتـی بـرای نوسـازی دارند.
هـادی خـدادادی در گفت وگـو بـا کاغذوطـن در 
اشـاره بـه وضعیـت نوسـازی نـاوگان حمل ونقـل 
مسـافر خصوصـا تاکسـی های درون شـهری، 
گفـت:» تعـدادی از تاکسـی هایی کـه در شـهر 
کرمان تردد می کنند فرسوده هسـتند و متاسفانه 

در سـال های اخیر تسـهیلاتی کـه برای نوسـازی 
ناوگان حمل و نقـل عمومـی در کل کشـور در نظر 
گرفته شـده، محدود بوده برای مثال سـهم کرمان 
در سـال گذشـته فقـط ۱۰۰ دسـتگاه تاکسـی نو 

بـوده اسـت. «
خـدادادی ادامـه داد:» ایـن سـهمیه برای شـهری 
مانند کرمان که ۴۵۰۰ تاکسـی درون شهری دارد، 
جوابگـو نخواهد بـود، و راننـدگان ما هم بـه لحاظ 
مالـی تـوان نوسـازی خـودرو را بـدون اسـتفاده از 

تسـهیلات ندارند.«

مدیرعامـل سـازمان مدیریـت حمل ونقـل بـار و 
مسـافر در خصـوص تعـداد خودروهـای تاکسـی 
فرسـوده نیز گفـت: » بر اسـاس اطلاعات مـا از این 
تعداد تاکسـی ۵۰۰ پیـکان وجـود دارد که همگی 
فرسـوده هسـتند و نیـاز بـه نوسـازی دارنـد البته 
تعدادی پراید، پژو و سـمند فرسـوده هم داریم که 
لـزوم نوسازی شـان بـه انـدازه پیکان ها نیسـت.«

او با اشـاره به نقـش نظارتی شـهرداری ها در زمینه 
نوسـازی ناوگان حمـل و نقـل گفت:» شـهرداری 
کرمـان در جریان اسـت که تعـداد زیادی تاکسـی 

فرسـوده کـه اسـتفاده از آن در شـان شـهروندان 
کرمانی نیسـت در شـهر وجود دارد امـا باید توجه 
کنیم که این تاکسـی ها نـان آور خانواده  هسـتند و 
فشـار آوردن بـه آن ها برای نوسـازی تاکسی شـان 
مشـکلات عدیده ای برای آنان ایجاد خواهد کرد.«
خدادادی در پایان گفت شـهرداری کرمان در حال 
چانـه زنی با تهـران بـرای گرفتن اعتبارات بیشـتر 
برای نوسـازی ناوگان حمل ونقل عمومی اسـت اما 
گاهی با افزایش قیمت خودروسـازان به مشـکلات 

جدیـد برخـورد می کند.

خرید سربازی بعد از سه سال توقف بار دیگر در حال 
برگشت به بودجه است، اما مصوبه کمیسیون تلفیق 
برای خرید، بیانگر افزایش هزینه تا ۲۴۰۰ درصدی 

نسبت به آخرین دوره فروش در بودجه ۱۳۹۷ است.
به گزارش ایسنا، اخیرا در جریان بررسی لایحه بودجه 
سال ۱۴۰۱ در کمیسیون تلفیق مجلس، موضوع 
خرید سربازی مصوب شد که طی آن دارندگان مدرک 
تحصیلی کاردانی و کمتر از آن با پرداخت ۲۵۰ میلیون 
تومان، کارشناسی و کارشناسی ارشد با  ۴۰۰ میلیون 
تومان و دارندگان مدرک پزشکی عمومی و دکترای 
تخصصی و بالاتر از آن در تمامی رشته ها با پرداخت 
۶۰۰ میلیون تومان امکان خرید و معافیت خواهند 
داشت. همچنین مشمولان متاهل به ازای هر فرزند از 

۲۰ درصد تخفیف تا سقف حداکثر ۶۰ درصد  و افراد 
متاهل تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی )ره( 
و سازمان بهزیستی از تخفیف ۵۰ درصدی برخوردار 

خواهند شد.
نه دولت واکنش نشان داده و نه با ستاد مشورت شده!

این مصوبه در حالی بوده که دولت چنین پیشنهادی در 
لایحه نداشت و تاکنون نیز نسبت به آن واکنش نشان 
نداده  است،  همچنین در اهم آن نظر ستاد کل نیروهای 
مسلح مطرح است که اعلام سخنگوی کمیسیون تلفیق 
نشان می دهد حتی با این ستاد هنوز مشورت هم نشده 
است، بر این اساس رای آوردن مصوبه در صحن علنی و 

بعد از آن نظر شورای نگهبان حائز اهمیت است.
سربازی ۴ سال در بودجه بود و رفت

به بهانه این مصوبه تلفیق مروری بر جریان قبلی فروش 
سربازی در بودجه قابل تامل است، این در حالی است 
که از بودجه ۱۳۹۴ دولت و مجلس  برای فروش دوره 
سربازی و کسب درآمد از این محل به توافق رسیدند و 
تا سال ۱۳۹۷ نیز اجرایی شد ولی از سال ۱۳۹۸ دیگر 
خرید سربازی در بودجه نیامد که در آن زمان گفته 
می شد ستاد نیروهای مسلح موافقت چندانی با این 

موضوع نداشته است.
خرید هزاران درصد گران شد؛ از ۱۱۰۰ تا ۲۴۰۰ درصد!

اما آنچه که در کمیسیون تلفیق برای بودجه ۱۴۰۱ به 
تصویب رسیده اعداد و مبالغ تعیین شده  با آخرین بار 
در سال ۱۳۹۷ فاصله بسیاری دارد؛ به طوری که درصد 

تغییرات آن به هزاران درصد می رسد.

به عنوان نمونه افراد زیردیپلم که در سال ۱۳۹۷ هزینه 
۱۰ میلیون تومانی پرداخت کردند برای سال آینده 
باید ۲۵۰ میلیون تومان بپردازند که نشان دهنده رشد 

۲۴۰۰ درصدی است.
همچنین در مورد افراد لیسانس که پرداخت آنها از 
۲۵ به ۴۰۰ میلیون تومان افزایش یافته رشد ۱۵۰۰ 

درصدی خواهد داشت.
در مورد گروه های پزشکی و بالاتر نیز مثلا افراد 
متخصص که در سال ۱۳۹۷ سربازی را ۵۰ میلیون 
تومان خریده بودند در صورت تصویب این پیشنهاد، 
باید ۶۰۰ میلیون تومان بپردازند که افزایش ۱۱۰۰ 

درصدی دارد.
در رابطه با اینکه درآمد حاصل از فروش سربازی به کجا 
می رود، باید یادآور شد که طبق روال قبلی، به حساب 
درآمد عمومی در خزانه کل کشور واریز می شود و برای 
دولت و بخش دفاعی خواهد بود که نحوه هزینه آن نیز 

بر اساس توافقنامه ای تعیین می شود.

 مهر 

گزارش

معاون زراعت جهاد کشاورزی جنوب 
کرمان می گوید: مهمترین مشکلی که 
وجود دارد عدم بازاریابی و نبود بازار 
مصرف است در حالی که می توان با 
بازریابی صحیح در کشورهای اطراف 
بازار بزرگ ارزاوری را در جنوب کرمان 
ایجاد کرد اما این امر فقط یک هدف 
گذاری است که هنوز انجام نشده 
است.

فرامرز رستگاری بیان کرد: عدم تعادل 
عرضه و تقاضا در بازار داخلی نیاز به 
صادرات را حتمی می کند و باید در این 
زمینه کاری انجام داد.

سونامی دلال ها کشاورزی جنوب کرمان را نابود می کند

مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار و مسافر شهرداری کرمان:

۵00 تاکسی پیکان فرسوده در شهر کرمان داریم

خرید خدمت سربازی  تا ۲400درصد گران شد

 بعد از سیل نوبت به دلال ها رسید؛

هر  
س: م
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مهندس ایمان عتیقی، مدیر عامل شرکت گل گهر در محضر رهبر انقلاب :

جسارت را به مدیران کشور برگردانیم

رنا
: ای

بع
من

رهبر معظم انقلاب معتقد است که آینده کشور باید 
به سمت صنعتی شدن برود. ایشان در دیدار با تولید 
کنندگان کشور اگرچه دانش بنیان و فناورانه کردن 
کشاورزی را ضروری  دانستند، اما این را هم اضافه کردند 
که » کشت گلخانه ای قابل توجه است اما با آن نمی توان 
کشور را اداره کرد«ایشان همچنین در این جلسه از افزایش 
دو برابری قیمت لوازم خانگی و قیمت خودرو گلایه کردند. 
ایشان در مورد افزایش قیمت لوازم خانگی گفتند:» با 
وجود حمایت هایی که از این تولیدکنندگان شد اما گفته 
می شود برخی محصولات آنها تا دو برابر افزایش قیمت 

داشته که نباید اینگونه باشد.«
به گزارش ایسنا، حضرت آیت الله خامنه ای،  با تأکید بر 
اینکه اطلاع مردم از موفقیت های فعالان اقتصادی از 
زبان خود این افراد،  برای مقابله با جنگ روانی دشمن 
مفید است، گفتند: البته اگر در این ۱۰ سال مسئولان 
با تولیدکنندگان همراهی بیشتری می کردند، آسیب ها 

کمتر، و موفقیت ها بیشتر می شد.
رهبر انقلاب، تولید را »جهاد« خواندند و افزودند: 
ایستادگی تولیدکنندگان در مقابل حمله به اقتصاد و 
تلاش دشمن برای ممانعت از فروش نفت و گاز، قطع منابع 
ارزی و برنامه ریزی برای مسدودسازی مبادلات خارجی 

ایران، در واقع جهاد و از بزرگترین عبادتها است.
ایشان با تأکید بر اینکه طراحی های دشمن برای فتح 
سنگر تولید با شکست مواجه شد، خاطرنشان کردند: در 
این تهاجم به اقتصاد کشور، در معیشت مردم مشکلاتی 
به وجود آمد اما تولید به زانو درنیامد و سخنگوی وزارت 
امور خارجه آمریکا چند روز پیش صراحتاً اعلام کرد 
که سیاست فشار حداکثری به شکست خفّت بار آمریکا 

منجر شد.

رهبر انقلاب گفتند: آنها فروپاشی اقتصادیِ به خیال 
خودشان چند ماهه را زمینه ای برای تحقق مقاصد سیاسیِ 
شوم می دانستند اما پس از ده سال، سنگر تولید و اقتصاد 
کشور بحمدالله پابرجا است که تولیدکنندگان و فعالان 
اقتصادی به عنوان افسران و کارگران به عنوان رزمندگان 
این جهاد مقدس، شریک و عامل اصلی این افتخار هستند.

حضرت آیت الله خامنه ای گفتند: همانگونه که سال 
گذشته اعلام شد اقتصاد کشور برای عبور از مشکلات 
و آسیب ندیدن در مقابل تکانه های داخلی و خارجی، 
نیازمند جهش تولید است زیرا جهش تولید با بهبود 
شاخص های اقتصادی همچون اشتغال پایدار، رونق 
صادرات، درآمد ارزی و کاهش نرخ تورم را به دنبال دارد 
و استقلال اقتصادی را که ضامن عزت و امنیت ملی و 

افزایش اعتماد به نفس ملی است، به دنبال می آورد.
رهبر انقلاب با یادآوری سخنان همه صاحبن ظران داخلی 
و خارجی درباره ظرفیت های فراوان و امکانات گسترده 
ایران گفتند: اگر مدیران کارآمد، پرتلاش و دلسوز از این 
ظرفیت ها استفاده صحیح کنند، یقیناً وضع چندین برابر 

متفاوت خواهد شد.
 جسارت را به مدیران کشور برگردانیم

جمعی از تولیدکنندگان کشور و مسئولین اقتصادی و 
صنعتی امروز با حضور در حسینیه امام خمینی)ره( با رهبر 
انقلاب دیدار کردند. در این دیدار مهندس ایمان عتیقی، 
مدیر عامل شرکت گل گهر به نمایندگی از شرکت های 

معدنی و صنعتی کشور به ایراد سخنرانی پرداخت .
 در این مراسم که به صورت آنلاین در سالن اجتماعات 
مجتمع گل گهر با حضور مسئولین شهرستان، مدیران 
شرکت های منطقه گل گهر و نمایندگان کارگران و 
کارکنان منطقه نیز پخش می شد، رهبر معظم انقلاب 
کارآفرینان و فعالان اقتصادی را افسران، و کارگران را 
رزمندگان با اخلاص و با صفای دفاع مقدس در مقابل 
جنگ اقتصادی با امریکا خواندند و گفتند: مسئولان 
پرتلاش با »ایجاد سند نقشه راهبردی صنعتی« و 

»مدیریت، هدایت، نظارت و حمایت از تولید« مسیر 
کاهش و رفع آسیب ها و »شتاب گرفتن تولید، اشتغال و 
پیشرفت کشور« را با تلاش بیشتر ادامه دهند تا آثار این 

روند در زندگی مردم نمایان شود.
حضرت آیت الله خامنه ای، توجه مسئولان دولتی را به 
نکاتی که تولیدکنندگان و صنعتگران در دیدار امروز بیان 
کردند ضروری دانستند و با تأکید بر اینکه اطلاع مردم از 
موفقیت های فعالان اقتصادی از زبان خود این افراد،  برای 
مقابله با جنگ روانی دشمن مفید است، افزودند: البته 
اگر در این ۱۰ سال مسئولان با تولیدکنندگان همراهی 
بیشتری می کردند، آسیب ها کمتر، و موفقیت ها بیشتر 

می شد.
رهبر انقلاب، تولید را »جهاد« خواندند و گفتند: ایستادگی 
تولیدکنندگان در مقابل حمله به اقتصاد و تلاش دشمن 
برای ممانعت از فروش نفت و گاز، قطع منابع ارزی و 
برنامه ریزی برای مسدودسازی مبادلات خارجی ایران، 

در واقع جهاد و از بزرگترین عبادتها است.
مهندس ایمان عتیقی مدیرعامل شرکت گل گهر در 
این جلسه و در محضر مقام معظم رهبری گفت: یکی از 
معیارهای مقاوم سازی اقتصادی، پیچیدگی اقتصاد است 
که بر دو عامل تنوع محصول و پیچیدگی محصولات 
استوار است. در جهت خنثی سازی تحریم ها، راهی که 

می توان از آن بهره مند شد، پیچیدگی اقتصاد است.
وی افزود: معدن با تنوع محصول در کنار نفت می تواند 

تکمیل کننده و مقاوم ساز اقتصاد ایران باشد.
عتیقی ادامه داد: یکی از مهم ترین دلایلی که باعث کمرنگ 
شدن ایفای نقش معادن در کشور شده، نداشتن سیستم 
جامع اکتشافی است. در این زمینه باید فکری کرد، راهی 
ساخت و سیاستی نوشت. از نظر بنده و کارشناسان علاوه 
بر تکمیل زنجیره محصولات معدنی، اکتشاف نقش بسیار 

مهمی دارد.
مدیر عامل گل گهر گفت: خوشبختانه امروز با رویکرد 
خوب دولت و هم چنین تعامل  وزارت صنعت، معدن، 

تجارت و بنگاه های اقتصادی، همدلی سازنده ای بین 
بنگاه های اقتصادی کشور  به وجود آمده است . که از جمله 
به ایمیدرو، فولاد مبارکه،شرکت ملی صنایع مس ایران، 
چادرملو، سرمایه گذاری امید، توسعه معادن و فلزات و 
گل گهر سیرجان اشاره کرد که این شرکت ها را در دولت 

پیشرانان اقتصاد ملی خوانده اند.
عتیقی افزود: از جمله دستاوردهای این شرکت ها 
برنامه ریزی جهت سرمایه گذاری ۲۰ میلیارد یورو طی 
پنج سال آینده است  که بخش عمده این پروژه ها تا پایان 

امسال آغاز خواهد شد.
وی تاکید کرد: اگر به مجموعه شرکت های اقتصادی 
اعتماد شود و  ابرپروژه های اقتصادی کشور به این 
شرکت ها سپرده شود، این شرکت ها می توانند به عنوان 
لوکوموتیو اقتصاد ایران، چرخ صنایع کوچک را به حرکت 
در آورده و باعث شکوفایی بخش مهمی از اقتصاد ایران 

بشوند.
عتیقی در خطاب به مقام معظم رهبری اظهار داشت: 
در گروه شرکت های گل گهر بیش از ۲۵ هزار نفر از 
کارگران و مهندسان و هم چنین مدیران گذشته با روحیه 
جهادی،انگیزه جوانی و کار تیمی با میانگین سنی ۳۸ 

سال در دل کویر، باورهای خود را نمایان کرده اند.
وی افزود: گل گهر به عنوان افتخار نظام که تمامی مسیر 
رشد و پیشرفت خود را در دوران انقلاب اسلامی طی کرده 
است، اولین منطقه ای است که زنجیره کامل فولاد اعم از 
اکتشاف، استخراج، تولید کنسانتره، گندله، آهن اسفنجی، 
شمش و در آینده ورق را در دل خود جای داده است که 

این تنوع محصول در خاورمیانه بی نظیر است.
عتیقی گفت: شرکت گل گهر به عنوان پنجمین شرکت 
بورسی ایران با نماد کگل از رشد خوبی برخوردار بوده و 
از ابتدای امسال بازدهی پنجاه درصدی را تجربه کرده 
است که با مقایسه شاخص ها و سایر نمادهای دیگر جزو 

شرکت های پیشرو در این زمینه است .
وی افزود: استراتژی آینده گل گهر، بر پایه شش محور و با 
تنوع بیش از ده محصول براساس نیازهای اقتصادی کشور 

در حوزه معادن در نظر گرفته شده است.
مدیر عامل گل گهر گفت: رهبری مهربان همه این کارها 
محقق نخواهد شد مگر با لطف خداوند، کمک دولت 
مردمی، وزارت محترم صمت،عزم جدی همکاران جوانم 
و مهم تر از همه حمایت پدرانه حضرت عالی از شرکت 
گل گهر و شرکت های بزرگ جهت ایفای نقش اقتصادی 

آن ها.
مهندس عتیقی افزود: درخواستی مکتوب خدمتتان 
ارائه می شود تا در صورت صلاحدید دستور فرمایید کار 
گروهی با اختیارات ویژه و فراقوه ای، جهت حل مشکلات 
اکتشافات و تعیین مسیر راه شود. هم چنین واگذاری پهنه 
معدن ۳ جنوبی گل گهر جهت ثبات تولید به کنسرسیوم 

گل گهر و گهر زمین با سرعت بیشتری صورت پذیرد.
وی با تاکید بر اینکه ما مدیران گام دوم وظیفه داریم 
قتصادی  برای حل مشکلات به عنوان مجریان ا
کشور، تلاش بیشتری کنیم، گفت: از شما خواهش 
دارم؛ جسارت را به مدیران کشور برگردانیم، تذکرات 
لازم را بفرمایید، حمایت کنید؛ انجام ماموریت تا 

حصول نتیجه با ما.

کاغذ وطن
گزارش 

مهندس عتیقی افزود: درخواستی مکتوب 
خدمتتان ارائه می شود تا در صورت صلاحدید 
دستور فرمایید کار گروهی با اختیارات ویژه 
و فراقوه ای، جهت حل مشکلات اکتشافات و 
تعیین مسیر راه شود. هم چنین واگذاری پهنه 
معدن ۳ جنوبی گل گهر جهت ثبات تولید به 
کنسرسیوم گل گهر و گهر زمین با سرعت 
بیشتری صورت پذیرد.
وی با تاکید بر اینکه ما مدیران گام دوم وظیفه 
داریم برای حل مشکلات به عنوان مجریان 
اقتصادی کشور، تلاش بیشتری کنیم، گفت: از 
شما خواهش دارم؛ جسارت را به مدیران کشور 
برگردانیم، تذکرات لازم را بفرمایید، حمایت 
کنید؛ انجام ماموریت تا حصول نتیجه با ما.

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره140060319078009754 هيات دوم مورخه 1400/10/12موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي خانم 
مريم جرجندي فرزند عباس بشماره شناسنامه 80 صادره از در يك باب خانه مشتمل برتحتانی به مساحت 150 مترمربع تحت 
پلاك 16792 فرعي از 3968 اصلي مفروز و مجزي شده از پلاك 899 فرعي از 3968  اصلي بخش2کرمان واقع در شهرک 
صنعتی کوچه20غربی5 خريداري از مالك رسمي آقاي جمشید عیش ابادی محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك 
ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1400/11/11- تاريخ انتشار نوبت دوم :1400/11/25

محمود مهدی زاده –رئیس ثبت اسناد واملاک ناحیه 2شهرستان کرمان- شناسه اگهی:1268062

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140060319078009497 هيات دوم مورخه 1400/10/06موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي خانم 
عشرت طبسي نژادباغچمکي فرزند علي بشماره شناسنامه 559 صادره از بم در ششدانگ يك باب تعمیرگاه به انضمام مغازه 
)با کاربری عرصه مسکونی( به مساحت 204 مترمربع تحت پلاك 23فرعي از 3330 اصلي بخش3 واقع در خیابان خورشید 
کوچه 49 خريداري از مالك رسمي آقاي جهانگیر زعیم  محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول :1400/11/11- تاريخ انتشار نوبت دوم :1400/11/27- شناسه اگهی:1259868

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140060319078009495 هيات دوم مورخه 1400/10/06 موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي آقاي 
احمد عرفاني مقدم فرزند عيسي بشماره شناسنامه 196 صادره از بم در ششدانگ يك باب خانه به مساحت 281 مترمربع تحت 
پلاك 16466 فرعي از 3968 اصلي مفروز و مجزي شده از پلاك 899 فرعي از 3968 اصلي بخش2 واقع درکرمان خیابان 
دستغیب کوچه24 خريداري از مالك رسمي خانم طاهره تصویری محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي 
توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه 
از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1400/11/11- تاريخ انتشار نوبت دوم :1400/11/25

محمود مهدی زاده –رئیس ثبت اسناد واملاک ناحیه 2شهرستان کرمان- شناسه اگهی:1268153

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140060319078007475 هيات دوم مورخه 1400/8/11موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي خانم 
طيبه قمري فرزند هوشنگ بشماره شناسنامه 607 صادره از بم در ششدانگ يك باب خانه مشتمل بر زیرزمین به مساحت 
173/6 مترمربع تحت پلاك 16647 فرعي از3968  اصلي مفروز و مجزي شده از پلاك 899 فرعي از3968 اصلي بخش2کرمان  
واقع در کرمان سراسیاب خیابان شهیدان محمدی کوچه22 خريداري از مالك رسمي آقاي باقر مقتدر محرز گرديده است.لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس 
از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در 

صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول :1400/11/11-تاريخ انتشار نوبت دوم :1400/11/27- شناسه اگهی:1260001

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و  ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140060319014004457 -1400/10/13 هیات دوم موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی اقای سید محمدعلی حسینی نسب کهنوج  فرزند سید 
علی بشماره شناسنامه 341 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب مغازه اسکلت بتن  به مساحت 57 متر 
مربع پلاک -فرعی از 572- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک -فرعی از 572-اصلی قطعه دو واقع در اراضی 
صاحب آباد جیرفت  بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای درویش احمدی محرز گردیده است.لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:583 
تاریخ انتشار نوبت اول:1400/11/11 -تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/25

جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و  ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره  140060319014004508-1400/10/15-  هیات دوم 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اصغر قلندری فرزند حسن  بشماره شناسنامه  
8801 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه   به مساحت 250 متر مربع پلاک -فرعی از574- اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک 1212 فرعی از 574-اصلی قطعه دو واقع در اراضی جیرفت  بخش 45 کرمان 
خریداری از مالک رسمی آقای عباس سالاری محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد ./م الف:587
تاریخ انتشار نوبت اول:1400/11/11 -تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/25

جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی-آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و  ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره  1400/09/27-140060319014003974-  
هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای منصور شبرنگ زاده فرزند 
درویش بشماره شناسنامه  8404 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 245 متر 
مربع پلاک -فرعی از 581- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 581-اصلی قطعه دو واقع در 
اراضی حسین آباد جیرفت  بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای کیومرث منشی زاده  محرز 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:601
 تاریخ انتشار نوبت اول:1400/11/11 - تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/25

جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی-
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و  ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره  140060319014004502-1400/10/15-  هیات اول / 
دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک جیرفت تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم بلقیس دهقان گویگانی فرزند درویش 
بشماره شناسنامه  340 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه   به مساحت 217 متر مربع پلاک 
-فرعی از579- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 24 فرعی از 579-اصلی قطعه دو واقع در اراضی رهجرد 
جیرفت  بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای دادخدا فرخی محرز گردیده است.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:602
 تاریخ انتشار نوبت اول:1400/11/11 - تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/25

 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره كل ثبت اسناد و املاك استان كرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملك گلباف

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي-برابر راي شماره 140060319062000436هيات اول موضوع قانون 
تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك 
گلباف تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي آقاي محسن صادقی فرزند قاسم بشماره شناسنامه 378 
صادره ازگلباف در ششدانگ يك درب باغ به مساحت 2099 مترمربع پلاك یکفرعی از 1810- اصلی مفروز 
مجزي شده از پلاك 1810- اصلی بخش 27 کرمان واقع در گلباف خیابان شهید مدنی نرسیده به کوچه 
شهید حسینی خریداری از مالک رسمی آقای محمد صادق ناظم زاده گوکی محرز گرديده است.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند 
مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالكيت صادر خواهد شد. م الف 1459
تاريخ انتشار نوبت اول : 1400/10/26-تاريخ انتشار نوبت دوم : 1400/11/11

محمود مقصودی – رئیس ثبت اسناد و املاک گلباف

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ یکباب خانه پلاک 290 فرعی از 18- اصلی به مساحت 551 متر مربع 
بخش 45 کرمان واقع در اراضی میانده جیرفت مورد تقاضای خانم کنیز بهار خانه به 
استناد رای هیات محترم حل اختلاف ثبت جیرفت شماره 140060319014002049 مورخ 
1400/06/02 در مالکیت نامبرده قرار گرفته و آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13- آیین نامه قانون ثبت منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی قرار 
نگرفته نیاز به تحدید حدود دارد لذا حسب درخواست شماره 15259 مورخ 1400/10/29 مالک بدینوسیله 
آگهی تحدید حدود آن با ستناد تبصره ماده 13 قانون مزبور منتشر و عملیات تحدید ی آن از ساعت 8 
صبح روز شنبه مورخ 1400/12/21 در محل وقوع ملک شروع و به عمل خواهد آمد لذا به مالک یا مالکین 
املاک مجاور رقبه مزبور اخطار میگردد که در موعد مقرر در این اعلان به محل وقوع ملک حاضر و در صورت 
عدم مراجعه مجاورین عملیات تحدید ی با معرفی مالک انجام و چنانچه کسی از مجاورین بر حدود 
وحقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته باشد بر طبق ماده 20 قانون ثبت و ماده 86- اصلاحی پس از تنظیم 
صورتمجلس تحدیدی اعتراض خود را کتبا ظرف مدت 30 روز به این اداره اعلام و دادخواست به مراجع 
ذیصلاح قضایی تقدیم و گواهی دادخواست به این اداره ارائه نماید پس از گذشت مهلت یاد شده هیچگونه 

ادعایی مسموع نخواهد بود.
تاریخ انتشار :1400/11/11-روز : دوشنبه 

 جواد فاریابی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک جیرفت.م الف :603

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی-آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و  ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره  140060319014004489-

1400/10/14-  هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
علی شاهرخی فرزند کرامت بشماره شناسنامه  186 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب مغازه 
مشتمل بر زمین   به مساحت 255 متر مربع پلاک -فرعی از 594- اصلی مفروز و مجزی شده از 
پلاک - فرعی از 594-اصلی قطعه 5 واقع در اراضی باغ ساوند ساردوئیه جیرفت  بخش 34 کرمان 
خریداری از مالک رسمی آقای باباجان میرزائی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:591
 تاریخ انتشار نوبت اول:1400/11/11 - تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/25

جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و  ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره  140060319014003515-1400/08/23-  هیات 
دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم اشرف سنجری بنستان فرزند 
نجف بشماره شناسنامه  616 صادره از جیرفت در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه   به مساحت 
ششدانگ 253 متر مربع پلاک 282 فرعی از 581- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 581-
اصلی قطعه دو واقع در اراضی حسین آباد جیرفت  بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای حسن 
مشایخی  محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:611
 تاریخ انتشار نوبت اول:1400/11/11 

 تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/25
جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ دو باب مغازه مشتمل بر کارگاه مصالح  ساختمانی دارای پلاک 391 
فرعی از 496 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 49 فرعی از 496- اصلی به مساحت 
756.53 متر مربع واقع در قلعه گنج شهرک گاو چاه قطعه چهار بخش 46 کرمان باستناد 
رای شماره 139960319002003600- 1399/11/04 هیات مستقر در ثبت کهنوج در مالکیت آقای اسلام 
طاهری فرزند طاهر قرار گرفته و آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی و ماده 13 آیین نامه قانون ثبت منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته و نیاز 
به تحدید حدود دارد. لذا حسب درخواست کتبی مالک مورخه 1400/11/09 آگهی تحدید حدود آن باستناد 
تبصره ماده 13 قانون مزبور منتشر و عمليات تحدیدی آن از ساعت 8 صبح روز دوشنبه مورخه 1400/12/02 در 
محل شروع و بعمل خواهد آمد. لذا به مالکین و مجاورین رقبه فوق اخطار میگردد که در موعد مقرر در محل 
وقوع ملک حاضر در صورت عدم مراجعه مجاور ین عملیات تحدیدی با معرفی مالک انجام و چنانچه کسی 
از مجاورين بر حدود وحقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته باشد طبق ماده 20 قانون ثبت و ماده 86 اصلاحی 
پس از تنظیم صورتمجلسه تحدیدی اعتراض خود را کتبا به این اداره اعلام و ظرف مدت 30 روز دادخواست 
به مراجع ذیصلاح قضایی تقدیم نماید و گواهی دادخواست مربوطه را به این اداره ارائه نماید. پس از گذشت 

مهلت یاد شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود.
تاریخ انتشار : دوشنبه:1400/11/11-

 اصغر نارویی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج .م الف:403

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ یک باب خانه دارای پلاک 1483 فرعی از 497- اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک 13 فرعی از 497- اصلی به مساحت 851.72 متر مربع واقع در قلعه 
گنج نورک آباد قطعه چهار بخش 46 کرمان باستناد رای شماره 139960319002003595- 
1399/11/04 هیات مستقر در ثبت کهنوج در مالکیت آقای اسلام طاهری فرزند طاهر قرار گرفته و آگهی 
موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آیین نامه 
قانون ثبت منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته و نیاز به تحدید حدود دارد. لذا حسب درخواست 
کتبی مالک مورخه 1400/11/09 آگهی تحدید حدود آن باستناد تبصره ماده 13 قانون مزبور منتشر و عمليات 
تحدیدی آن از ساعت 8 صبح روز دوشنبه مورخه 1400/12/02 در محل شروع و بعمل خواهد آمد. لذا به 
مالکین و مجاورین رقبه فوق اخطار میگردد که در موعد مقرر در محل وقوع ملک حاضر در صورت عدم 
مراجعه مجاور ین عملیات تحدیدی با معرفی مالک انجام و چنانچه کسی از مجاورين بر حدود وحقوق 
ارتفاقی آن اعتراض داشته باشد طبق ماده 20 قانون ثبت و ماده 86 اصلاحی پس از تنظیم صورتمجلسه 
تحدیدی اعتراض خود را کتبا به این اداره اعلام و ظرف مدت 30 روز دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایی 
تقدیم نماید و گواهی دادخواست مربوطه را به این اداره ارائه نماید. پس از گذشت مهلت یاد شده هیچگونه 

ادعایی مسموع نخواهد بود.
تاریخ انتشار : دوشنبه:1400/11/11

 اصغر نارویی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج .م الف:402

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و  ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره  140060319014004511-1400/10/15-  هیات دوم موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم صغرا فاریابی باغبابوئیه فرزند حیدر بشماره شناسنامه  266 
صادره از جیرفت در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه   به مساحت  ششدانگ 153.21متر مربع 
پلاک -فرعی از574- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 63 فرعی از 574-اصلی قطعه دو واقع در اراضی 
جیرفت  بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی لیلا کفشدوز محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و  ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره  140060319014004385-1400/10/09-  هیات دوم 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای میثم سیدی فرزند حسین  بشماره شناسنامه  
3648 صادره از کرمان در ششدانگ یک باب مغازه تجاری به مساحت 59.47 متر مربع پلاک -فرعی 
از 574- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1501 فرعی از 574-اصلی قطعه دو واقع در اراضی جیرفت  
بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای محمد مختار اکبرآبادی محرز گردیده است.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:586
 تاریخ انتشار نوبت اول:1400/11/11 

 تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/11/25
جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
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اظهارنظر مرکز پژوهش های مجلس؛

طرح پذیرش بدون کنکور فارغ 
التحصیلان مدارس خارج مغایر 

عدالت است
مرکز پژوهش های مجلس در اظهار نظری درباره »طرح پذیرش بدون 
کنکور دانشجوی ایرانی فارغ التحصیل مدارس خارج از کشور« اعلام 

کرد: این طرح در اولویت قانونگذاری قرار ندارد.
به گزارش ایلنا، به نقل از مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی، 
معاونت پژوهش های اجتماعی و فرهنگی مرکز پژوهش های مجلس 
در اظهارنظر کارشناسی درباره: »طرح پذیرش بدون کنکور دانشجوی 
ایرانی فارغ التحصیل مدارس خارجی و ایرانی خارج از کشور« اعلام 
کرد: این طرح در اولویت قانونگذاری قرار ندارد و مغایر عدالت و قانون 
اساسی تشخیص داده شد. »طرح پذیرش بدون کنکور دانشجوی 
ایرانی فارغ التحصیل مدارس خارجی و ایرانی خارج از کشــور« در 
تیرماه ۱۴۰۰ اعلام وصول شد و به امضای ۲۲ تن از نمایندگان مجلس 

رسیده است و مرکز پژوهش های مجلس آن را بررسی کرده است.
این طرح در نظر دارد به دانشگاه ها اجازه دهد فارغ التحصیلان مدارس 
خارجی و ایرانی خارج از کشور را که حداقل ۶ سال از دوران تحصیل 
پیش از دانشگاه )آموزش عمومی( خود را در مدارس غیرایرانی و یا 
مدارس ایرانی خارج از کشور گذرانده اند، با دریافت شهریه ای معادل 

شهریه دانشجویان خارجی پذیرش کنند.
خاستگاه طرح نه نشئت گرفته از یک نیاز و مطالبه مشخص، بلکه 
ناشی از تسری شیوه پذیرش دانشجوی خارجی به ایرانیانی است که 
حداقل ۶ سال از تحصیلات پیش از دانشگاه خود را در خارج کشور 
گذرانده اند. طرح حاضر که در نظر دارد امتیاز و سهمیه ۱۰۰ درصدی 
و مطلق برای داوطلبان ورود به دانشگاه های داخل که فارغ التحصیل 

مدارس خارج از کشور هستند، در نظر بگیرد.

معاون زنان و خانواده ریاست جمهوری:

نشســت هایی را با قوه قضائیه 
دربــاره آســیب های صیغه بر 

خانواده برگزار کرده ایم
معاون زنان و خانواده ریاست جمهوری گفت: چند همسری از نظر 

قانون در صورتی که رضایت همسر وجود داشته باشد مجوز دارد.
»انســیه خزعلی« معاون زنان و خانواده ریاســت جمهوری در 
گفت وگو بــا خبرنگار ایلنا در پاســخ به این ســوال کــه یکی از 
موضوعاتی که در حوزه زنان به عنوان آسیب مطرح می شود بحث 
صیغه است، آیا معاونت زنان امکان ورود به این موضوع را دارد و آیا 
برنامه ای برای حل این معضل دارید؟ گفت: بررســی یک سری از 
آسیب ها که از طریق سوءاستفاده از قوانین متوجه خانواده است 
از برنامه های ما است. وی ادامه داد: در همین زمینه با قوه قضاییه 
نشستی را نیز برگزار کرده ایم و قرار است این نشست ها ادامه دار 
باشد تا بتوانیم راهکارهای لازم برای جلوگیری از سوءاستفاده از 

برخی از قوانین ارائه شود.
معاون زنان و خانواده ریاســت جمهوری درباره چند همسری و 
تبلیغاتی که در این زمینه در فضای مجازی می شود، گفت: چند 
همسری از نظر  قانون در صورتی که رضایت همسر وجود داشته 
باشد مجوز دارد. وی همچنین در بخش دیگری از صحبت های خود 
درباره استفاده از پابند الکترونیک برای زنان زندانی گفت: درباره 
پابند الکترونیک در دوره پیشین قرارداد و تفاهم نامه ای منعقد شده 
بود که ما در این خصوص پیگیری های لازم را انجام دادیم و متوجه 
شدیم که در بسیاری از موارد نمی شود این تفاهم نامه محقق شود 
چرا که باید وثیقه ای برای دریافت پابند الکترونیک بگذارند که اکثر 
زندانیان امکان تامین وثیقه را ندارد. معاون زنان و خانواده ریاست 
جمهوری خاطرنشــان کرد: اما ما در این دوره تلاش کرده ایم تا 
زندانیان  زن غیرعمد و دارای فرزندی  که امکان آزادی آن ها وجود 
دارد را آزاد کنیم و بودجه هایی را از جاهای مختلف برای این منظور  
تامین کرده ایم و در همین مدت هم تعدادی از زنان زندانی را آزاد 

کرده ایم و این برنامه همچنان ادامه دارد.

سازمان حفاظت محیط زیست و جنگل ها، مراتع و 
آبخیزداری دو نهادی است که وظایف متفاوتی در 
راستای حفظ محیط زیست و منابع طبیعی دارند، 
جنس کار سازمان محیط زیست نظارتی و سازمان 
جنگل ها اجرایی و بهره برداری است اما هر چند 
وقت یکبار ادغام این دو سازمان مطرح می شود که 

چندی پیش نیز دوباره خبرساز شد.
حفاظت از محیط زیست و منابع طبیعی امروزه 
به یکی از اصلی ترین برنامه دولت ها در سراسر 
دنیا تبدیل شده است، برای این منظور سازمان 
ها و نهادهای مختلفی ایجاد می شوند تا هرکدام 
مسوولیت بخشی از حفاظت از عرصه ها را بر عهده 
بگیرند اما گاهی این حساسیت موجب تاسیس 
چند نهاد و موازی کاری و موجب تداخل در انجام 
وظایف می شود که شاید اگر در ابتدا کارها و 
وظایف علمی تر تقسیم می شد بعد از مدتی 

مشکلاتی هم بروز نمی کرد.
در ایران دو سازمان حفاظت محیط زیست و جنگل 
ها مراتع و آبخیزداری در واقع دو نهاد متولی این امر 
هستند البته در اجرا روند کارشان متفاوت است، 
سازمان محیط زیست یک نهاد نظارتی و حاکمیتی 
است اما سازمان جنگل ها مراتع و آبخیزداری یک 
نهاد اجرایی و بهره بردار است، اما چند سالی است 
که هر چند وقت یکبار اخباری مبنی بر ادغام این 
سازمان شنیده می شود که موافقان و مخالفان به 
خود را دارد، ابتدا نگاهی اجمالی به زمان و علت 

تاسیس این نهاد بیندازیم.
سازمان حفاظت محیط زیست 

حفاظت از محیط زیست، در چارچوب عملکرد 
تشکیلاتی و سازمان یافته از پیشینه بلند مدتی در 
ایران برخوردار نیست، تاریخچه آن به اواسط دهه 
۱۳۳۰ باز می گردد که با تاسیس کانون شکار ایران 
گام های اولیه برای حفظ حیات وحش و نظارت 
بر اجرای مقررات مربوط به آن برداشته شد، پس 
از حدود یک دهه فعالیت و به دنبال تصویب قانون 
شکار و صید " سازمان شکاربانی و نظارت بر صید" 
در سال ۱۳۴۶ پایه گذاری شد، قانون ۳۱ ماده ای 
شکار و صید، وظایف شکاربانی و نظارتی سازمان را 
گسترش داد و به اجرای مطالعات و پژوهش های 
مربوط به حیات وحش و حمایت از تجدید نسل 
آنها حفاظت از زیستگاه ها، تاسیس پارک های 
حیات وحش و موزه های جانورشناسی تعمیم داد.
در سال ۱۳5۰ نام سازمان شکاربانی و نظارت 
بر صید به سازمان حفاظت محیط زیست تغییر 
و وظیفه حفاظت محیط زیست به طور کلی بر 
عهده سازمان قرار گرفت، تصویب قانون حفاظت 
و بهسازی محیط زیست در سال ۱۳5۳ یعنی 
پس از برپایی کنوانسیون جهانی محیط زیست 
در استکهلم نیز اختیارات قانونی و نقش سازمان 

را در خصوص برنامه های رشد و توسعه ملی 
افزایش داد.

مهمترین اقدام در زمینه تصویب و تکمیل قوانین 
زیست محیطی، تصویب اصل 5۰ قانون اساسی 
جمهوری اسلامی ایران است که در آن حفظ 
محیط زیست وظیفه همگانی تلقی شده و فعالیت 
های اقتصادی و غیر آن که با آلودگی محیط 
زیست یا تخریب غیر قابل جبران آن ملازمه پیدا 
کند ممنوع است در حال حاضر سازمان حفاظت 
محیط زیست زیر نظر ریاست جمهوری اداره می 
شود و ریاست آن را معاون رئیس جمهور به عهده 
داشته که وظایف پر اهمیتی را متناسب با برنامه 

های توسعه کشور به عهده دارد.
سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری 

در کنار سازمان حفاظت محیط زیست ، سازمان 
جنگل ها مراتع و آبخیزداری نیز شکل گرفت 
البته قدمت این سازمان در شکل اولیه خود 
نسبت به محیط زیست بیشتر است  به طوری 
که هسته های اولیه تشکیلات جنگل در سال 
۱۲۹۹ شمسی با نام وزارت فلاحت و تجارت در 
جنگل های شمال کشور شکل گرفت، وظیفه این 
اداره، نقشه برداری از جنگل ها، تفکیک جنگل های 
خصوصی از دولتی، تعیین جنگل های بکر و 

صنعتی از جنگل های مخروبه و بوته زار بود.
۱۳۰۲ با تصویب هیات وزیران  در اسفند 
شد،  تنظیم  ایران  جنگلبان های  نظامنامه 
تشکیلات جنگلبانی در سال ۱۳۰۳ متشکل از 
تشکیلات مرکزی، تشکیلات مازندران و گرگان 
و تشکیلات گیلان شکل گرفت، در سال ۱۳۱۹ 
اداره جنگلبانی تشکیل و سرانجام در سال ۱۳۱۷، 

دایره جنگل در اداره کل فلاحت تاسیس شد، 
در نیمه دوم سال ۱۳۲۰ اداره کل کشاورزی به 
وزارت کشاورزی و در سال ۱۳۲۱ اداره جنگلبانی 
به اداره کل جنگل ها تبدیل شد و در هر یک از 
مناطق شمال، سازمان منطقه ای جنگلبانی که 
تحت نظر رؤسای ادارات کشاورزی انجام وظیفه 

می کرد تشکیل شد.
در سال ۱۳۳8 پس از تصویب قانون جنگل ها و 
مراتع کشور، بنگاه جنگل ها به سازمان جنگلبانی 
ایران که در قانون مزبور پیش بینی شده بود تبدیل 

شد و سازمان جدید با اختیاراتی که در قانون فوق 
پیش بینی شده بود شروع بکار کرد، پس از تصویب 
قانون تاسیس وزارت منابع طبیعی در سال ۱۳۴۶، 
تشکیلات وزارت مزبور در اردیبهشت ماه ۱۳۴۷ 

به تصویب رسید.
حفظ و حمایت، احیاء، توسعه و بهره برداری اصولی 
از جنگل ها، مراتع، اراضی جنگلی ، بیشه های 
طبیعی، اراضی مستحدثه ساحلی، حفاظت  و 
حمایت از آب و خاک کشور از طریق مدیریت 
علمی بر حوضه های آبخیز و رعایت اصول توسعه 
پایدار اهداف اصلی سازمان جنگل ها مراتع و 

آبخیزداری است.

با ادغام دو سازمان، منابع طبیعی و محیط 
زیست از هم می پاشد

هادی کیادلیری دبیر مراجع کنوانسیون تنوع 
زیستی در این باره به خبرنگار محیط زیست 
ایرنا گفت: چند سالی است که موضوع ادغام دو 
سازمان حفاظت محیط زیست و جنگل ها مراتع و 
آبخیزداری مطرح است که در این سال های علی 
سلاجقه رییس سازمان حفاظت محیط زیست نیز 

در بیشتر این جلسات حضور داشت.
وی افزود: به دلیل اینکه سازمان جنگل ها مراتع 

و آبخیزداری در وزارت جهاد کشاورزی دارای 
جایگاه مناسبی نیست از این رو تلاش بر این بود 
که به این سازمان جایگاه مناسب داده شود، چون 
بخش عمده ای از مشکلات منابع طبیعی مربوط 
به کشاورزی، تغییر کاربری برای کشت و زراعت 
و دامداری است که رسیدگی به این امور جزو 
وظایف این سازمان است که به نظر می رسد آنطور 

که باید در این زمینه موفق نبوده است.
وی اظهار داشت: یکی از بحث ها برای ارتقای این 
سازمان این بود که از زیرمجموعه وزارت جهاد 
کشاورزی خارج شود و خود به عنوان یک وزارتخانه 
مستقل به عنوان وزارتخانه منابع طبیعی فعالیت 
کند، آن زمان صحبتی از ادغام دو سازمان محیط 
زیست و جنگل ها با هم نبود و فقط پیشنهاد در حد 
ایجاد یک وزارتخانه مستقل بود و اگر هم لازم شد 
بخش هایی از سازمان حفاظت محیط زیست که 
جنبه اجرایی دارد به این وزارتخانه اضافه شود تا در 
مقابل وزارتخانه های دیگر جایگاهی داشته باشد. 
کیادلیری تاکید کرد: به هر حال نمی تواند یک نهاد 
هم مجری باشد و هم ناظر بر عملکرد خودش، از 
این رو کارشناسان این ادغام را اشتباه می دانستند 
ضمن اینکه محیط زیست آنقدر مشکل دارد 
که توانایی حل کردن آنها را ندارد چون سازمان 
حفاظت محیط زیست یک سازمان بسیار ضعیف 
است همانطور که سازمان جنگل ها یک سازمان 
دست چندم و از زیر مجموعه های وزارت جهاد 
است، سازمان حفاظت محیط زیست هیچ توانایی 
ندارد حال اگر زیر مجموعه یک سازمان دیگر قرار 
گیرد که هیچ همان میزان قدرت را هم از دست 
می دهد، به رغم اینکه وظیفه آن دو نهاد با هم 

متفاوت است.

افزایش تعداد معتادان تهــران به دلیل فعالیت 
مراکز کاهش آسیب و به دنبال آن احتمال انتقال 
این مراکز به خارج از شهر تهران و همچنین ایجاد 
دهکده ســلامت معتادان در حالی طی یکماه 
گذشته از سوی پلیس مبارزه با موادمخدر مطرح 
شد که واکنش های کارشناسان حوزه اعتیاد را 
در پی داشــت به طوری که رئیس سابق کمیته 
مســتقل مبارزه با مواد مخدر مجمع تشخیص 
مصلحت نظام معتقد است، انتقال این مرکز به 
خارج از شــهر کاری است اشــتباه؛ و یا با ایجاد 
"دهکده سلامت" مگر می توان به معتاد خیابانی 
گفت "دمبل" بــزن؟ و ... این طرح ها هر چند با 

نیت خیر ولی، علمی و  کارشناسی نیست.
علی هاشمی در گفت وگو با ایسنا، در واکنش به 
سخنان رییس پلیس مبارزه با موادمخدر تهران 
بزرگ که وجود دی آی سی ها و خدمات پزشکی 
رایــگان، ام ام تی ها یا همان متــادون درمانی، 

شــلترها و... در میان معتادان را از جمله دلایل 
افزایش جمعیت معتــادان متجاهر در محلات 
آسیب خیزی چون هرندی و شوش اعلام کرده 
بود، می گوید: ســال ۱۳8۱ ســتاد با مشارکت 
دســتگاه های مربوطه توانســت در ایران ۷۰ تا 
۱۰۰ مرکز کاهش آسیب که به آنها مراکز گذری 
)DIC( گفته می شــود را طراحی کند. این کار 
با هماهنگی ســازمان ملل و مسئولان انتظامی 
و قضایی  وقت صورت گرفــت؛ گرچه در اوایل 
مســئولان انتظامی و قضایی مخالف بودند، اما 
با کمک UN جلســات زیادی برگــزار و بعد از 
بازدیدهایی از مراکز درمان در کشورهایی مثل 
ایتالیا، فرانسه و انگلیس این برنامه ریزی در ایران 

انجام شد.
وی می افزاید: همه مســئولان در آن زمان هم 
ایجاد مراکز کاهش آسیب در مکان هایی خاص 
از کشور و بخش هایی که معتادان تجمع داشتند 

را قبول داشــتند؛ اوایل مردم مخالف وجود این 
مراکز در محله ها بودند، اما یکسال از وجود آنها 
نگذشته بود که همین  مردم حتی نذری های خود 
را در این مراکز توزیع می کردند. دبیرکل اسبق 
ستاد مبارزه با مواد مخدر کشــور با بیان اینکه 
مراکز کاهش آســیب برنامه ای است که در دنیا 
برای معتادان خیابانی طراحی شده است، اظهار 
می کند: کشورهای اروپایی توانسته اند معتادان 
متجاهر را از طریق مراکز کاهش آسیب کنترل 
کنند و حتما مراکز کاهش آسیب باید داخل شهر 
و در محل تجمع معتادان متجاهر دایر باشــند. 
هاشمی با طرح این پرســش که مگر در جیب 
معتاد پولی وجود دارد که آنها از خیابان مولوی 
تهران به مرکزی خارج از شهر بروند و بازگردند؟ 
ادامه می دهد: این مراکز باید در همان مناطقی 
که معتادان وجود دارند، طراحی و ایجاد شوند. 
وی در ادامه با اشاره به پیشــنهاد ناجا مبنی بر 
اینکه معتادان در پایتخت از طریق سیستم های 
بیومتریک شناسایی شــوند و خدمات از طریق 
خودروهای مجهز دم در خانــه و ... به آنان ارائه 
شود، می گوید: موضوعی که پلیس اشاره کرده 
همان موبایل سنتر است. ما مراکزی داشتیم که 
همکاران با دوچرخه و موتور از کوچه ها بازدید 

کرده و هرجایی که معتاد متجاهری وجود داشت 
به آنها لوازم بهداشــتی ارائه می شد؛ حتی طی 
بازه زمانی این کار با همراهی هلال احمر انجام 
می شــد و این بخش از اظهارات پلیس تناقضی 

با این کار ندارد.
رئیس سابق کمیته مستقل مبارزه با مواد مخدر 
مجمع تشخیص مصلحت نظام در بخش دیگری 
از ســخنان خود تصریح می کند: از سال ۱۳8۲ 
تا سال ۱۳۹۰ جمهوری اســلامی ایران در هر 
سمینار بین المللی در دنیا، یک اتاق و میز برای 
برنامه کاهش آسیب داشت، به طوری که در روز 
اول یا دوم سخنرانی، حتما گروهی از ایران باید 
سخنرانی می کردند، زیرا ایران برنامه های موفقی 

در حوزه کاهش آسیب داشت.
وی در ادامه انتقــال مراکز کاهش آســیب به 
خارج از شهر را کاری اشــتباه دانست و با اشاره 
به پیشــنهاد پلیس مبارزه با مواد مخدر تهران 
بزرگ مبنی بر ارائه خدمات به معتادان از طریق 
خودروهای مجهز در دم در خانه می افزاید: اگر 
بخواهیم خدمات را از طریق خودروهای مجهز 
در دم در خانه و ... به معتــادان ارائه کنیم، کار 
علمی است که در دنیا انجام می شود و ایران نیز 

انجام می دهد.

ماجرای ادغام دو سازمان محیط زیست و جنگل ها چیست؟ 

جمع آوری مراکز کاهش آسیب
به قیمت راه اندازی یک »دهکده«؟

مدیر کل دفتر تالاب های سازمان حفاظت محیط زیست 
تاکید کرد

تبعات خشک شدن هامون گریبانگیر 
هر دو کشور ایران و افغانستان

مدیر کل دفتر تالاب های ســازمان حفاظت محیط زیست گفت: 
موضوع هامــون، موضوعی فراملی اســت و هر دو کشــور ایران و 
افغانستان را درگیر می کند. به گزارش ایســنا آرزو اشرفی زاده در 
نشســت برخط روز جهانی تالاب ها که امروز در ســازمان محیط 
زیست برگزار شد، با اشاره به مسئله تالاب هامون اظهار کرد: سازمان 
محیط زیســت قبلا مواضع خود را در این زمینه اعلام کرده است. 
اکوسیستم های طبیعی مرز و کشور نمی شناسند و همه کشورها باید 

به دستورالعمل های آن پایبند باشند. 
مدیر کل دفتر تالاب های سازمان حفاظت محیط زیست افزود: تبعات 
خشک شدن تالاب هامون هر دو کشــور و منطقه را درگیر خواهد 
کرد و مشکلاتی مانند ریزگرد را در پی خواهد داشت. امیدواریم با 
دیپلماسی آب و پیگیری نهادهای مسئول این مشکل برطرف شود. 
وی درباره مســئله چاه های غیرمجاز گفت: حل مشکل چاه های 
غیرمجاز وظیفه وزارت نیرواســت و از ید اختیار سازمان حفاظت 

محیط زیست خارج است. ما تنها نقش نظارتی داریم.  
اشــرفی زاده با اشــاره به اقدامات و برنامه های ســازمان حفاظت 
محیط زیست برای تالاب انزلی خاطرنشان کرد: مدیریت فاضلاب، 
آبخیزداری، مدیریت پسماند و ... بخشی از برنامه های سازمان برای 
کمک به این تالاب اســت. تالاب انزلی با دریا ارتباط دارد و بستن 
خروجی های آب آن راه حلی علمی نیست. در برنامه های جامع ما 

برای این تالاب سعی شده که همه این جوانب در نظر گرفته شود.
وی درباره علت انتخــاب تالاب بختگان برای مراســم روز جهانی 
تالاب ها گفت: این تصمیم ریاست سازمان حفاظت محیط زیست 
است و علت آن معطوف کردن توجهات به این تالاب بود. باید توجه 
ویژه ای به این تالاب بین المللی شود که شــرایط خوبی ندارد.  در 
بارش های اخیر مقداری اوضاع ایــن تالاب بهبود یافته اما هنوز جا 

باری پیشرفت شرایط این تالاب وجود دارد.
شروع پروژه احیای تالاب بختگان از امسال

مهری اثنی عشری - مدیر ملی طرح حفاظت از تالاب های ایران - با 
اشاره به مراسم روز جهانی تالاب ها عنوان کرد: این مراسم با توجه به 
شروع پروژه احیای تالاب بختگان که امسال آغاز می شود در تالاب 
بختگان استان فارس برگزار خواهد شد. این پروژه بر اساس تجارب 

و طرح های اجرا شده در پروژه احیای دریاچه ارومیه اجرا می شود.

عضو تیم تخصصی کودک و نوجوان در انجمن 
ازدواج و خانواده کشور، گفت: اگر پدر بزرگ و 
مادر بزرگ، خود برای بزرگ کردن و یا کمک 
دادن به فرزندان در بزرگ کردن نوه ها اشتیاق داشته و مایل 
باشند، مشکلی وجود ندارد اما در غیر این صورت انتظار داشتن از 
والدین برای بزرگ کردن نوه ها و یا کمک دادن به فرزندان برای 
بزرگ کردن نوه ها و تحمیل این امر به آنها انتظاری غلط است که 
آسیب های جبران ناپذیری برای نوه ها، فرزندان و والدین دارد. 
دکتر آسیه اناری در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: اگر والدین خود 
تمایل دارند که نوه ها را بزرگ کننده اشکالی در این امر وجود 
ندارد اما انداختن مسئولیت روی دوش پدر بزرگ و مادر بزرگ 
برای تربیت بچه ها عواقب جبران ناپذیری دارد.  وی در در عین 
حال با تاکید بر اینکه محیط خانواده و روابط بین خانواده در 
کمک گیری از پدربزرگ و مادربزرگ برای بزرگ کردن نوه ها 
بسیار حائز اهمیت است، ادامه داد: در برخی خانواده ها این امر 
می گنجد و در برخی نمی گنجد و از این رو است که می توان 

گفت شرایط از هر خانواده به خانواده دیگر متفاوت است. 
این روانشناس در عین حال تاکید کرد که این امر به عنوان یک 
انتظار از والدین غلط است چرا که والدینِ پدر و مادرهای امروزی، 
خودشان برنامه های خاصی برای زندگی دارند و قرار است برای 
زندگی شخصی خود به عنوان بازنشستگان برنامه هایی داشته 
باشند و اگر ما انتظار داشته باشیم نوه ها را بزرگ کنند ممکن 
است به زندگی شخص آنها لطمه وارد شود، با این حال اگر 
خودشان دوست دارند از نوه ها مراقبت کنند این امر قابل قبول 
اما تحمیل کردن این امر مورد قبول نیست.  عضو هیئت رئیسه 
انجمن روانشناسی بالینی کودک و نوجوان افزود: زوجین باید 
درباره فرزندآوری با هم توافق کامل داشته و اگر یکی از آنها موافق 
و دیگری ناموافق فرزندآوری باشد طبیعتا والدی که موافق نیست 
مسئولیت کمتری را می پذیرد و غالب مسئولیت فرزند بر دوش 
دیگری است. این امر خطرناک است و می تواند پرخاشگری، 
افسردگی، فرسودگی و مشکلات در زندگی زناشویی به بار آورد.

رئیس سازمان حفاظت محیط  زیست از اعلام 
جدول حق آبه رودخانه ها و تالاب ها برای سه 
سناریوی کم آبی، میان آبی و پرآبی به وزارت نیرو 
خبر داد و گفت: حق آبه تالاب ها بر اساس شرایط بارش سالانه 
و دبی رودخانه ها تخصیص یابد. به گزارش ایسنا دکتر علی 
سلاجقه صبح امروز در یک برنامه تلویزیونی با اشاره به در پیش 
بودن روز جهانی تالاب ها که مصادف با ۱۳ بهمن ماه )دوم فوریه( 
است، اظهار کرد: در کشور ما ۱5۴ تالاب وجود دارد که 8۴ تالاب 

آن بین المللی و ۳۴ تالاب هم عضو کنوانسیون رامسر هستند.
وی جنبه های زیبایی شناختی، تلطیف آب  و هوا، کمک به 
معیشت جوامع محلی، جنبه های گردشگری و اکوتوریسم و 
حفظ گونه های گیاهی و جانوری را از کارکردهای عمده تالاب ها 
برشمرد. رئیس سازمان حفاظت محیط  زیست از برگزاری مراسم 
روز جهانی تالاب ها در استان فارس و در کنار دریاچه بختگان 
خبر داد و گفت: متأسفانه در سال های گذشته، تالاب ها هم به 
دلیل عوامل طبیعی و هم عوامل انسانی دستخوش تغییرات 
شده اند. سلاجقه تغییرات اقلیمی را از جمله عوامل طبیعی 
تخریب تالاب ها ذکر و اظهارکرد: توسعه نامناسب و دخالت های 
انسانی علاوه بر کمیت آب تالاب ها، بر کیفیت آبشان هم تاثیر 
منفی گذاشته است. وی با بیان اینکه امنیت حیاتی در گروی 
حفظ محیط  زیست است، تصریح کرد: سازمان حفاظت محیط  
زیست در دوره جدید با تمام توان به دنبال انجام تکالیف قانونی و 

نظارتی خود خواهد بود. 
ورود برنامه احیای دریاچه ارومیه به فاز اقدامات 

نرم افزاری
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره به اقدامات انجام  
شده برای احیای دریاچه ارومیه خاطرنشان کرد: در دریاچه ارومیه 
کارهای سخت افزاری انجام  شده است والان وارد فاز اقدامات 

نرم افزاری شده ایم که در واقع مدیریت مصرف کننده  هاست.
مدیریت جامع حوضه های آبخیز مغفول مانده است

سلاجقه با بیان اینکه مدیریت جامع حوضه آبخیز در کشور ما 
مغفول مانده است، گفت: تالاب ها انتهایی ترین نقطه یک حوضه 
آبخیز هستند و برای احیای آن ها باید مدیریت حوضه به درستی 
اتفاق بیفتد. وی آلاینده هایی که به تالاب انزلی می ریزند را یکی 
از چالش های عمده این تالاب عنوان و خاطرنشان کرد: شرکت 
آب و فاضلاب رشت باید نسبت به ساماندهی منابع آلوده کننده 

اقدامات مناسبی انجام دهد.

فوق تخصص ریه و عضــو هیات علمی 
دانشــگاه علــوم پزشــکی و خدمات 
بهداشــتی درمانی شــهید بهشــتی 
گفت: براســاس نتایج یکی از مطالعات 
جدید کشــور چین، دز ســوم واکسن 
ســینوفارم، میزان مصونیــت در برابر 
کرونا اومیکرون را بیــش از چهار برابر 

افزایش می دهد.
مجید مختاری روز یکشــنبه در گفت 

وگو با خبرنگار ایرنا افزود: کارآیی و مدت زمان اثربخشــی واکسن کرونا وابسته 
به نوع سیســتم ایمنی بدن می تواند تغییر کند، اما به طور معمول واکســن های 
غیرفعال )ویروس کشته شده( جز در اقشار آســیب پذیر، سه تا چهار ماه میزان 
آنتی بادی بدن را افزایش داده و پس از این مــدت میزان این آنتی بادی )پادتن( 

کاهش می یابد.
وی ادامه داد: به عنوان مثال، نتایج مطالعات گروه پزشــکی سینوفارم نشان داد، 
تزریق دز سوم از این واکسن می تواند میزان مصونیت در برابر سویه دلتا را به مدت 
سه ماه نزدیک به ۱۴ برابر افزایش دهد. تزریق این دز همچنین میزان آنتی بادی 

در بدن را برای سه ماه، ۴ و نیم برابر در مقابل سویه اومیکرون تقویت کرد.
وی با بیان اینکه پیش از این نیز نتایج مطالعات کمیته علمی کشوری کرونا این 
فرایض را تایید کرده بود، گفت: در حال حاضر جهت کنترل همه گیری کووید۱۹ 
تزریق دز سوم برای تمامی ســنین به ویژه گروه های جمعیتی بالای ۶۰ سال و 

واکسن های غیرفعال مطرح می شود.

معاون اول قوه  قضاییــه گفت: برخورد 
جدی و قاطع با فساد منافاتی با رعایت 
حقــوق متهمان ندارد، بلکــه اقتضای 
عدالت آن اســت که هر دو توام انجام 

شود.
به گزارش روز یکشنبه ایرنا از معاونت 
اول قــوه  قضاییــه، حجت الاســلام 
والمســلمین محمد مصدق در شورای 
مشــورتی-نظارتی مجتمع اقتصادی 

ضمن تأکید بــر برخورد قاطع و فــوری با فســاد اقتصادی افزود: بســیاری از 
پرونده های مهم در مجتمع اقتصادی با تلاش، هماهنگی و همکاری مقام قضایی 
و ضابطان خاص و عام به نتیجه می رسد و در طول دوره فعالیت مجتمع، ضابطان 
عموماً با حســن نیت و رعایت قانون به وظایف خود عمل کرده اند اما در مجتمع 
اقتصادی حتی یک مورد رفتار خلاف قانون چه از سوی مقام قضایی و چه از سوی 
ضابطان توجیه ندارد و باید ساز و کار نظارتی مناسبی برای پیشگیری از هرگونه 
رفتار خلاف قانون اندیشیده شــود و در عین حال با قاطعیت و سرعت مناسب به 

پرونده های اقتصادی رسیدگی شود.
در این نشست، علی القاصی مهر رئیس کل دادگستری استان تهران در گزارشی 
درباره آخرین وضعیت مجتمع اقتصادی گفت: پنج قاضی به شعب ویژه رسیدگی 
به اخلال در نظام اقتصادی افزوده شده و اکنون این شــعب تکمیل شده اند و با 
برنامه ریزی انجام شده، قضات شعب کیفری دو و شــعب کیفری یک بلاتصدی 

مجتمع به زودی معرفی می شوند.

رییس بیمارســتان ســینا گفت: سیر 
مراجعین نشان دهنده شروع یک پیک 
است و به مرور تعداد مراجعان رو به زیاد 

شدن است.
»محمد طالب پور«، رییس بیمارستان 
سینا در گفت و گو با خبرنگار ایلنا درباره 
وضعیت مراجعین کرونــا گفت: در ۴5 
روز اخیر یک یا دو بیمار کرونایی بیشتر 
نداشته ایم که در هفته اخیر این تعداد به 

ده مورد هم رسیده است و در هفته اخیر حدود دو مورد بستری داشته ایم.
او در ادامه گفت: زمانی که دلتا در دنیا مطرح شــد، پس از بیست روز همه جا دچار 
درگیری شده بود، اما زمانی که امیکرون در دنیا شناخته و مطرح شد، تا حدود دوماه 
خبری از درگیری قابل توجه با بیماری در ایران نبود، به نظر می رسد این مساله به 
واسطه واکسیناسیون استثنایی بوده که در ایران انجام شده است. درست است که 
واکسیناسیون در ایران با شش ماه تاخیر انجام شد و تا آن زمان بسیاری از مردم فوت 
کردند، اما زمانی که واکسیناسیون به صورت جدی شروع شد، عملا در طی سه ماه 

نزدیک به 85 درصد مردم واکسینه کامل شدند 
رییس بیمارستان ســینا گفت: قطعا با توجه به واکسیناسیون انجام شده وخامت 
امیکرون در مقایســه با دلتا کمتر خواهد بود و اینکه او میکرون خودش را نشــان 
داده است به این دلیل اســت که اثر آن واکسیناسیون در حال کمتر شدن است. به 
طور متوسط این واکسن ها حدود ســه ماه ایمنی را حفظ می کنند. به همین دلیل 

واکسیناسیون را باید کاملا جدی گرفت.

عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی:
دز سوم واکسن میزان مصونیت در برابر 

امیکرون را تا ۴برابر افزایش می دهد

معاون اول قوه  قضاییه:
برخورد جدی و قاطع با فساد منافاتی با 

رعایت حقوق متهمان ندارد

افزایش ابتلای کادر درمان به کرونا طی 
روزهای اخیر

انتظار از والدین برای بزرگ 
کردن »نوه « صحیح است؟

رئیس سازمان حفاظت محیط  زیست:

پیگیر دریافت حق آبه تالاب ها 
از وزارت نیرو هستیم

خبر

خبر

خبر

 مهمترین اقدام در زمینه تصویب و تکمیل قوانین زیست محیطی، تصویب اصل ۵۰ قانون اساسی جمهوری 
اسلامی ایران است که در آن حفظ محیط زیست وظیفه همگانی تلقی شده و فعالیت های اقتصادی و غیر 
آن که با آلودگی محیط زیست یا تخریب غیر قابل جبران آن ملازمه پیدا کند ممنوع است در حال حاضر 
سازمان حفاظت محیط زیست زیر نظر ریاست جمهوری اداره می شود و ریاست آن را معاون رئیس جمهور 

به عهده داشته که وظایف پر اهمیتی را متناسب با برنامه های توسعه کشور به عهده دارد.

رنا
: ای

س
عک

کاغذ فرهنگ و هنرکاغذ جامعه

خبر
خبر

ایرج طهماســب درحالی ساخت سریال 
جدید خود با چهره ها و عروسک های تازه 
برای شبکه نمایش خانگی آغاز کرده که 
این بار خبری از کلاه قرمزی در آن نیست.

به گــزارش خبرنــگار تلویزیــون ایرنا، 
ایرج طهماســب که همه او را با نام آقای 
مجری برنامه محبــوب کلاه قرمزی می 
شناسند، آخرین بار حدود ۴ سال پیش 
برای تلویزیون برنامه ســاخت و پس از 
آن به دلیل عدم توافــق با تلویزیون، قید 
آن را زد و تلویزیون هم مجبور شــد هر 
سال تکرار این مجموعه پر مخاطب را به 
روی آنتن ببرد. این روزها جدیدترین کار 
طهماسب در شبکه نمایش خانگی پیش 
می رود. این مجموعــه که پیش از این از 
آن با نام مهمونی یاد می شــد، بناست به 
تهیه کنندگی حســن خدادادی ساخته 
شود و در حال حاضر مراحل پایانی پیش 
تولید را سپری می کند. سریال عروسکی 
طهماسب در نوروز ۱۴۰۱ عرضه خواهد 
شــد و از جمله نکات قابــل توجه در آن 
عدم حضور حمید جبلی اســت که گفته 
می شــود چندی پیش با هم به اختلافی 

خورده اند که هنوز حل نشده است.
طهماسب در اثر جدید خود که قرار است 
برای اولین بار با حضور کودکان ســاخته 
شود، از عروسک های جدیدی رونمایی 
خواهد کرد و بناست گروه عروسک گردان 
کلاه قرمــزی در این مجموعــه نیز با او 
همکاری کنند. او پیــش از این از حمید 
جبلــی، فاطمه معتمدآریــا، محمدرضا 
هدایتی، مرضیه محبــوب، بهادر مالکی، 
محمد بحرانــی، کاظم ســیاحی، علی 
سرابی، نگار اســتخر، الکا هدایت، بنفشه 
صمدی، احســان کرمی، هوتن شــکیبا 
و ... برای صداپیشــگی عروسک ها بهره 

برده است.
حالا نیز در برنامه جدید هوتن شــکیبا 
حضور خواهد داشت و مذاکراتی با سهیل 
مستجابیان انجام شده است. مستجابیان 
از جمله بازیگرانی است که پس از حضور 
در خندوانه و اجرای دابسمش به شهرت 
رسید و این شب ها مجموعه نوار زرد را در 

شبکه دو سیما دارد.

»بی صدا حلزون« 
فیلمی دغدغه مند از 

یک فیلمساز جوان
فیلم سینمایی »بی صدا حلزون« ساخته 
بهرنگ دزفولی زاده پس از دوسال به زودی 
روی پرده سینماها خواهد رفت، فیلمی 
که معضلات بخشی از افراد جامعه را با 
نگاهی انسانی به تصویر می کشد. بی صدا 
حلزون، نامی است که کنجکاوی کافی 
را برای ترغیب مخاطب به تماشای یک 
فیلم متفاوت اجتماعی بر می انگیزد. 
باید پذیرفت که همراه کردن مخاطب 
در تماشای فیلمی با مضمون زندگی 
ناشنوایان آن هم در واسط )مدیوم( سینما 
کار دشواری است که بهرنگ دزفولی زاده، 
به عنوان اولین تجربه بلند سینمایی با نمره 
قبولی از عهده آن برآمده و مخاطب در 
پی باز شدن گره فیلمنامه تا لحظه موعود 

همراه روایت است.
در گام مضمون، فیلم نگاه عمیق و قابل 
ستایشی دارد، فیلمساز به سراغ بخشی 
از انسان ها در یک جامعه رفته که به دلیل 
کم توانی و یا ناتوانی در شنوایی با شرایط 
سختی دست و پنجه نرم می کنند. تلفیق 
این محدودیت ها با دشواری های بیشتری 
مانند شرایط  پیچیده شغلی و همچنین 
عدم درک متقابل در زندگی مشترک 
نهایتأ به خلق یک شخصیت زنِ قهرمان 
)پرتاگونیست( کم شنوا منتهی می شود 
که نشان از دغدغه های اجتماعی فیلمساز 
دارد. فیلمنامه فیلم نوشته محمدرضا 
رهگذر، خبر از طرح موضوعی جدید برای 
ساخت یک فیلم در برهه ای از زمان می دهد 
که بسیاری از آثار اجتماعی در این سال ها 
رونوشت های درجه چندمی از چند فیلم 
خوب و فیلمسازان مولف سینمای ایران 
بوده، اما در بی صدا حلزون نویسنده با طرح 
موضوعی متفاوت زاویه دید خود را به سمت 
اقلیتی از جامعه معطوف می کند بدون 
اینکه هراسی از گیشه یا علاقه مخاطب به 
ایجاد خرده پیرنگ های بی فرجام داشته 

باشد.
و  فیلمنامه  تقدیر  قابل  نگاه  علی رغم 
فیلمساز در خلق بی صدا حلزون، پرسش 
بزرگ در چگونگی روایت است، به نظر 
می رسد با وجود پیروی روایت در خلق 
سرانجامی برای پیرنگ اصلی فیلم مخاطب 
درگیری کافی با جزئیات و مشکلات درونی 
این شخصیت ها پیدا نمی کنند و عملا 
دو شخصیت صاحب آتلیه با بازی مهران 
احمدی و همسرناشنوا با بازی محسن 
کیایی تا حدی سطحی باقی می مانند و 
قوام کافی را در همراه ساختن مخاطب با 
بحران درونی و ذهنی خود ارائه نمی دهند.

۷۳ سینمادار کشور اعلام کردند:  در صورت اخذ مالیات مستقیم 
ضمن توقف ساخت سالن های جدید توسط سرمایه گذاران، راهی 

جز تعطیلی و تغییر کاربری سینماهای ورشکسته  باقی نمی ماند.
به گزارش ایسنا تعدادی از سینماداران کشور در بیانیه ای به دریافت 
مالیات مستقیم از سینماها در شرایطی که با زیان های مالی متعددی 
مواجه شده اند اعتراض کردند. در این بیانیه  که انجمن سینماداران 

هم آن را تایید کرده، آمده است: 
»به نام خدا

دولتیان محترم و نمایندگان شریف مجلس شورای اسلامی
متعجبیم از این همه بی اطلاعی از وضعیت سخت معیشت اهالی 
فرهنگ و هنر توسط کارگزارانی که جز اطلاع و درمان این اهالی 

وظیفه ای دیگری ندارند!
دولت دوازدهم در آخرین سال خود باعث بدعتی شد که رنج و آزار 
اهالی نجیب فرهنگ و هنر این سرزمین را دوچندان کرد و حال 
دولت سیزدهم که با شعار " عدالت" بر کرسی قوه مجریه تکیه زده 
است بازهم همان بدعت را پیشه گرفته است که جز خسران بر اهالی 
فرهنگ و هنر دستاورد دیگری ندارد!    اخذ مالیات مستقیم ۲5 
درصدی آن هم در زمانه ایی که سینماداران ایران با ده ها هزار میلیارد 
تومان سرمایه راکد از یک سو و از دیگر سو با فراگیری بیماری کووید 
۱۹ با صدها میلیارد تومان زیان انباشته مواجه شده اند باعث تاسف 
که نه، بلکه باعث شرمساری است. مگر نفرمودند مقام معظم رهبری 
که کلید پیشرفت کشور در دست سینماگران است؟ نمی شود با یک 
سینمای ورشکسته و رو به احتضار پیشرفتی حاصل نمود. اگر اهل 
تاسی به عدل علی) ع( هستید بازهم نحوه حکمرانی را از بیانات آن 
حکیم حاکم فهم کنید که در زمان " سختی" مالیات ستاندن " ظلم 
" است ... ما سینماداران ایران اعلام می کنیم در صورت اخذ مالیات 
مستقیم ضمن توقف  ساخت سالن های جدید توسط سرمایه گذاران، 
راهی جز تعطیلی و تغییر کاربری سینماهای ورشکسته مان نخواهیم 
داشت تا دیگر نه مشمول مالیات شویم و نه مشمول هزاران مانع برای 

فعالیت فرهنگی حداقلی در سرزمین مهد تمدن و آگاهی...«

اعتراض 7۳ سینمادار به دریافت 
جزئیات سریال جدید مالیات از سینماهای رو به احتضار

»آقای مجری«

سومین همایش ملی تاریخ شفاهی دفاع مقدس و رونمایی از کتاب های 
اسنادی و تاریخ شفاهی دفاع مقدس برگزار شد. به گزارش ایسنا، 
سردار غلامرضا علاماتی رئیس سازمان اسناد و مدارک دفاع مقدس 
با گرامیداشت دهه فجر در سالن همایش قلم سازمان اسناد و کتابخانه 
ملی در سخنانی بیان کرد:  انقلاب اسلامی یکی از رویدادهای بی نظیر 
تاریخ بشریت است که منشا تحولات بسیاری در عالم شد. وی ادامه داد: 
واکاوی مداوم گنجینه دفاع مقدس یک وظیفه مهم است. این کار باید از 
روی تعهد و مسئولیت انجام شود. دفاع مقدس تبلور علمی و تجلی عینی 
ارزش ها است که دستاورد شاخص های متعددی دارد. روایت صحیح و 
دقیق دفاع مقدس، جلوگیری از فراموشی و ثبت خاطرات رزمندگان و 

ایثارگران یک ضرورت است.

سردار علاماتی: واکاوی مداوم گنجینه 
دفاع مقدس یک وظیفه مهم است

مدیـرکل هنرهـای نمایشـی رادیـو و مدیـر رادیـو 
نمایش بـا حضور در خبرگـزاری دانشـجویان ایران 
)ایسـنا( دربـاره ی رونـد چابک سـازی و مدیریـت 
رسـانه و چالش هـای آن در دنیـای امـروز ـ آنگونه 
که بایـد باشـد و آنگونه کـه هسـت ـ به اظهـار نظر 
پرداخـت و بـه پرسـش هایی در ایـن زمینـه پاسـخ 

گفـت.
ایـن مدیر رسـانه همچنیـن از رویکرد جدیـد رادیو 
نمایـش بـه برنامـه سـازی و تعامـل بـا مخاطـب 
اشـاره کـرد و دربـاره برنامـه هـای در حـال پخش 
ایـن شـبکه و همچنیـن برنامه هایـی کـه در آینده 
نزدیـک قـرار اسـت تولیـد شـوند، خبرهایـی را 

اعـلام کـرد.  
»تغییـر محتـوای شـبکه های رادیویـی بـا تغییـر 
رویکرد صداوسـیما«، »رسـانه ملی و مـردم؛ تقابل 
یـا تفاهـم«، »وضعیـت دریافتـی هنرمنـدان رادیو 
نمایش«، »بازگشـت برنامه هـای ترکیبی بـه رادیو 
نمایـش« و »ویـژه برنامـه هـای نـوروز و رمضـان 
۱۴۰۱ این شـبکه رادیویی« دیگـر محورهای مورد 

بحث بـا حضـور مدیـر رادیـو نمایـش بود.
در ایـن نشسـت همچنیـن نیمـا شـمس الدیـن ـ 
مسـئول فضای مجازی رادیـو نمایـش ـ و معصومه 
نـورزاد ـ کارشـناس خبـر رادیـو نمایش ـ محسـن 

سـوهانی را همراهـی کردنـد.
ایـن مدیر رسـانه دربـاره ی تغییرات سـاختاری در 
سـازمان صداوسـیما و طـرح تحـول کـه بـا حضور 
پیمـان جبلی مطرح شـده اسـت، اظهار کـرد: واقع 
بینانـه و با نـگاه تخصصـی، ایجـاد هر تغییـری هم 
فرصـت هایـی بـه دنبـال دارد و هـم تهدیدهایـی. 
پس روش در مدیریـت تحول خیلـی تعیین کننده 
اسـت. امـا بـه هـر روی تحـول و روزآمـدی یـک 
ضـرورت گریـز ناپذیر محسـوب مـی شـود. در یک 
سـازمان رسـانه ای خـلاق هـر چقـدر فاصلـه بین 
رأس مدیریـت کلان بـا بدنـه ی اجرایـی، کمتـر 
باشـد، کار خیلـی بهتـر پیش مـی رود؛ چـرا که در 
یـک شـبکه رادیـو و تلویزیونـی محوریـت، با صف 

یعنـی عوامـل تولید اسـت.
برای ایجـاد هـر تحولی شـرط اصلـی اقناع 

بدنه اسـت
سـوهانی ادامـه داد: در بحـث تحـول آفرینـی، بـه 
ویـژه در مختصـات سـازمان صداوسـیما، مسـاله 

اصلـی ایـن اسـت کـه بیـش از شناسـایی مشـکل، 
روش برطـرف کـردن آن اهمیـت دارد؛ اینکه با چه 
روشـی می خواهیـم اصـلاح را انجام دهیـم. چراکه 
جوانب مختلـف و متغیرهای زیادی وجـود دارد که 
بایـد همگی مـد نظـر قـرار گیرنـد. این موضـوع به 
یک جراحـی حسـاس و ظریف پزشـکی مـی ماند.
مدیـرکل هنرهـای نمایشـی و رادیـو نمایـش بـا 
بیـان اینکـه رکـن اصلـی هـر نـوع مدیریتـی در 
حـوزه فرهنـگ، قطعا عامـل انسـانی اسـت، گفت: 
تا ما نتوانیـم سـرمایه انسـانی را با خودمـان همراه 
کنیـم، چیزی درسـت نمی شـود. بـرای ایجـاد هر 
تحولی شـرط اصلـی اقناع و همـراه سـازی بدنه ی 
سـازمان اسـت. گرچـه ایجـاد تحـول در سـازمان 
صداوسـیما نیـاز بـه طراحـی یـک مـدل بومـی و 
چندوجهـی با در نظـر گرفتن واقعیت هـای موجود 
آن و ابعـاد مختلفش دارد امـا قطعا مبنـای آن باید 
بـر تعامـل، اقنـاع و همـراه سـازی تمـام سـطوح 
بدنه ی سـازمان اسـتوار باشـد. ابتـدا بایـد مدیران 
ارشـد و میانـی توجیـه و همـراه شـوند و سـپس 
تمامـی عوامل سـازمانی را بـا روش هـای مدیریتی 
انگیزشـی و عالمانـه بـا تحـول همـراه سـازند؛ آن 
هـم مشـتاقانه چـرا کـه ایجـاد انگیزش یـک اصل 
طلایـی در مدیریـت تحول اسـت. ایـن رونـد برای 
یـک موضوع تحولی شـاید بیـش از یک سـال زمان 
ببرد و البتـه که سـکوت در قبال آن موجب شـایعه 
سـازی و حاشـیه می شـود کـه اثـری فرسایشـی و 

ضـد تحـول دارد.
دهـه ۶۰ مـی توانـد مکتـب مدیریتـی برای 

باشـد تحول 
وی در ادامـه بـا این پرسـش که آیـا در رونـد آنچه 
کـه در صـدا عرضـه مـی شـود، بـا گفتمـان جدید 
تغییری ایجاد خواهد شـد؟ مواجه شـد و در پاسـخ 
اینگونـه اظهـار کـرد: وقتـی از گفتمـان انقـلاب 
صحبـت مـی کنیـم، یـک گفتمـان اصیلـی اسـت 
کـه مـی توانـد تبدیـل به یـک تمـدن، حـوزه های 
تخصصـی، سـبک و مکتب شـود، امـا این اتفـاق تا 
کنـون بـه طـور مطلـوب و ایـده آل نیفتاده اسـت. 
گسسـتی باعث شـده کـه آن دوره فراموش شـود و 
حالا در یک تناقضـات و تعارضاتی هسـتیم که باید 
آنها را حـل کنیم. در همین سـبک هـای مدیریتی 
و در سـبک مدیریـت تحـول،  اگـر اوایـل انقـلاب، 
دوران جنـگ،  سـال هـای دهـه ۶۰ و وضعیـت 
مدیریتـی کشـور را بررسـی کنیـم، خـودِ ایـن می 
تواند یـک مکتـب مدیریتی باشـد؛ به عنـوان مثال 

در دوران دفـاع مقدس ما ایـن شـرایط را داریم که 
نیـروی رزمنـده از فرمانده خـودش جلوتر اسـت و 
شـوق بیشـتری برای تحقق هدف ملی یا سـازمانی 
دارد. اوایـل انقـلاب نیـز همیـن طـور بـوده اسـت؛ 
یعنی بدنـه مردم و افـکار عمومی در مواردی شـاید 
از سـران انقلابـی هم پیشـی مـی گرفته و پیشـتاز 
بـوده. این شـور و شـوق بدنـه و تـوده هـای جامعه 
به خودی خـود یک مکتـب و روش اسـت. منتهای 
مراتـب خیلـی اوقـات مـا آمدیـم و در مـدل هـای 
مدیریـت توسـعه دوگانـه رفتـار کردیـم؛ در حالی 
که نمی شـود هم از روش هـای غربی که متناسـب 
با ریشـه هـای فرهنگـی آن جوامع اسـت اسـتفاده 
کنیم و هـم گفتمـان اصیل داشـته باشـیم؛ چراکه 
در نهایـت یـک پدیـده نامتوازنی شـکل مـی گیرد.

رورش نیـروی انسـانی بـرای ما یـک چالش 
بوده اسـت

محسـن سـوهانی افـزود: در مباحـث توسـعه ما از 
دوره عباس میـرزا و بعد از پیدایـش تفکرات تحول 
خواهانـه، تـا بـه امـروز ایـن چالـش را داشـتیم که 
جامعـه ی روشـنفکر مـا بیشـتر بـه دنبـال تقلیـد 
رفته تا تسـخیر؛ بـه همین دلیـل بـر روی کلیدواژه 
های »مدیریت تسـخیر« و »رسـانه ی تسـخیری« 
باید توجـه کنیم. خیلـی از کشـورها مثـل ژاپن در 
جنوب شـرقی آسـیا به درسـتی در این مسـیر گام 
برداشـته اند؛ بـه عنـوان مثـال در انیمیشـن هایی 
که تولید مـی کنند توانسـته انـد مولفه هـای ملی، 
قومـی و فرهنگـی خودشـان را با ایـن کلیـدواژه ها 

تطبیـق دهنـد و به تولیـدی برسـد که هم پیشـتاز 
اسـت و هـم متعلـق بـه خـودش اسـت. مـا از ایـن 
مـوارد خیلـی کـم داریـم و کار خیلـی آسـانی هـم 
نیسـت. پـرورش نیـروی انسـانی تسـخیرگر کار 
آسـانی نیسـت و در تمـام ایـن سـالها بـرای ما یک 

چالـش بوده اسـت.
سـوهانی در ادامه در پاسـخ به اینکه آیا سـاختاری 
جدیـد در صـدا صـورت خواهـد گرفـت و رویکـرد 
جدید سـازمان، محتوای شـبکه های صـدا را تغییر 
خواهـد داد؟  اظهـار کـرد: ماهیـت صدا نسـبت به 
تلویزیـون تفاوت دارد و رسـانه ای گـرم و فرهیخته 
تـر بـه حسـاب مـی آیـد. امـا نکتـه ای کـه وجـود 
دارد ایـن اسـت کـه خیلـی از اوقـات بایـد ببینیـم 
خطـوط قرمـزی که ترسـیم مـی کنیم،  تـا چه حد 
درسـت اسـت. چقـدر بـا منطـق تخصـص دنیـای 
امـروز تناسـب دارد؛ دنیایـی کـه از نظر رسـانه ای 
محدودیتـی نمی شـود برایـش قائل شـد. این یک 
واقعیت اسـت و مـا اگـر تجربـه ی فرهنگی مـان را 
از همـان دهـه ی ۶۰ بخواهیـم مـرور کنیـم، مـی 
بینیـم که نمـی تـوان بـا ابـزار تکنولوژیـک مبارزه 
کرد؛ چراکه راه خـودش را پیدا می کنـد. در نتیجه 
تسـخیر کردن، تنها راه پیـش روسـت. در زمانه ای 
زندگـی مـی کنیـم کـه نمـی توانیـم نـگاه حذفی 
نسـبت به فنآوری داشـته باشـیم؛ بـا توجه بـه این 
شـرایط و معادلات دنیـای امروز، عصری که شـبکه 
ای اسـت و فلسـفه رسـانه ای تغییر کـرده و روز به 

روز هـم شـتاب بیشـتری دارد.

حکایت تحول صداوسیما در گفته های یک مدیر
گزارش

سنا
: ای

س
عک

یـک متخصـص فضـای ابـری از تغییـرات 
سـایت دومین نمایشـگاه مجازی کتاب در 
اسـتفاده از خدمات فضای ابـری و نیز دیگر 
حوزه هـا می گوید و بـه بهبـود وضعیت این 
بسـتر نسـبت به تجربه نخسـت خود اشاره 

می کنـد.
صابر مسـگری، مسـئول تیم CDN شرکت 
ابـر آروان و برنامه نویـس در گفت وگـو بـا 
ایسـنا درخصوص راهکارهایی بـرای بهبود 
وضعیـت سـایت دومیـن نمایشـگاه کتاب، 
به ویژه ضـرورت اسـتفاده از سـرویس های 
ابـری، بـا توجـه بـه اختـلالات و تجربیـات 
مربـوط بـه نخسـتین دوره ایـن رویـداد، 
اظهار کـرد: نمایشـگاه مجازی کتاب سـال 
گذشته از سـرویس CDN ابر آروان استفاده 
می کرد، امسال هم از بخشـی از محصولات 
 CDN آروان اسـتفاده می کننـد اما دیگـر از

اسـتفاده نمی کننـد.
او در عیـن حـال توضیحـی درخصـوص 
سـرویس CDN و مزایـای آن داد و گفـت: 
سـرویس CDN آروان چندیـن خدمـت را 
تحـت عنـوان CDN شـبکه تولیـد محتـوا 
 DNS ارائـه می دهـد؛ یکـی از آن هـا بحـث
ابـری اسـت، یـا سـرویس دیگـری کـه در 
آپ تایم بـودن، دان تایـم بـودن و همچنین 
کیفیـت پاسـخگویی در تجربـه کاربـری 
 Cloud CDN خیلی تاثیـر دارد، سـرویس
اسـت کـه جـزء سـریع ترین سـرویس های 
DNS در سراسر است. CDN عملا ترافیک 
بازدیدکننده هـای وب سـایت را قبـل از 
این که بـه سـرورهای اصلی سـایت برسـد، 
از سـرورهای CDN عبـور می دهـد و در 
حین عبور ایـن ترافیک، خدمـات متنوعی 
ارائـه می شـود؛ از جملـه این که می تـوان با 
الگوهای موجـود درخواسـت های مخرب را 
شناسـایی و آن ها را بلاک کرد. علاوه بر این، 
درمورد یک سـری فایل های خیلی تکراری 
که تغییر هـم نمی کننـد )مثـل عکس ها و 
فایل های کتـاب کـه همـه بازدیدکننده ها 
آن هـا را می بیننـد و آدرس ثابتـی دارنـد( 
این امکان وجـود دارد که CDN تشـخیص 
دهد کاربـران مدام ایـن فایل هـای تکراری 
را می بیننـد تـا این فایـل تکراری از سـمت 
CND کـش )cache( شـود و سـرورهای 
اصلی درگیر پاسـخ دادن به درخواست های 
تکراری نشـوند و بـه کارهـای اصلی تر خود 
برسـند. ایـن باعـث می شـود هـم کاربران 
سـایت را با سـرعت بالاتری لود کننـد و هم 
ترافیـک لـود سـروهای اصلی کمتر شـود.

مسـگری همچنیـن بـه اهمیـت بحـث 
 CDN از طریـق سـرویس  شـتابدهی 
پرداخـت و افـزود: زمانی کـه ایـن فایل ها از 
سـرورهای CDN عبور می کننـد، می تواند 
فشرده سـازی شـوند. بابت این کـه کاربری 
که سـرعت اینترنت کمتری دارد هم بتواند 
با کیفیـت خوبی آن هـا را ببینـد، همچنین 

سـئو سـایت را بهبـود می دهـد. 
این متخصـص فضـای ابـری در ادامـه و در 
خصـوص علـت اختـلالات سـال گذشـته 
نمایشـگاه مجـازی کتـاب نیـز اظهـار کرد: 
سرویسـی که این دوسـتان سـال گذشـته 
بـه عنـوان تجربـه نخسـت بـالا آوردنـد، از 
لحاظ معمـاری، ظرفیت پاسـخگویی و... در 
اسـکیل و انـدازه مورد نیـاز نبود. اما امسـال 
گویا زیرساخت شـان را ارتقاء و بهبود دادند. 
صابـر مسـگری نظـر خـود را دربـاره دیگـر 
بخش های طراحی و سـرویس دهی سـایت 
دومین نمایشگاه مجازی کتاب چنین بیان 
کـرد: در بخـش جسـت وجوها بـه ایراداتی 
 UX برخـورد کـردم. همچنیـن در بحـث
سـایت هـم بـه نکاتـی برخـورد کـردم، اما 
به نسـبت سـال گذشـته پیشـرفت زیادی 
داشـته و این بهبود کاملا چشـم گیر است. و 
از این رو من امسـال امتیاز خیلـی خوبی به 
سرویس نمایشـگاه مجازی کتاب می دهم.
مسـئول تیـم CDN شـرکت ابـر آروان در 
پایـان گفت: سـال گذشـته تجربـه اول این 

سـایت بود و احتمالا انتظار لـود ترافیکی تا 
این حد را نداشـتند و متناسـب با تبلیغاتی 
کـه انجـام داده بودنـد، احتمالا زیرسـاخت 
انجام نشـده بـود. اما امسـال بهبود داشـته. 
البتـه مـن از آن هـا پرسـیدم کـه امسـال از 
بحـث کشـینگ در داخـل CDN اسـتفاده 
نکردند؟ که گفتنـد نه، چون معماری شـان 
تغییـر کـرده. البتـه اگـر ایـن کار را انجـام 
می دادنـد، کیفیـت سرویس شـان افزایـش 

هم پیـدا می کـرد.
ایـن البته در حالی اسـت که علـی رمضانی، 
رئیس نمایشـگاه مجـازی کتاب تهـران در 
نشسـت خبری این رویداد به تغییرات فنی 
که بـه نظـر می رسـد رخ داده اند، اشـاره ای 
نداشـت و دربـاره اختلالاتـی که در سـایت 
نمایشـگاه مجازی در سـال گذشـته وجود 
داشـت و رفع ایـن اختـلالات، صرفـا گفت: 
ما از ۲۹ دی مـاه یعنی چهار روز قبـل از آغاز 
نمایشگاه، سـایت نمایشـگاه را باز می کنیم 
تـا مخاطبـان بتواننـد کتاب هـای خـود را 
جسـت وجو کنند و به صفحه شخصی خود 
اضافه کنند و زمانی که نمایشـگاه آغاز شد، 
کتاب های شـان را خریـداری کننـد؛ بـا این 
کار هم زمـان نمایشـگاه افزایـش دارد و هم 
این که مـردم بـا فراغت بیشـتری می توانند 
کتاب هـای خـود را انتخـاب کننـد، البته از 
ناشـران می خواهیـم کـه هـر چه سـریع تر 

اطلاعات خـود را بارگـذاری کنند.

رئیس جمهوری ترکیه دستور داد اقدامات لازم 
برای مقابله با برنامه های تلویزیونی که برخلاف 
ارزش های بنیادین ترکیه و در تضاد با حریم 

خانواده هستند، انجام شود.
به گزارش ایرنا از خبرگزاری آسوشیتدپرس، 
رجب طیب اردوغان در بخشنامه ای که روز 
منتشر  گزت  آفیشال  در  بهمن(   ۹ ( شنبه 
شد، دستور داد اقدامات لازم برای مقابله با 
برنامه های تلویزیونی که برخلاف ارزش های 
ده  نوا بنیادین ترکیه و در تضاد با حریم خا

هستند، انجام شود.
وی اعلام کرد هدف از این تصمیم حفاظت از 
ز میان بردن تاثیرات سوء  فرهنگ ترکیه و ا
برنامه های تلویزیونی با محتوای خارجی است 

که در ترکیه بازآفرینی شده اند.
ین پس با تمام  ز ا ین فرمان، ا به موجب ا
تولیدات تلویزیونی که بر خانواده ها، کودکان 
و نوجوانان تاثیر منفی می گذارند طبق قوانین 
ترکیه برخورد خواهد شد و کودکان و نوجوانان 
ز طریق نمادهای خاص  ز »پیام هایی که ا ا

منتقل می شوند« در امان نگه داشته می شوند.
عنوان  به  تلویزیون  و  دیو  را عالی  شورای 
دیده بان رسانه ای ترکیه، همین حالا نیز قدرت 
و نفوذ گسترده ای دارد و می تواند رسانه ها را 
جریمه کرده یا کانال های تلویزیونی منتقد را 

به طور موقت قطع کند.

ز  ا I(، یکی  lhan Tasci یلهان تاسچی ) ا
ز حزب مخالف دولت  ین شورا که ا اعضای ا
است، این اقدام را »بخشنامه سانسور« نامیده 
و می گوید این کار برخلاف قانون اساسی است 
ز آزادی مطبوعات متعهد  که به حفاظت ا

شده است.

بی بندوباری در سریال های ترکی صدای 
اردوغان را هم درآورد

در پشت نمایشگاه مجازی کتاب 
چه می گذرد؟
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وزیـر فرهنـگ و ارشـاد اسـلامی بـا اشـاره بـه شـرایط فعلـی شـیوع 
کرونـا در کشـور از موافقت سـتاد ملـی مقابله بـا کرونا بـرای برگزاری 
چهلمیـن جشـنواره تئاتـر فجـر بـا ۳۰ درصـد ظرفیـت تماشـاگر خبر 

د. دا
بـه گـزارش ایسـنا بـه نقـل از مرکـز روابـط عمومـی و اطلاع رسـانی 
وزارت فرهنـگ و ارشـاد اسـلامی، دکتـر محمد مهـدی اسـماعیلی در 
نشسـت بـا اعضـای دبیرخانـه چهلمیـن جشـنواره بین المللـی تئاتـر 
فجر کـه در محـل ایـن دبیرخانـه برگـزار شـد، گـزارش ارائه شـده از 
سـوی رئیـس و دبیـر ایـن جشـنواره را خوشـحال کننده توصیـف کرد 
و گفـت: اعتمـاد کامـل دارم بـا اعضـای فعلـی دبیرخانـه جشـنواره 
تئاتـر فجـر ، امسـال ایـن رویـداد بـزرگ نمایشـی بـه خوبـی پیـش 

خواهـد رفـت.
عضـو سـتاد ملـی مقابلـه بـا کرونـا گفـت: در فضـای کنونـی تصمیـم 
گیـری دربـاره برگـزاری جشـنواره ها بـه صـورت حضـوری دشـوار 
اسـت امـا بـا موافقـت اعضـای سـتاد مقـرر شـد چهلمیـن جشـنواره 
بیـن المللـی تئاتر فجـر با ۳۰ درصـد ظرفیـت تماشـاگر برگزار شـود.
ینکـه دهـه مبـارک فجـر را بسـیاری بـا  اسـماعیلی بـا اشـاره بـه ا
جشـنواره های فرهنگـی و هنـری مـی شناسـند و ایـن رویـداد هـا را 

دنبـال مـی کننـد، تاکیـد کـرد: انتظـار داریـم 
جشـنواره های فجـر نمـاد سـیر تحولـی جدیـد 
در حوزه کارهای نمایشـی باشـد و برایـن باوریم 
هرچـه تئاتـر تقویـت شـود آثـار و خروجـی این 
هنـر نمایشـی در دیگـر بخش هـا و حوزه هـا از 

جملـه سـینما و... تاثیـر گـذار خواهـد بـود.
عضـو کابینـه دولـت سـیزدهم در عیـن حـال تصریـح کـرد: از ابتدای 
ایـن دولـت و قبـول مسـئولیت در وزارت فرهنـگ و ارشـاد اسـلامی ، 
تاکیـد داشـتیم که بـه حـوزه تئاتر به صـورت ویژه نـگاه و توجه شـود.
در ابتـدای ایـن نشسـت مدیـر کل هنرهـای نمایشـی وزارت فرهنـگ 
و ارشـاد اسـلامی ضمـن قدردانـی از حضـور دکتـر اسـماعیلی وزیـر 
فرهنگ و ارشـاد اسـلامی، بـا تشـریح رونـد برگـزاری چهلمیـن دوره 
جشـنواره بیـن المللـی تئاتر فجـر، از افـزوده شـدن بخش بیـن الملل 
بـه ایـن دوره جشـنواره خبـر داد و گفـت: امسـال تاجیکسـتان بـه 
عنـوان میهمـان ویـژه در جشـنواره حضـور خواهـد یافـت. همچنیـن 
ارمنسـتان، جمهـوری آذربایجان، عـراق، افغانسـتان، فرانسـه، ایتالیا، 
الجزایـر و اربیـل عـراق نیـز دیگـر کشـورهای حاضـر در ایـن رویـداد 

بـزرگ نمایشـی خواهنـد بـود.

جشنواره تئاتر فجر با ۳۰ درصد ظرفیت
تماشاگر برگزار می شود

خبر
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شـاید بـرای همـه اهالـی ورزش صحبت هـای 
مـردی کـه عمـرش را بـا ورزش گـره زده و در 
روزهـای پایانـی فعالیتـش بـه سـر می بـرد 
و طـی ایـن سـال ها کمتـر لـب بـه سـخن 
گشـوده، خواندنـی باشـد. بـه گـزارش ایسـنا، 
بـه دفتـر نصـرالله سـجادی در کمیتـه ملـی 
المپیـک رفتیـم تـا بـا وی کـه روزهـای 
پایانـی حضـورش در عرصـه مدیریـت ورزش 
ایـران را بـه عنـوان مشـاور عالـی رییـس 
کمیتـه ملـی المپیـک فعالیـت می کنـد بـه 
گفت وگـو بنشـینیم. سـجادی از فوتبـال بازی 
کردن هایـش، دوران تحصیلـش در مدرسـه 
عالـی ورزش، همـکاری اش بـا تربیـت بدنـی 
آمـوزش و پـرورش، ریاسـتش در فدراسـیون 
فوتبـال، راضـی کـردن دهـداری بـرای قبـول 
سـرمربی گری تیـم ملـی، ماجـرای اسـتعفای 
۱۴ ملی پـوش یاغـی، مخالفـت بـا رانت هـای 
خانوادگـی در ورزش، دوران حضـورش در 
سـازمان تربیت بدنـی، وزارت ورزش و جوانـان 
و کمیتـه ملـی المپیـک و نیـز اعتمـاد نکردن 
نمایندگان مجلس بـه وی جهت تصدی وزارت 
ورزش و جوانان گفـت و در پایان خاطره جالبی 
از رسـول خـادم تعریـف کـرد. مشـروح کامل 
گفت وگـوی تفصیلی ایسـنا بانصرالله سـجادی 

در ادامـه آمـده اسـت.
ورزش  بـه  کـه  افتـاد  اتفاقـی  چـه 

شـدید؟ علاقه منـد 
بنـده در محلـه  ۱۷ شـهریور یـا شـهباز سـابق 
کـه محلـه ای ورزشـی بـود بـه دنیـا آمـدم. از 
المپیـک ۱۹۶۴ توکیـو که سـن بسـیار پایینی 
داشـتم بـه خاطـر دارم کـه از طریـق رادیـو، 
مسـابقات فوتبال را بـا صدای مرحـوم بهمنش 
دنبـال می کـردم. یکـی از آرزوهایـم ایـن بـود 
کـه بـه ورزشـگاه امجدیـه بـروم و از نزدیـک 
مسابقات را تماشـا کنم. از همان دوران کودکی 
فوتبـال و والیبـال بـازی می کـردم. در دوران 
دبیرسـتان هم این دو رشـته ورزشـی را دنبال 
و در مسـابقات آموزشگاهی شـرکت می کردم. 
سـال قبـل از دیپلـم هـم در تیـم فوتبـال پیام 
بازی کـردم، تیم پیـام یکی از تیم هـای مرحوم 
دهداری نظیـر تیـم فوتبال "ایـرانِ مـا" بود و 
از ایـن تیم هـا بازیکنـان را بـه تیم هـای بهتـر 

منتقـل می کـرد.
بـا تیـم پیـام قهرمـان باشـگاه های تهـران در 
دسـته دو شـدیم و آن زمان فقط دسـته یک و 
دو وجود داشـت و خبـری از لیگ تهـران نبود. 

مرحـوم دهـداری هفتـه ای یـک تا دو جلسـه 
کنـار تیم حضـور پیدا می کـرد و سـرمربی تیم 
نیـز فریـدون عسـکرزاده بـود کـه بعـدا مربی 
تیـم فوتبـال هما شـد. بنده دفـاع وسـط بازی 
می کردم و بعـد از دوره حضـورم در تیم فوتبال 
پیام، موفق شـدم برای حضور در مدرسـه عالی 
ورزش، نمـره قبولـی کسـب کنـم، هـر چنـد 
برای مدرسـه علـوم ارتباطـات و مدرسـه عالی 
بازرگانـی نیـز قبول شـدم امـا علاقمنـدی من 
به سـمت ورزش بـود و به همین دلیـل تصمیم 
گرفتـم در حـوزه ورزش ادامـه تحصیـل دهم. 
باید بدانیـد که همـواره کنار نان سـنگک برای 
خانه، کیهان ورزشـی می گرفتـم و می خواندم.
از حضورتـان در مدرسـه عالـی ورزش 

بگوییـد.
 در مدرسـه عالـی ورزش، ورزش را جـدی تـر 
دنبال کـردم و حـدود دو سـال در تیـم فوتبال 
تهـران جوان، یکسـال در تیـم فوتبـال اکباتان 
و یکسـال نیـز در تیـم فوتبـال شـاهین بـودم. 
فوتبـال را خیلـی زود و در سـال 5۶ کنـار 
گذاشـتم کـه حـدود ۲۴ سـال سـن داشـتم. 
برخـی دوسـتانمان می گفتنـد در اوج دوران 
فوتبالـت قـرار داری و نبایـد فوتبـال را کنـار 
بگـذاری. زمانی نیـز که فـارغ التحصیل شـدم 
حـدود ۲ سـال هیـچ فعالیتـی انجـام نـدادم 
و صرفـا سـعی می کـردم در مسـائل کمـک 

کننـده بـه اسـتان تهـران در مسـائل انقلابـی 
کمـک کنـم.

سـال ۱۳58 به دلیـل اینکـه تعهـد خدمت به 
مدرسـه عالی ورزش داشـتم به وزارت آموزش 
و پـرورش رفتـم و بـرای انجـام بحـث تعهـد 
خدمـت اعـلام آمادگـی کـردم. گفتنـد بایـد 
بـه شهرسـتان بـروی و مـن هـم قبـول کردم 
و گفتـم مشـکلی نـدارم. بنابرایـن تصمیـم بـر 
این شـد تا به سـمنان بـروم. ۲۰ مهر سـال 58 
و سـال تحصیلـی تازه شـروع شـده بـود که به 
سـمنان رفتم اما گفتنـد باید به شـاهرود بروی 
و در سـمنان ظرفیـت نداریم. لیسـانس تربیت 
بدنـی داشـتم و بقیـه عمومـا دیپلـم بودنـد. 
گفتنـد باید بـه روسـتای قلعه نـو که در مسـیر 

سـبزوار قرار دارد بروی. ابلاغم را صـادر کردند 
و خانه ای یـک اتاقـه در روسـتا اجـاره و برخی 
لـوازم اولیـه زندگـی را از شـاهرود خریـداری 
کـردم. ایـن منطقـه ۲8 کیلومتـر بـا شـاهرود 
فاصلـه داشـت امـا خیلـی جـای خوبـی بـود؛ 
کوهـی در آن حوالـی وجود داشـت کـه دارای 
جنگل هـای ابـر بـود و خیلـی طبیعـت بکـری 
داشـت. یک روسـتای دیگر هـم به نـام میامی 

نزدیکـی قلعه نـو قـرار داشـت.
سـجادی: همـان بهتر کـه وزیـر ورزش 
نشـدم/ دهداری وقتی اسـتعفا داد که او 

را بـا گلوله بـرف زدند
یـک سـال تحصیلـی بیشـتر آن جـا نبـودم و 
جمعـه عصـر بـا خـودرو از میـدان خراسـان 
در تهـران بـه مـدت شـش سـاعت بـه سـمت 
شـاهرود حرکـت می کـردم و پـس از آن بـا 
مینی بـوس طـی نیـم سـاعت بـه روسـتا 
می رفتـم. سه شـنبه ها ظهـر هـم بـه سـمت 
تهـران حرکـت می کـردم تـا بتوانـم در کنـار 
خانواده باشـم. چهارشـنبه های خـود را نیز در 
مدرسـه ای بـه نـام ۱۶ آذر تدریـس می کردم و 
عـلاوه بـر ورزش، دروس دیگری که مـورد نیاز 

آن ها بود را درس مـی دادم و در مجموع ورزش 
را در ایـن مدرسـه نیـز راه انداختـم. یـک مـاه 
نگذشـته بـود کـه رییـس آمـوزش و پـرورش 
گفت باید بـه شـاهرود بیایـی و ما در شـاهرود 
بـه شـما احتیـاج داریـم، بنابراین همزمـان در 

شـاهرود و قلعه نـو تدریـس کـردم.
خـرداد سـال 5۹ بـه تهـران بازگشـتم. یکی از 
دوسـتان معـاون پرورشـی منطقه هفـت بود و 
از بنـده خواسـت تا بـه وی کمـک کنـم. قبول 
کـردم و حـدود دو ماه نگذشـته بود کـه رییس 
اداره آمـوزش و پـرورش از بنـده درخواسـت 
کـرد کـه مسـئول تربیـت بدنی شـوم. بـه وی 
گفتـم کـه تعهـد خدمـت دارم اما مامور شـدم 
تا مشـکل حل شـود و بتوانم در تهـران فعالیت 
خـود را دنبـال کنـم. سـه چهـار مـاه در تهران 
بـودم کـه مدیـرکل آمـوزش و پـرورش تهران 
به بنـده گفـت بیـا و فعالیت خـود را بـه عنوان 
مسـئول تربیت بدنی آموزش و پـرورش تهران 
دنبال کـن. بعـد از گذشـت  سـه تـا چهـار ماه 
فردی بـه نـام مظفری نـژاد آمد و گفـت معاون 
وزیر آمـوزش و پرورش هسـتم و تصمیم بر این 
شـده اسـت تا به عنـوان مدیرکل تربیـت بدنی 
وزارت آمـوزش و پرورش فعالیت خـود را ادامه 
دهـی. گفتم شـش هفـت مـاه منطقه بـوده ام، 
سـه چهار ماه نیز در حال حاضر اینجا مشـغول 
هسـتم و خوب نیسـت که مدام جابجا شوم؛ در 
نهایت گفتند هر کاری می خواهـی انجام دهی 
برای کلان کشـور انجام بده. گفتم اجازه دهید 
فکر کنـم. گفـت نیاز بـه فکر کـردن نیسـت و 
دوشـنبه با محمدجواد باهنر )شـهید باهنر( به 

عنـوان وزیر وقـت ملاقـات داریم.

سجادی: 

همان بهتر که وزیر ورزش نشدم
گزارش
کرمان نو

اسکوچیچ:
طارمی بازیکن کلیدی ماست

ســرمربی تیم ملی فوتبــال ایران به نقش مهــدی طارمی در 
تیمش اشــاره کرد و از اهمیت نزدیکی به قطر در جام جهانی 
سخن گفت. به گزارش خبرگزاری ایسنا و به نقل از اسپورتال، 
تیم ملی فوتبــال ایران پنج شــنبه در چارچــوب هفته هفتم 
مرحله نهایی انتخابی جام جهانــی ۲۰۲۲ قطر مقابل عراق به 
پیروزی رســید و دو هفته زودتر در صعــودی تاریخی به جام 

جهانی رسید.
دراگان اســکوچیچ، ســرمربی تیم ملی ایران در صحبت هایی 
با رسانه کشورش گفت: هیچ احساســی بهتر از بیدار شدن در 
صبح بعد از پیروزی نیســت اما من حتی شب ها بعد از بازی ها 
زیاد نمی خوابم البته احساسات خوشحالی هنوز وجود دارد، اما 
من در مورد این چیزها کاملًا منطقی هســتم. بعد از بازی یک 
مهمانی واقعی در استادیوم برپا شد، نگوییم هرج و مرج. حالا 
ما از کرونا می ترســیم. قبل از عراق ما پنج بازیکن داشتیم که 
نمی توانستیم روی آنها حساب کنیم، سوال این است که بعد از 
آن جشن بزرگ حالا چه چیزی در انتظار ما است. کرونا اطراف 
ماست و بعد از بازی هواداران زیادی در زمین حضور داشتند. 
جشن هایی در خیابان ها برگزار شد و من بسیار خوشحالم که 

باعث خوشحالی مردم شدیم.
اسکوچیچ حتی وقت نداشت به همه تبریک ها و آرزوهای خوب 
پاســخ دهد. در همین رابطه ســرمربی کروات گفت: از سفیر 
کرواسی در تهران، از ســفیر ایران در زاگرب تبریک دریافت 
کردم. اساتیدم از دانشــگاه زاگرب و همچنین هم تیمی هایم 
از لاس پالماس با من تماس گرفتند. من تمام شــب پیام ها را 

خواندم و برخی به طور خاص مرا تحت تأثیر قرار دادند.
ســرمربی تیم ایران ادامه داد: ما کمی عصبی شروع کردیم و 
قبل از بازی باران می بارید. زمین بسیار لیز بود و خطرات بسیار 
زیاد بود. بعد از آن پانزده دقیقــه خیلی خوب بازی کردیم، به 
قول خودشان یک سمفونی در همه سطوح بود. ما طوفانی بازی 
کردیم، موقعیت ها و شوت های زیادی به دروازه داشتیم. من به 
بازیکنانم بسیار افتخار می کنم. طارمی صبح قبل از مسابقه به 

دلیل شرایط جوی وارد ایران شد.
اسکوچیچ درباره سوتفاهم با مهدی طارمی و برخی از جملات 
او که در کرواســی گفته شــد و در ایران بد ترجمه شــده بود 
واکنش نشان داد. وی گفت: این ترجمه توسط برخی گروه های 
علاقه مند! رخ داد. به سادگی، یک سوء تفاهم، من هرگز با آن 
مشکل نداشتم. همه اینها حل شده اســت، او بازیکن کلیدی 
ما و بهترین بازیکن پورتو اســت. ســوء تفاهم ها خیلی پشت 

سر ماست. 
اسـکوچیچ بـا تیـم ایـران ۱۳ بـرد در ۱۴ بـازی و یک 

تسـاوی به دسـت آورد.
سرمربی ایران در بخش دیگری گفت: بازیکنان خیلی با انگیزه 
بودند، از شــرایط ســختی خارج شــدیم، من بلافاصله بعد از 
ســال ها کار آماده هدایت ایران شــدم. علاوه بر این، ذهنیت، 
فرهنگ و بازیکنان اینجا را می شناختم. من فکر می کنم این راز 
موفقیت است. به دو سال حضورم در ایران افتخار می کنم. من 
روی خودم سرمایه گذاری زیادی کرده ام و الان اوج کارم است. 
فکر می کنم خیلی چیزها به من برگشــته اســت.  من همیشه 
آرزو داشتم که به سطح بالایی برسم. ما اولین تیم فوتبال آسیا 
هستیم. من به این امر افتخار می کنم و برای من مهم است که 

از محیط راضی باشم.

سـایت فرانسـوی به رونمایـی از لبـاس های 
تیـم ملـی فوتبـال ایـران پیـش از بـازی بـا 
عـراق پرداخـت. به گـزارش ایسـنا و بـه نقل 
از سـایت footpack فرانسـه، کمتـر از ده مـاه دیگـر، 
جـام جهانـی ۲۰۲۲ آغـاز خواهـد شـد. رقابتـی کـه همه 
منتظـر آن بودنـد و فرصتـی بـرای ایـران بـرای بـازی در 
ششـمین مرحلـه نهایـی تاریـخ خـود خواهـد بـود. ایران 
بـا سـتاره هایی چون طارمـی و قـدوس توانسـت در دیدار 
برابـر عراق بـه برتری برسـد تـا اولیـن تیم از آسـیا باشـد 
که راهـی جـام جهانـی می شـود. ایـران هم چنیـن اولین 
کشـوری اسـت کـه البسـه خـود را بـرای جـام جهانـی 

انتخـاب کـرده اسـت.
 در بیسـت سـال گذشـته کمتر از ده تغییر صـورت گرفته 
اسـت. در حالی که ایـران در جـام جهانـی ۲۰۱8 پیراهن 
هـای آدیـداس را بر تـن کـرده بـود و اکنـون برنـد ایرانی 
تامیـن کننـده البسـه ایـران بـرای جـام جهانـی اسـت. 
پیراهن خانگـی به ایـن ترتیـب دارای یک نوار سـبز افقی 
در سـطح سـینه اسـت کـه نشـان فدراسـیون را در خـود 
جـای داده اسـت. نـواری که بـه سـمت لوگوی مـی رود و 
قرمز می شـود تا رنگ هـای پرچم کشـور را به یـاد بیاورد. 
رنگ هایـی کـه هـم در لبـه آسـتین و هـم در سـطح یقـه 
و روی شـانه هـا دیـده می شـود. در پهلوهـا، یک حاشـیه 
سـبز ظاهـر می شـود. رنـگ دوم ایـران بـرای جام جهانی 

نیـز قرمـز تعیین شـده اسـت. 

لوئیس سوارس با گلزنی در دیدار برابر پاراگوئه 
به رکورد بیشــترین گل زده در انتخابی جام 
جهانی در قــاره آمریکای جنوبی رســید و با 

رکورد مسی برابری کرد.
به گزارش ایسنا و به نقل از تلگراف،  لوئیس سوارس با رکورد 
گلزنی لیونل مسی در مرحله مقدماتی جام جهانی آمریکای 
جنوبی برابری کرد. مهاجم اتلتیکو مادرید تنها گل این بازی 
را برای اروگوئه به ثمر رساند تا آنها یک پیروزی حیاتی را در 
خارج از خانه تضمین کنند. این پیروزی اروگوئه را به رقابت 

برای صعود بازگرداند و امیدهای آنها را  زنده نگه داشت.
گل سوارز در سطح شخصی نیز اهمیت خاصی برای او داشت 

و باعث شد او به رکورد لیونل مسی برسد.
هر دو ستاره مهاجم ۲۷ گل در مقدماتی جام جهانی به ثمر 
رسانده اند، اگرچه ســوارس یک بازی بیشتر از ستاره پاری 
سن ژرمن انجام داده است - 5۹ بازی در مقایسه با 58 بازی 
مسی. کارلوس رویز، مهاجم گواتمالایی، بیش از هر بازیکن 
دیگری در تمام بخش های مقدماتی جام جهانی گل به ثمر 
رسانده است - ۳۹ گل او از تعداد گل های کریستیانو رونالدو 

که ۳۶ گل است، بیشتر است.
علی دایی و کریــم باقری نیز به ترتیب بــا ۳۴ و ۲8 گل در 
جمع 5 گلزن برتر قرار دارند و رابرت لواندوفسکی، مهاجم 

لهستانی در حال حاضر ۲۹ گل دارد.

تیم ملی ایران با برند ایرانی در 
جام جهانی قطر

سوارس به مسی رسید
دایی و باقری در بین ۵ گلزن برتر 

انتخابی جام جهانی

خبر

خبر

خبر

خرداد سال ۵۹ به تهران بازگشتم. یکی از دوستان معاون پرورشی منطقه هفت بود و از بنده خواست تا به 
وی کمک کنم. قبول کردم و حدود دو ماه نگذشته بود که رییس اداره آموزش و پرورش از بنده درخواست 
کرد که مسئول تربیت بدنی شــوم. به وی گفتم که تعهد خدمت دارم اما مامور شدم تا مشکل حل شود 
و بتوانم در تهران فعالیت خود را دنبال کنم. ســه چهار ماه در تهران بودم که مدیرکل آموزش و پرورش 

تهران به بنده گفت بیا و فعالیت خود را به عنوان مسئول تربیت بدنی آموزش و پرورش تهران دنبال کن.

سنا
: ای

س
عک

کاغذ ورزش

فقی ا
 1 - بی نظمی، همراه مرج - گوشه 
حشره  جهنده،  حشره   - خلوت 
 - گنجشك2  زبان  درخت   - آفتی 
یک شب - جمع وصیت3 - یازده، 
 - پیامبر  عموی   - قد  هم  یار  دو 
سخن   - کودک   - گرفتار4  اسیر، 
اندازه   ، پیمانه  تلخ،   - پرده  بی 
بر  گذشتن   ، حساب  و  شماره   ،
رنگ  به  خاكستری،  رنگ   - چیزی 
دست   - پت  همبازی   - خاكستر5 

درد  - محل ورود، مروارید درشت، 
خشم  افشرده   - صدف6  درون 
 - خوشمزه7  دسری   - الو  شده 
روانشناس   - دوازدهم  حرف  تکرار 
بند  شکم  طبی،  کمربند   - آلمانی 
- گاه  از شهر های کرمان   - طبی8 
صدای  نیم   - روز  پایان  استراحت، 
ابراهیم  حضرت  لغب   - سگ9 
 - عامیانه  شعرگونه  قصه   - ص 
زیر   - منتظر  بمب   - بدهكار10 
استثنا  حرف   - كردن  پنهان  خاك 
ساختمان،  شالوده  هندسی،  عدد   -

عدد ارشمیدس11 - حرف پیروزی، 
نوعی   - او  جانشین  غایب،  ضمیر 
خانه  قهوه  بازی   - خوراک گوشتی 
انتخاب،  نون - حرف  نود،   - ای12 
 - گزینش  حرف  آلمانی،  بله 
پهلوان13 - تابلویی از رافائل سانتی 
کردن14  محکم  ساختن،  استوار   -
- نزدیكتر، پست تر، خسیس تر - 
بازی تنیس، عدد شش عرب  واحد 
نت  ریوی،  بیماری   - وارونه  کز   -
مسیحیت  های  فرقه  از   - بیمار15 

زدنی بهم  عدد  مادر،  ورزش   -

عمودی
نام   - وشیرینی   حلوا  نوعی   -  1
حرف   - زنديه2  زمان  در  دوشيزه 
هشتم لاتین - کشور ساعت، میزبان 
خوزستان،  - سد   1954 جهانی  جام 
 - بندگی   - جنوب كشور3  در  سدی 
مخفف   - بلند4  طناب   - همخانه 
 - کوتاه  طریق  میانبر،  راه   - آتش 
وجب   - سرمه5  طبیعی،  اكسید 
بین  رودی  تهران،  نزدیك  شهری   -
 - فرهنگ6  و  علم   - قم  و  تهران 
 - مصری  فراعنه  از   - پنیرک  گیاه 
دورشدن    - استوار7  مقابل  نااستوار، 
الفبای  یادداشت،   - ساز  نوعی   -
از شهرهای بزرگ ژاپن8  موسیقی - 
برانگیزاننده  نفس  سركش،  نفس   -
واکسن  کاشف   - یهر9   - بدی  به 
بدنیا   - چرب گربه  لقمه   - سرخجه 
محلی   -  10 ژاپن  جزایر  از   - آوردن 
شود،  می  دریا  وارد  رودخانه  آب  که 
 - آب  ریزش  جای  دین،  و  مذهب 

نت   - قرقیزستان11  پایتخت   - عود 
درون  عرب،  نفی  موسیقی،  ششم 
بادام كوهی، دشتی  چیزی - درخت 
به  بالا  فرنگی،  بالای   - فارس  در 
مانده12  پا  زیر   - سام  عمو  گویش 

اسلام، یكی  قلعه معروف در صدر   -
پیامبر - سرپرستی -  از جنگ های 
خاک  سرخ،  خاک  سفالگری،  خاک 
بچه   - سرانگشت   - عتیق13  عهد 
می کشد، قامت، اندازه - باران اندک 

وحشی،   - سرسخت14  دشمن   -
معلق   - وارونه  - گو  وحشی  حیوان 
پاكیزه  و  امام دهم، پاك  15 - لقب 
توابع شهركرد،  از  نهامین -  - حداد، 

بختیاری و  محال  چهار  در  شهری 

جدول شماره ۱۱۶۴

کاغذ سیاست

خبرخبر

فرمانده نیروی دریایی ارتش، گفت: ارتش 
با تمام قوا در خدمت نظام اســلامی است 
و کارکنــان پــا در رکاب ارتش جمهوری 
اسلامی ایران در نیروهای مختلف از شرق تا 
غرب میهن اسلامی را پوشش داده و با تمام 
قوا، آماده جانفشانی در راه کشور هستند. به 
گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی ارتش، 
امیر دریادار شهرام ایرانی، فرمانده نیروی 
دریایی راهبردی ارتش در جمع کارکنان 
قرارگاه عملیاتی لشکر ۲۱ حمزه در تبریز 
گفت: امروزه مســئله ای که به شدت حائز 
اهمیت اســت، توجه ویژه به آموزش های 
"سناریو محور" و "مهارت محور" است که 
باید این دو را به صورت همزمان پیگیری 
و دنبال کنیم تا هم چنــان قدرتمند باقی 
بمانیم. وی با اشاره به فرمایشات گرانقدر 
مقام معظــم رهبــری )مدظله العالی( در 
خصوص ارتش، خاطرنشــان کرد: طبق 
بیانات مقام معظم رهبری )مدظله العالی(، 
ارتش جمهوری اسلامی ایران همواره مانند 
خاری در چشم دشمنان و استکبار جهانی 
بوده اســت. فرمانده نیروی دریایی ارتش، 
با تاکید بر پا در رکاب بودن ارتش در همه 
عرصه ها، اظهار کرد: ارتــش با تمام قوا در 
خدمت نظام اسلامی اســت و سربازان پا 
در رکاب ارتش جمهوری اســلامی ایران 
در نیروهای مختلف از شرق تا غرب میهن 
اسلامی را پوشش داده و با تمام قوا، آماده 
جانفشانی در راه کشور هستند. امیر دریادار 
ایرانی بــه تعامل و همــکاری بین نیروی 
زمینی و دریایی ارتش اشاره و خاطر نشان 
کرد: نیروی دریایی از  اقیانوس های دور در 
تلاش است که خطرها را شناسایی کرده 
و امنیت را در کشــور برقرار کند و نیروی 
زمینی نیز نقش محوری و کلیدی در مسئله 
حفظ امنیــت دارد. در کل تنهــا با تعامل 
اثربخش و همیاری این قوا است که امنیت 

میهن اسلامی حفظ می شود.
فرمانده نیروی دریایی راهبردی ارتش در 
پایان به خطرات احتمالی فضای مجازی 
اشــاره و تأکید کرد: یکی از مسائل مهم، 
فضای مجازی و شبکه های اجتماعی است 
که باید مراقب نقشه های شوم دشمنان و 
خطرات احتمالی به ویژه برای جوانان این 

مرز و بوم باشیم.

برگزاری مراسم ۱۲ بهمن 
امسال در حرم امام راحل 

با سخنرانی قالیباف 
رییس ستاد دهه فجر استان تهران گفت: 
مراســم ویژه یوم الله ۱۲ بهمن امســال 
در حرم مطهــر امام راحل از ســاعت ۹ 
صبح با رعایت پروتکل های بهداشــتی 
برگزار می شود و ســخنران این مراسم 
محمــد باقــر قالیباف رییــس مجلس 
شورای اسلامی است. نشست هماهنگی 
مراســم ۱۲ بهمن، صبح یکشــنبه ۱۰ 
بهمن ماه در سالن جلسات بهشت زهرا 
)س( برگزار شــد ، در این نشست که با 
حضور مدیرعامل ســازمان بهشت زهرا 
)س( و شــهردار حرم مطهر امام راحل و 
نمایندگان دســتگاه ها برگزار گردید ، 
حجت الاسلام والمسلمین سید محسن 
محمودی با اشاره به اهمیت گرامیداشت 
ایام الله دهه فجر انقلاب اســلامی گفت: 
۱۲ بهمن سالروز ورود امام راحل به میهن 
اسلامی است که باید برای همیشه از این 
رخداد مهــم تجلیل گــردد. به گزارش 
ایسنا، رئیس ستاد دهه فجر استان تهران 
افزود: به همین مناسبت برنامه های ویژه 
یوم الله ۱۲ بهمن پیش بینی شده است 
؛ علاوه بر گلباران مســیر حرکت امام از 
فرودگاه به سوی حرم مطهر ، رژه موتور 
ســواران نیروهای مســلح ، مراسم ویژه 
ای در حرم مطهر امام راحل از ســاعت 
۹ صبح ۱۲ بهمن برگزار خواهد شــد که 
سخنران این مراسم آقای دکتر قالیباف 
رییس مجلس شــورای اسلامی خواهد 
بود. رییس شــورای هماهنگی تبلیغات 
اسلامی اســتان تهران خاطر نشان کرد: 
گلباران محل جلوس و سخنرانی تاریخی 
امام در بهشــت زهرا )س( راس ساعت 
۱۱ صبــح ۱۲ بهمن از دیگــر برنامه ها 
خواهد بود. عضو شورای فرهنگ عمومی 
استان تهران گفت: این برنامه ها و مراسم 
با رعایت دســتورات بهداشــتی برگزار 
خواهد شد و مردم عزیز تهران با حضور 
در برنامــه های این روز نســبت به روح 
امام بزرگوار ادای احتــرام خواهند کرد. 
رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی 
استان تهران گفت: در این روز در سطح 
استان تهران ضمن به صدا در آمدن زنگ 
انقلاب در مدارس  کاروان نمادین ورود 
امام بــه راه خواهد افتــاد و برنامه های 
ویژه ای اجرا خواهد شد. در این نشست 
غضنفری شهردار حرم امام خمینی)ره( 
نیز آمادگی کامل خود را جهت برگزاری 

مراسم ۱۲ بهمن اعلام کرد.

معاون اول قوه قضاییه، گفت: برخورد جدی و 
قاطع با فساد منافاتی با رعایت حقوق متهمان 
ندارد، بلکه اقتضای عدالت آن است که دو 
توامان انجام شود. به گزارش ایسنا به نقل 
از قوه قضاییه، حجت الاسلام والمسلمین 
محمد مصدق در جلسه شورای مشورتی- 
نظارتی مجتمع اقتصادی، ضمن تأکید بر 
برخورد قاطع و فوری با فساد اقتصادی، 
اظهار کرد: برخورد جدی و قاطع با فساد 
منافاتی با رعایت حقوق متهمان ندارد، بلکه 
اقتضای عدالت آن است که دو توامان انجام 
شود. معاون اول قوه قضاییه گفت: بسیاری 
از پرونده های مهم در مجتمع اقتصادی با 
تلاش، هماهنگی و همکاری مقام قضایی و 
ضابطان خاص و عام به نتیجه می رسد و در 
طول دوره فعالیت مجتمع، ضابطان عموماً 
با حسن نیت و رعایت قانون به وظایف خود 
عمل کرده اند، اما در مجتمع اقتصادی حتی 
یک مورد رفتار خلاف قانون چه از سوی مقام 
قضایی و چه از سوی ضابطان توجیه ندارد 
و بایستی ساز و کار نظارتی مناسبی جهت 
پیشگیری از هرگونه رفتار خلاف قانون 
اندیشیده شود و در عین حال با قاطعیت 
و سرعت مناسب به پرونده های اقتصادی 
رسیدگی شود. رئیس کل دادگستری استان 
تهران نیز در این نشست در گزارشی در 
خصوص آخرین وضعیت مجتمع گفت: 
پنج قاضی به شعب ویژه رسیدگی به اخلال 
در نظام اقتصادی افزوده شده و این شعب 
در حال حاضر تکمیل شده اند و با برنامه 
ریزی انجام شده قضات شعب کیفری دو 
و شعب کیفری یک بلاتصدی مجتمع به 

زودی معرفی می شوند. القاصی مهر، افزود: 
یکی از نیازهای فوری، پیش بینی ضابطان 
ویژه برای تحقیقات در جرایم اقتصادی در 
قانون است و می  توان در اصلاحیه قانون 
مبارزه با اخلالگران در نظام اقتصادی این 
خلاء را مرتفع کرد. رئیس کل دادگستری 
استان تهران تصریح کرد: نظارت قانونی بر 
تحقیقات ضابطان و دادسرا موضوع مهمی 
است و سرعت در رسیدگی و جلوگیری از 
اطاله دادرسی بایستی به طور جدی دنبال 
شود و به سرپرست مجتمع مأموریت داده 
شده است که تمام پرونده های جاری را 
بررسی و علت اطاله را گزارش کنید. رئیس 
سازمان بازرسی کل کشور هم در این جلسه 
گفت: برخورد قاطع با مفاسد اقتصادی جزو 
منویات مقام معظم رهبری و برنامه اصلی قوه  
قضاییه است، اما این برخورد نباید با تضییع 
حقوق متهمان توأم باشد. وی افزود: مبارزه 
جدی و قاطع با مفاسد نیازمند برنامه و رویه 
مدون برای هماهنگی و آموزش ضابطان 

متخصص است و این امر با نظارت دستگاه 
قضایی، قابل تحقق بوده و قانون هم این امر را 
تجویر کرده است. در ادامه جلسه، دادستان 
عمومی و انقلاب تهران گفت: اخیراً سه قاضی 
جدید به دادسرای امور اقتصادی اضافه شده 
و بصورت هفتگی جلسات هماهنگی در 
خصوص عملکرد دادسرای ویژه رسیدگی 
به جرایم اقتصادی تشکیل می شود. صالحی 
افزود: مجتمع قضایی نیازمند یک برنامه 
آموزشی مدون است و بایستی هر چه 
سریعتر به طور عملی این برنامه اجرا شود. 
وی تصریح کرد: در کنار آموزش های عملی 
و تخصصی برای ضابطان، نظارت قانونی در 
طول جریان تحقیقات مقدماتی، تکلیف 
مقامات دادسراست و بر این امر تأکید شده 
است و افزایش توان تخصصی مقامات قضایی 
و ضابطان و اجرای برنامه های آموزشی 
تخصصی در کنار نظارت قانونی برای تضمین 
حقوق متهمان امور حیاتی برای مبارزه با 

فساد هستند.

وزیر امور خارجه پیشین آمریکا با تکرار ادعاهای 
بی اساس خود علیه کشورمان، بازگشت واشنگتن 
به برجام را فاجعه بار توصیف کرد. به گزارش 
ایسنا، مایک پمپئو وزیر امورخارجه پیشین آمریکا 
در گفت وگو با شبکه فاکس نیوز در پاسخ به سوالی 
درباره کناره گیری سه عضو تیم مذاکره کننده 
آمریکا که به طور غیرمستقیم در گفت وگوهای 
برجامی در وین حضور دارد، اظهار داشت: من 
دلیل جدا شدن این افراد را نمی دانم اما امیدوارم 
دلیل این کار آنها عدم تحمل مماشات باشد؛ 
همان طور که من نیز نمی توانم این مماشات را 
تحمل کنم اما به نظر می آید که اکنون قصد داریم 
این کار را انجام دهیم. پمپئو که به نظر می رسد از 
مذاکرات بر سر احیای برنامه جامع اقدام مشترک 
)برجام( بسیار خشمگین و ناراضی است، مدعی 
شد: قرار است میلیاردها دلار به ایران بدهیم، 
پولی که علیه دوستان و متحدان ما در خاورمیانه، 
کشورهای حاشیه خلیج )فارس( و اسرائیل هزینه 
می شود و در نهایت آمریکا را به خطر می اندازد. 
پمپئو در ادامه ادعاهای واهی و تکراری خود 
گفت: واقعاً یک فاجعه خواهد بود، فاجعه بار 
است که بخواهیم به توافقی برگردیم که باراک 
اوباما رئیس جمهوری وقت آمریکا در سال ۲۰۱5 
آن را امضا کرد. وزیر امور خارجه دولت دونالد 
ترامپ در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر اینکه 
"مخالفان توافق هسته ای با ایران از تیم مذاکره 
کننده آمریکا جدا شده اند و این خبر خوبی برای 
واشنگتن نیست، زیرا نمی توان جلوی هسته ای 

شدن ایران را گرفت، مدعی شد: این، خبر خوبی 
نیست. ظاهراً این دولت )بایدن( به جای درک این 
حقیقت که ایران با منابع مالی زیاد کشور بسیار 
خطرناکی است، در حال گام برداشتن در مسیر 

احیای توافقی شکست خورده است. 
به گزارش ایسنا، دونالد ترامپ رئیس جمهور 
پیشین آمریکا که همواره از مخالفان برجام بود 
در سال ۲۰۱8 با نقض تعهدات واشنگتن دیل 
این توافق به طور یکجانبه از آن کناره گیری 
کرد و تحریم ها علیه ایران را بازگرداند. اکنون در 
حالی وزیر امورخارجه دولت او بازگشت واشنگتن 
به برجام را فاجعه آمیز می خواند که بسیاری از 
مقامات کنونی و پیشین آمریکا و به ویژه رژیم 
صهیونیستی اذعان دارند که خروج واشنگتن 
از توافق هسته ای یک اشتباه بزرگ و راهبردی 
بوده که هیچ نتیجه ای نیز در بر نداشته است. این 
ادعاها در حالی از سوی وزیر امورخارجه پیشین 
آمریکا تکرار می شود که دور هشتم مذاکرات وین 

از روز شنبه به مدت یک هفته متوقف شده است 
و مذاکره کنندگان به پایتخت های خو بازگشته 
اند تا مشورت های لازم برای اتخاذ تصمیمات 
مهم و اساسی را بگیرند. این وقفه چند روزه در 
حالی است که روند گفت وگوها نسبت به یک ماه 
گذشته پیشرفت قابل توجهی داشته است و طرف 
ها توانسته اند بخش قابل توجهی از متن توافق 
بازگشت به برجام را پیش ببرند و از اختلافات 
مهم و کلیدی بکاهند. یکی از عوامل پیشرفت 
قابل توجه در مذاکرات در دور هشتم نسبت به 
دور هفتم این بوده است که طرف های اروپایی 
برجام از کشاندن بحث های مذاکراتی به فضای 
رسانه ها خودداری کردند و مذاکرات توانست 
تا حد زیادی دور از حاشیه سازی ها پیش برود. 
به گفته مقامات نزدیک به مذاکرات در وین، این 
رایزنی ها تا مرحله ای پیش رفته است که با اتخاذ 
تصمیمات سیاسی لازم، امکان دستیابی به توافق 

وجود خواهد داشت.

خشم پمپئو از بازگشت احتمالی آمریکا 
به برجام

برخورد قاطع با فساد منافاتی با رعایت 
حقوق متهمان ندارد

یک عضو کمیسیون فرهنگی مجلس ضمن تاکید بر اهمیت ارتباط 
با دیگر کشورها گفت: ما هیچ کشوری، هیچ سرزمینی، هیچ استان، 
هیچ شهر و حتی هیچ طویله ای را در جهان به عنوان اسرائیل به 
رسمیت نمی شناسیم. به گزارش ایسنا، حجت الاسلام جواد نیک 
بین در تذکر شفاهی در جلسه علنی مجلس در جریان بررسی لایحه 
موافقتنامه میان ایران و نیکاراگوئه گفت: ما با همه کشورهای جهان 
می توانیم ارتباط داشته باشیم، البته این که می گوییم کشورها 
یعنی منهای رژیم صهیونیستی. ما هیچ کشوری، هیچ سرزمینی، 
هیچ استان، هیچ شهر و حتی هیچ طویله ای را در جهان به عنوان 
اسرائیل به رسمیت نمی شناسیم. نماینده مردم کاشمر  افزود: تا به 
حال عهدنامه ها، قراردادها و موافقتنامه هایی میان ایران و برخی 
دیگر کشورها منعقد شده است، هر ماه دولت آقای رئیسی ۱۰ هزار 
میلیارد تومان باید برای پرداخت قرض های دولت گذشته صرف کند 
که بخش زیادی از آن به واسطه قراردادها و عهدنامه هایی است که 
از چشم مجلس به دور بوده و به تصویب رسیده است، مانند کرسنت 
ها که تصویب شد و امثال ویلموتس ها قرارداد منعقد کردند. این 
عضو کمیسیون فرهنگی مجلس گفت: تا زمانی که موضوع شفافیت 
در مجلس، شفافیت در دولت، شفافیت در قراردادهای مالی و غیر 
مالی و شفافیت در عرصه های مختلف کشور به تصویب نرسد 
این قراردادها به همین صورت محرمانه خواهد بود، هرچند هم 
که بگویند به پیوست اصل قرارداد موجود می باشد اما آنچه میان 
کشورها نوشته می شود غیر از آن چیزی می باشد که در اینجا قرائت 
می شود، موضوع شفافیت را بار دیگر در دستور کار دهید تا تصویب 
شود و موضوعاتی از این قبیل از چشم مردم و مجلس دورنماند. علی 
نیکزاد نایب رییس مجلس در پاسخ به تذکر نیک بین گفت: اگر دولت 
پیشین خلافی مرتکب شده است باید پاسخگو باشد، مجلس انقلابی 
و دولت موافقتنامه را از متن اصلی ترجمه کرده و مبنای موافقت و 

مخالفت نمایندگان نیز این متن است.

گزارش

نیک بین:
هیچ کشوری را در جهان به عنوان 

اسرائیل به رسمیت نمی شناسیم

ارتشی ها با تمام قوا، 
آماده جانفشانی در راه 

کشور هستند

رنا
: ای

س
عک
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س
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رئیس فراکسیون زنان و خانواده مجلس مجلس شورای اسلامی 
از صدور مجوز برای زنان ماهیگیر جزیره هنگام خبر داد. به 
گزارش ایسنا، فاطمه قاسم پور نماینده مردم تهران در مجلس 
شورای اسلامی در مطلبی در صفحه شخصی خود در توئیتر 
نوشت: »مطالبه چندی پیش زنان ماهیگیر جزیره هنگام جهت 
صدور مجوز که علیرغم اعلام عدم ممنوعیت، متاسفانه به ثمر 
نرسیده بود را از رییس سازمان شیلات و استاندار هرمزگان 
پیگیری کردم. به لطف خدا رییس سازمان شیلات خبر حل این 
مشکل را داد و در تماس تلفنی بانوان ماهیگیر حل این مساله 

را تایید کردند.«

صدور مجوز برای زنان ماهیگیر جزیره 
هنگام

رهبر معظم انقلاب با اشاره به نقش کارآفرینان و کارگران 
در شکست خفت بار آمریکا در جنگ سنگین اقتصادی از 
مسئولان خواستند با ایجاد سند نقشه راهبردی صنعتی 
و مدیریت، نظارت و حمایت از تولید، مسیر کاهش و رفع 
آسیب ها و شتاب بخشی به تولید، اشتغال و پیشرفت 
کشور را تا بهبود زندگی مردم ادامه دهند. به گزارش 
ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی دفتر مقام معظم رهبری، 
حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی 
صبح یکشنبه در دیدار جمعی از تولیدکنندگان و فعالان 
صنعتی، کارآفرینان و فعالان اقتصادی را افسران، و 
کارگران را رزمندگان با اخلاص و با صفای دفاع مقدس 
در مقابل جنگ اقتصادی با امریکا خواندند و با اشاره به 
سخنان صریح مسئولان امریکا درباره شکست خفت بار 
آنها در این نبرد سنگین افزودند: مسئولان پرتلاش 
با »ایجاد سند نقشه راهبردی صنعتی« و »مدیریت، 
هدایت، نظارت و حمایت از تولید« مسیر کاهش و رفع 
آسیب ها و »شتاب گرفتن تولید، اشتغال و پیشرفت 
کشور« را با تلاش بیشتر ادامه دهند تا آثار این روند در 
زندگی مردم نمایان شود. حضرت آیت الله خامنه ای، 
توجه مسئولان دولتی را به نکاتی که تولیدکنندگان و 
صنعتگران در دیدار امروز بیان کردند ضروری دانستند 
و با تأکید بر اینکه اطلاع مردم از موفقیت های فعالان 
اقتصادی از زبان خود این افراد،  برای مقابله با جنگ 
روانی دشمن مفید است، گفتند: البته اگر در این ۱۰ 
سال مسئولان با تولیدکنندگان همراهی بیشتری می 
کردند، آسیب ها کمتر، و موفقیت ها بیشتر می شد. رهبر 
انقلاب، تولید را »جهاد« خواندند و افزودند: ایستادگی 
تولیدکنندگان در مقابل حمله به اقتصاد و تلاش دشمن 
برای ممانعت از فروش نفت و گاز، قطع منابع ارزی و 
برنامه ریزی برای مسدودسازی مبادلات خارجی ایران، 
در واقع جهاد و از بزرگترین عبادت ها است. ایشان با 
تأکید بر اینکه طراحی های دشمن برای فتح سنگر 
تولید با شکست مواجه شد، خاطرنشان کردند: در این 
تهاجم به اقتصاد کشور، در معیشت مردم مشکلاتی 
به وجود آمد اما تولید به زانو درنیامد و سخنگوی وزارت 
امور خارجه آمریکا چند روز پیش صراحتاً اعلام کرد که 
سیاست فشار حداکثری به شکست خفّت بار آمریکا 
منجر شد. رهبر انقلاب گفتند: آنها فروپاشی اقتصادیِ 
به خیال خودشان چند ماهه را زمینه ای برای تحقق 
مقاصد سیاسیِ شوم می دانستند اما پس از ده سال، 
سنگر تولید و اقتصاد کشور بحمدالله پابرجا است که 

تولیدکنندگان و فعالان اقتصادی به عنوان افسران و 
کارگران به عنوان رزمندگان این جهاد مقدس، شریک و 
عامل اصلی این افتخار هستند. حضرت آیت الله خامنه ای 
گفتند: همانگونه که سال گذشته اعلام شد اقتصاد 
کشور برای عبور از مشکلات و آسیب ندیدن در مقابل 
تکانه های داخلی و خارجی، نیازمند جهش تولید است 
زیرا جهش تولید با بهبود شاخص های اقتصادی همچون 
اشتغال پایدار، رونق صادرات، درآمد ارزی و کاهش نرخ 
تورم را به دنبال دارد و استقلال اقتصادی را که ضامن 
عزت و امنیت ملی و افزایش اعتماد به نفس ملی است، 
به دنبال می آورد. رهبر انقلاب با یادآوری سخنان همه 
صاحبنظران داخلی و خارجی درباره ظرفیت های فراوان 
و امکانات گسترده ایران گفتند: اگر مدیران کارآمد، 
پرتلاش و دلسوز از این ظرفیت ها استفاده صحیح کنند، 
یقیناً وضع چندین برابر متفاوت خواهد شد. حضرت 
آیت الله خامنه ای با تکرار تأکید همیشگی شان مبنی بر 
»پرهیز از شرطی کردن اقتصاد کشور و متوقف ماندن 
فعالیت ها به مسائلی که اختیارش در دست خودمان 
نیست«، افزودند: در همین مدت ده سال نیز، بنگاهها 
و تولیدکنندگانی بوده اند که منتظر برداشتن تحریم و 
نتایج مذاکرات نماندند و با کار و تلاش، به نمونه های 

موفقی تبدیل شدند. 
ایشان البته آمارهای کلان اقتصادیِ دهه ۹۰ را حقاً و 
انصافاً ناخرسند کننده خواندند و با اشاره به آثار اینگونه 
مسائل در زندگی مردم گفتند: آمار و میزان »رشد تولید 
ناخالص داخلی، تشکیل سرمایه در کشور، تورم، رشد 
نقدینگی، مسکن، تأمین ماشین آلات و مسائل مشابه«، 
اصلاً خرسند کننده نیست و ضربه به معیشت مردم که 
مدام از آن ابراز نگرانی می کنیم ریشه در همین مسائل و 
واقعیات دارد. رهبر انقلاب تأکید کردند: عامل اصلی این 
مشکلات، صِرف تحریم نیست بلکه تصمیم گیری های 
غلط یا کم کاری ها، باعث بخش مهمی از مشکلات بوده 
است. ایشان با اشاره به اهمیت و استفاده حداکثری 
ایشان از مشاوره های متخصصان و کارشناسان، گفتند 
همه مسئولان با بهره گیری از دیدگاههای صاحبنظران 
برای اجرای کامل توصیه های قبلًا بیان شده، همت 
کنند که هدایت، نظارت و حمایت از تولید به جای 
دخالت دولت، بهبود محیط کسب و کار، انضباط مالی، 
رفع موانع تولید، آسان سازی اخذ مجوز فعالیت ها، 
ایجاد پنجره واحد صدور مجوز، سیاست های تشویقی 
برای فعالیت های مولد، دانش بنیان کردن زنجیره 

تولید، مبارزه با فساد، حمایت از صنایع داخلی و مبارزه 
قاطع و بی رحمانه با قاچاق از جمله این توصیه ها است. 
حضرت آیت الله خامنه ای به عنوان نمونه، مشکل صدور 
بخشنامه های متعدد را مثال زدند و گفتند: از سال ۹۷ 
تا ۱۴۰۰، هزار و پانصد بخشنامه فقط درباره مسائل 
گمرکی صادر شده است. فعالان اقتصادی به کدام یک 
عمل کنند؟ اصلًا فرصت هست همه را بخوانند؟ ایشان 
سپس لزوم ارتقای کیفیت کالاهای تولید داخل را مورد 
تأکید قرار دادند و افزودند: حمایت های عملی و تبلیغاتی 
از تولید داخلی باید منجر به ارتقای کیفیت محصولات 
و همچنین ارتقای فناوری شود اما متأسفانه در برخی 
صنایع به ویژه در صنعت خودرو به موضوع کیفیت توجه 
نمی شود و مردم نیز بحق به آنها اعتراض دارند. رهبر 
انقلاب خاطرنشان کردند: اگر با وجود فضای حمایتی از 
تولید داخل، به جای ارتقای کیفیت، قیمت ها افزایش 
یابد، مسئله بدی است زیرا نتیجه همه حمایت های 
دولتی، بانکی و جلوگیری از رقابت های خارجی، عملًا 
منجر به بالا رفتن قیمت شده است. ایشان با ابراز گلایه 
از برخی تولیدکنندگان داخلی لوازم خانگی گفتند: با 
وجود حمایت هایی که از این تولیدکنندگان شد اما گفته 
می شود برخی محصولات آنها تا دو بابر افزایش قیمت 
داشته که نباید اینگونه باشد. حضرت آیت الله خامنه ای 
یکی دیگر از موضوعات مهم در بخش تولید را حمایت از 

صنابع اشتغال آفرین برشمردند و افزودند: باید در کنار 
حمایت از صنایع اصلی و مادر، از صنایع پایین دستی و 
اشتغال آفرین نیز حمایت های دولتی و بانکی انجام شود 
که پتروپالایشگاهها در ذیل صنعت نفت و زنجیره صنایع 
پایین دستیِ صنعت فولاد، نمونه هایی از این موضوع 
هستند. »توجه ویژه به دانش بنیان شدن صنایع بزرگ« 
از دیگر نکاتی بود که رهبر انقلاب به آن اشاره کردند 
و گفتند: در سالهای اخیر هزاران بنگاه دانش بنیانِ 
کوچک و متوسط به وجود آمده است اما در مورد 
دانش بنیان شدن صنایع بزرگ غفلت شده است که باید 
در این زمینه از توانایی و دانش جوانان خوش استعداد 
استفاده شود؛ همان طور که در هر جایی، از واکسن 
کرونا تا موشک نقطه زن که به جوانان اعتماد و از آنها کار 
خواسته شد، واقعاً درخشیدند. ایشان با تأکید بر اینکه به 
طور کلی با استفاده از شرکتهای خارجی مخالف نیستم، 
خاطرنشان کردند: معتقدم شرکت های دانش بنیان 
کارآمد داخلی می توانند نیازهای ما را در صنایع بزرگ 
همچون نفت برآورده کنند بنابراین نباید تصور شود که 
ارتقای فناوری در صنایع گوناگون فقط منوط به حضور 
شرکت های خارجی است. حضرت آیت الله خامنه ای 
افزودند: جوانان با استعداد ما در زمینه نانو، سلولهای 
بنیادی و زیست فناوری نیز کارهای برجسته ای انجام 

داده و نشان دادند »جوانِ ایرانی می تواند«.

رهبر انقلاب: 

جهاد کارآفرینان و کارگران در سنگر تولید موجب اعتراف 
آمریکا به شکست جنگ اقتصادی شد
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با رسیدن ذخایر آب سدهای کشور به ۲۰میلیارد 
و 8۴۰میلیون مترمکعب، در زمان حاضر حدود 
۴۱درصد ظرفیت مخازن سدها پر شده و 5۹درصد 

این ظرفیت همچنان خالی است.
به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری تسنیم، 
آمار دفتر اطلاعات و داده های آب کشور نشان 
می دهد با سپری شدن ۱۲۹ روز از سال آبی، تا 
۹ بهمن ماه )سال آبی ۱۴۰۱ ـ ۱۴۰۰( میزان کل 
حجم آب در مخازن سدهای کشور حدود ۲۰.8۴ 
میلیارد مترمکعب است که نسبت به مدت مشابه 
سال آبی گذشته ۲۲ درصد کاهش نشان می دهد.

 5۰۰ 5۰ میلیارد و  با توجه به ظرفیت 
میلیون مترمکعبی سدهای کشور، ذخیره 
مترمکعبی  میلیون   8۴۰ و  میلیارد   ۲۰
آب، نشان دهنده پر شدن حدود ۴۱ درصد 

ظرفیت مخازن سدها و خالی بودن 5۹ درصد 
این ظرفیت است.

فیروز قاسم زاده مدیرکل دفتر اطلاعات و داده های 
آب کشور در این خصوص اظهار داشت:  بررسی 
وضعیت سدهای کشور نشان می دهد میزان کل 
حجم ورودی به سدهای کشور از ابتدای مهرماه تا 
تاریخ ۹ بهمن ماه  معادل ۹.۲۶ میلیارد مترمکعب 
است که کاهشی معادل ۱۶ درصد نسبت به مدت 

مشابه سال آبی گذشته را نشان می  دهد.
وی افزود: میزان پرشدگی سدهای مهمی چون 
زاینده رود، شمیل و نیان و سفیدرود در شرایط 
فعلی به ترتیب حدود ۱۳ درصد، ۹۹ درصد و ۲۶ 
درصد است و در استان های خوزستان و تهران، 
میزان پرشدگی مخازن طی سال آبی جاری 

به ترتیب در حدود ۴۷ درصد و ۱۷ درصد است.

  اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک شهداد

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند 

رسمي
برابر راي شماره 140060319005000661مورخ 27/09/1400هيات اول موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك شهداد تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي آقای سید 
اکبر قوامی سیرچی فرزند سید عبداله بشماره شناسنامه 1487 صادره از شهداد در ششدانگ یکبابخانه به مساحت 317 
مترمربع  پلاك 1620 فرعی مفروز و مجزی از 435 فرعی از 47-اصلي واقع در بخش 26 کرمان به آدرس سیرچ-خیابان 
ولیعصر خريداري از مالك رسمي ماشاالله صادقی نژاد کرمانی محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت 

مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1400/10/27- تاريخ انتشار نوبت دوم :1400/11/11-شناسه اگهی:1260981

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه خانم سهیلا فروتنی تاج آباد 
فرزند شعبان به شماره شناسنامه 538 و 
شماره ملی  3160641899 صادره از کهنوج 
مالک ششدانگ یک باب خانه دارای پلاک 63 فرعی از 28-
اصلی واقع در شهر کهنوج ،قطعه یک بخش 46 کرمان که 
سند مالکیت آن به شماره چاپی 627927سری الف سال 99 
با شماره الکترونیکی 140020319002004624 صادر و تسلیم 
تصدیق  محلی  استشهادیه  برگ  دو  تسلیم  ،ضمن  گردیده 
امضاء شده اعلام نموده که سند مالکیت پلاک فوق مفقود 
استناد  با  ،لذا  است  نموده  المثنی  سند  درخواست  و  شده 
تبصره یک اصلاحی ماده 120 آیین نامه قانون ثبت مراتب 
یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله 
نزد خود  یا وجود سند مالکیت  الذکر  به ملک فوق  نسبت 
اداره  به  آگهی  انتشار  تاریخ  از  روز  ده  مدت  ظرف  میباشد 
ارائه  را ضمن  اعتراض خود  مراجعه  ثبت شهرستان کهنوج 
والا پس  نماید  تسلیم  معامله  یا سند  مالکیت  اصل سند 
از مدت مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی اقدام 

خواهد گردید .
اصغر نارویی- رئیس ثبت اسناد واملاک کهنوج.م الف 404

آگهی تحدید حدود اختصاصی
اینکه تحدید حدود ششدانگ  نظر به 
از  فرعی  پلاک 147  خانه   باب  یک 
سقدر  اراضی  در  واقع  اصلی   -   79
جبالبارز جیرفت بخش 34 کرمان به مساحت  430 
مترمربع مورد ثبت آقای سینا امیری دوماری از تحديد 
بر طبق  امکان تحدید  به عدم  نظر  حدود خارج شده 
تبصره الحاقی ذیل ماده 15 قانون ثبت حسب تقاضای 
وارده بشماره 15200 مورخ 1400/10/28 مالک / احدی از 
مالکین تحدید حدود اختصاصی پلاک فوق از ساعت 8 
صبح روز شنبه مورخ 1400/12/14 در محل وقوع ملک 
این آگهی به  انجام خواهد گرفت به موجب  شروع و 
مالکین املاک مجاور اخطار میشود که چنانچه بر حدود 
و حقوق ارتفاقی ملک مورد آگهي واخواهی دارند می 
توانند از تاریخ تنظیم صورتجلسه تحدید حدود لغایت 
30 روز واخواهی خود را به این اداره تسلیم دارند تا طبق 

مقررات اقدام گردد.
تاریخ انتشار :1400/11/11– روز: دوشنبه 

 جواد فاریابی –رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان 
جیرفت – م الف :593

۵۹درصد ظرفیت سدها خالی است



روزنامه اجتماعی، فرهنگی، سیاسی، اقتصادی استان کرمان
صاحب امتیاز: موسسه مطبوعاتی پیام آوران

مدیر مسئول:روح الله خدیشی
زیر نظر شورای نویسندگان

نشانی کرمان: خیابان شهید بهشتی، کوچه شماره 10، نبش شرقی 2
نشانی جیرفت: خیابان مسجد جامع کوچه بن بست نرسیده بیمه مرکزی ایران

اولین ساختمان، سمت چپ طبقه اول

جیرفت: 09131488684     43213684-85- 034
تلفنخانه کرمان: 034-32487477

ایمیل تحریریه: 
kaghazevatan@gmail.com

ایمیل سازمان آگهی ها: 
kaghazevatan.adv@gmail.com 

مدیر اجرایی: حمید باقری 
مدیر داخلی: سمیه خدیشی

گرافیک: فاطمه خواجویی
صفحه آرایی: ندا صفاریان 

خبر: محمد ساردویی
عکس: یاسر خدیشی

روابط عمومی: شیوا کرمی
 بازرگانی: زهره فرسنگی

توزیع: اصغر صانعی
حسابدار: فاطمه سلیمانی 

نماینده روزنامه در عنبرآباد: ارشاد پگاه

نظرات نویسندگان دیدگاه شخصی آنان بوده و لزوما دیدگاه روزنامه نیست . 

1164 پیاپــی  شــماره  چهــارم     ســال       1400 بهمــن   11 دوشــنبه   

پیش چاپ و چاپ: مهدوی)03432134838(

نمابر: 034-32448511

ما را دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

 سفر به دور اتاقم

نویسنده: اگزویه دومستر
ترجمه: احمد پرهیزی

انتشارات: ماهی
داستان کتاب سفر به دور اتاقم در قالب یک زندگی نامه 

خودنوشت است. نویسنده پس از یک دوئل با افسری ایتالیایی 
که با پیروزی خودش به پایان می رسد محکوم به ۴۲ روز اقامت 

اجباری در اتاق خود می شود
سفر به دور اتاقم اثری از اگزویه دومستر، نویسنده و نقاش 

فرانسوی است که در سال ۱۷۹۴ آن را نوشت

فراخوان جشنواره بین المللی کارتون 
جمهوری چک ۲۰۲۲ منتشر شد.

مهلت: ۱۰ اردیبهشت ۱۴۰۱
جشنواره بین المللی کارتون جمهوری چک فراخوان خود را در 

سال ۲۰۲۲ اعلام نموده است. در صورت نیاز و تمایل می توانید از 
خدمات ویژه ی »دپارتمان های تخصصی فستیوارت« برای ثبت نام، 

واریز و دریافت هزینه های ارزی، ترجمه متون ادبی، طراحی 
پورتفولیو، پوستر و … استفاده کنید.

ول حفار کردی
مشخصات: شباهت زیادی به ول حفار افغانی دارد ولی جثه آن قدری 

کوچک تر و رنگ بدنش تیره تر است، موهای پشت سر نیز کمی صورتی رنگ اند. در 
گذشته آن را زیر گونه ای از ول حفار افغانی می دانستند،  ولی در بررسی های انجام شده 

اخیر )به خصوص از نظر ژنتیکی( به عنوان گونه ای جداگانه شناخته شده است. زیستگاه: 
دامنه ها، استپ های مرتفع، علفزارها.

پراکندگی: تاکنون از منطق غربی ایران، و کشورهای ترکیه و قفقاز گزارش شده است.
عادات: شبیه گونه شبیه به ول حفار ترکمنی./گروه کویرها و بیابان ها ایران

کتاب

فراخوان

زیستمند

ارز دیچیتال

اینفوگرافیکاخبار معدن

عکس نوشت

انقلاب  و  عمومی  دادستان  جانشین 
بردسیر گفت: در راستای صیانت از حقوق 
عامه و حفظ سلامت عمومی جامعه و در 
پی دریافت گزارش های مردمی، ۱۴ واحد 

صنفی قهوه سرا )کافی شاپ( متخلف در 
بردسیر پلمب شد.

پیمان ذوالعلی افزود: در پی وصول گزارش 
های مردمی از وقوع تخلفات بهداشتی در 
قهوه سراهای شهر بردسیر، کار پیگیری، 
تحقیق و بازرسی در خصوص این موضوع 
در دستور کار تیم اطلاعات عملیات 
دادستانی با همکاری کارشناسان مرکز 
بهداشت و پلیس اماکن این شهرستان 

قرار گرفت .
او ادامه داد: با توجه به اهمیت و اولویت 
سلامت شهروندان، از واحدهای صنفی 
بازدید شد و به دلیل احراز  مربوطه 
تخلفات صورت گرفته، ۱۴ واحد قهوه سرا 
پلمب و پرونده قضایی در این خصوص 

تشکیل شده است.
رییس تیم اطلاعات عملیات دادستانی 
بردسیر، صیانت از حقوق عامه بویژه حوزه 
سلامت عمومی را یکی از برنامه های 
اصلی دستگاه قضا عنوان و تاکید کرد: 
اعتماد و اطمینان از سلامت و بهداشتی 
بودن محصولات غذایی از حقوق ابتدایی 
شهروندان است و باید سطح بالایی از این 
اطمینان در شهرستان بردسیر حاکم 

باشد.
او خاطرنشان کرد: نظارت ها در حوزه 
سلامت، بهداشت و امنیت غذایی تشدید 
و واحدهای متخلف با رفع تمامی نواقص 
بهداشتی و اخذ تاییدیه از مراجع نظارتی 

رفع پلمپ خواهند شد.

موسسه تحقیقات واکسن
 و سرم سازی رازی

تهران - ایرنا - مؤسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی 
رازی از اواخر اسفند ۹۸ ساخت واکسن کرونا را آغاز 
کرد.واکسن رازی کووپارس نخستین واکسن تزریقی 
- استنشاقی پروتئین نوترکیب کرونا است که مطابق 

با دستورالعمل سازمان جهانی بهداشت و سخت ترین 
پروتکل های داخلی در حال ساخت است.

عکس: مهر

رنا
: ای

بع
من

14 واحد صنفی متخلف در بردسیر پلمب شد

برگزاری دومین جشنواره
 موسیقي فجر در جنوب کرمان 

افتتاح ۴ طرح کشاورزی در فهرج

خبر

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامي جنــوب کرمــان گفت: دومین جشــنواره موســیقي 
فجر جنــوب کرمــان بــا اجرای گــروه هــاي موســیقي از هفــت شهرســتان جنوبــی، در 

جیرفــت برگــزار مي شــود.
حســین اســحاقی در ایــن بــاره اظهارداشــت: بــا توجــه بــه برنامــه ریــزي هــاي انجــام 
ــا چهلمیــن جشــنواره موســیقی فجــر کشــور، دومیــن جشــنواره  ــان ب شــده همزم
موســیقي در جنــوب کرمــان بــه میزبانــي جیرفــت از ۲۲ لغایــت ۲۶ بهمــن ماه ســال 
جــاري در محوطــه بــاز اداره کل فرهنــگ و ارشــاد اســلامی جنــوب کرمــان بــا رعایت 

پروتــکل هــای بهداشــتی برگــزار خواهــد شــد.
او ظرفیــت موســیقي جنــوب کرمــان را در بخــش هــای پــاپ، کلاســیك، ســنتي و ... 
دانســت و تصریــح کــرد: ۸ گــروه موســیقي  بــه مــدت ۵ شــب همزمــان بــا چهلمیــن 

جشــنواره موســیقي فجــر کشــور در جیرفــت  بــه اجــراي برنامــه مــي پردازنــد.
مدیــرکل فرهنــگ و ارشــاد اســلامي جنــوب کرمــان اظهــار داشــت: معرفــي، حفــظ و 
توجه بــه موســیقي ســنتي و محلــي و تقویــت فرهنگ هــاي قومي بــه عنوان قســمتي 
ــگان و تشــویق و  ــراي جلوگیــري از نفــوذ و تهاجــم فرهنــگ بیگان ــي ب از فرهنــگ مل
تاکیــد بــر اهمیــت آداب و رســوم ملــي در جهــت تحکیــم وحــدت و انســجام ملــي از 

اهــداف برگــزاري ایــن جشــنواره اســت.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامي جنــوب کرمــان از هنرمنــدان و علاقمنــدان و مردم 

هفــت شهرســتان جنوبي اســتان کرمــان بــراي حضــور در این آئیــن دعــوت کردند.

مدیــر جهــاد کشــاورزی فهــرج گفــت: به مناســبت دهــه فجــر، ۴ طــرح کشــاورزی در 
فهــرج بــا هزینــه کــرد بیــش از ۴۶ میلیــارد ریــال بــه بهــره بــرداری می رســد.

مدیــر جهــاد کشــاورزی فهــرج گفــت: به مناســبت دهــه فجــر، ۴ طــرح کشــاورزی در 
فهــرج بــا هزینــه کــرد بیــش از ۴۶ میلیــارد ریــال بــه بهــره بــرداری می رســد.

ــاورزی در  ــرح کش ــر، ۴ ط ــه فج ــبت ده ــه مناس ــال ب ــت: امس ــی گف ــی فهرج عل
شهرســتان فهرج بــا هزینــه کــرد بیــش از ۴۶ میلیــارد ریــال که بیــش از یــک میلیارد 

ــد. ــرداری می رس ــره ب ــه به ــت، ب ــی اس ــارات دولت ــال آن از اعتب ری
ــه و ۲  ــک واحــد گلخان ــک طــرح آب وخــاک، ی ــا، شــامل: ی ــن طرح ه ــه او ای ــه گفت ب

واحــد ســردخانه اســت.
مدیــر جهــاد کشــاورزی شهرســتان فهــرج مــی گویــد: بــه مناســبت دهــه فجــر یــک 
طرح آبیــاری کــم فشــار در ســطح ۲۶.۵ هکتار بــا هزینــه کــرد ۳ هــزار و ۵۰۰ میلیون 
ریال که هــزار و ۱۲۰ میلیــون ریــال آن از اعتبــارات دولتی اســت، در شهرســتان فهرج 

بــه بهــره بــرداری می رســد.
او گفت:همچنیــن ۲ واحــد ســردخانه ۵۰۰ تنــی خرمــا در دهــه فجــر امســال افتتــاح 

ــود . ــه ایجــاد می ش ــا، ۴۴ شــغل در منطق ــن طرح ه ــاح ای ــا افتت ــه ب می شــود ک
ــزار  ــطح ۳ ه ــی در س ــک ۶۰ تن ــه هیدروپونی ــد گلخان ــک واح ــی گوید:ی ــی م فهرج
مترمربــع نیــز در ایــام دهــه فجــر افتتــاح می شــود کــه بــا افتتــاح ایــن طــرح، ۱۰ نفــر 

ــوند. ــه کار می ش ــغول ب مش

آگهی استخدام در استان کرمان

موقعیت شغلی:مشاور حقوقی
شرایط احراز

جنسیت: آقا و خانم
نوع قرارداد: پاره وقت

شرایط همکاری
دو روز در هفته

تسهیلات و مزایا
مزایا:

 حقوق ثابت + درصد از چک های پاس شده
 متقاضیان واجد شرایط  رزومه خود را به واتس اپ زیر ارسال 

نمایند.
لطفا از تماس تلفنی خودداری نمایید.
اطلاعات تماس: واتساپ ۰۹۳۰۶۵۳۲۹۹۰

موقعیت شغلی:کارشناس تامین سنگ آهن
جنسیت: اقا

نوع قرارداد: تمام وقت
شرایط احراز
شرایط احراز

کارشناسی به بالا
حداقل یک سال سابقه کار مرتبط

آشنا به معادن و نمونه برداری درحوزه سنگ آهن و ...
آشنا به روش های تحلیل بازار، رقبا، بازار سنگ آهن 

 متقاضیان واجد شرایط  رزومه خود را به ایمیل زیر ارسال 
نمایند.

اطلاعات تماس
gmail.com@۱۴۰۰.tosan.jazb ایمیل

موقعیت شغلی:ا کارشناس فروش
جنسیت: آقا و خانم

نوع قرارداد: تمام وقت
شرایط احراز

ویزیت روزانه به منظور بررسی بازار، شناسایی فروشگاه های 
جدید و ترغیب مشتریان برای خرید بیشتر از محصولات 

شرکت
تحصیلات: کارشناسی
ترجیحا ساکن کرمان

تسلط بر اصول و فنون بازاریابی و فروش
روابط عمومی مناسب و روحیه کار تیمی
امکان انجام ماموریت در سطح استان های کرمان، هرمزگان و 
سیستان و بلوچستان

استخدام صنایع استیل البرزیک شرکت معتبر معدنیاستخدام زمزم

خبر

خبر

دبیر سـتاد امـر بـه معـروف و نهـی از منکر اسـتان 
کرمان بـا اشـاره بـه شـکایت یـک نماینده اسـتان 
کرمان در مجلس از یک مطالبه گر گفـت: ما در برابر 
ایـن نماینده سـکوت نمی کنیـم و نماینـدگان حق 
ندارند علیه مطالبه گران پرونده تشـکیل دهند، اگر 
جوانـی کلمـه ای را جابه جا مطـرح کند و بـه دادگاه 

کشـیده شـود مطالبه گـری نمی مانـد.
محمدحسـن مولا افزود: برخی مطالبه گـران گلایه 
دارنـد کـه از سـوی دسـتگاه  ای حاکمیتـی دچـار 
مشـکل می شـوند و امکان اجازه ادامـه مطالبه گری 

بـه آن نمی دهنـد.
او اضافه کرد:در یک سـال گذشـته، به دبیر ستاد امر 
به معروف که وظیفه حمایت از مطالبه گـران را دارد 

هم اتهاماتی زده شـد و ۲ مرتبه شـورای تامین علیه 
دبیر امر به معروف جلسـه گرفتند و حکـم زدند.

مولا اظهـار کرد:ما خط قرمـزی در مطالبـه گری به 
جز موارد شـرعی نداریـم و طبق آمارهای کشـوری 
در یک سـال اخیـر، اسـتان کرمـان جز ۱۰ اسـتان 

مطالبه گر کشـور آمده اسـت.
انتقاد سـتاد امـر بـه معـروف از سـوء مدیریـت آب 

در اسـتان
معـاون مطالبـه گـری و امـور اجتماعـی سـتاد امر 
به معـروف اسـتان نیـز در این جلسـه گفـت: بحث 
آب مهمتریـن مطالبه گـری ایـن سـتاد اسـت و در 
حـال حاضـر دومیـن نامـه بـا اسـناد و مـدارک بـه 
وزیر نیـرو مبنی بر درخواسـت اعـزام کارگـروه ویژه 

برای بررسـی مسـائل آب اسـتان کـرده ایم، ارسـال 
شـده اسـت.

شیخی معتقد اسـت که مسـئولان حوزه آب استان 
در ایـن زمینه تدبیـر نکرده انـد و افزود: حـدود ۱۰۰ 
صفحه در خصوص مدیریت آب اسـتان تهیه کردیم 
و اگـر اصلاحات سـاختاری ایجاد شـود ما نیـازی به 
انتقـال آب از حوضه هـای دیگـر نداریم و بـا آب های 
داخل اسـتان می توانیم نیـاز کرمـان را تامین کنیم.
او گفت: البته انتقال آب برای صنایع باید انجام شـود 
و کرمان سـهم خـود را در ایـن زمینـه دریافت کند 
اما بایـد اصلاحاتـی در آب و فاضلاب اسـتان صورت 
گیـرد چراکـه آب کافـی وجـود دارد ولـی مدیریت 

درسـتی نیست.

دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان کرمان:

در مقابل شکایت نمایندگان  از مطالبه گران سکوت نمی کنیم

مراسم رونمایی سامانه اعلام 
تخلف و فساد شهرداری رفسنجان با عنوان 
»هاتف« روز یکشنبه در محل فرمانداری این 

شهرستان برگزار شد.
شهردار رفسنجان در این مراسم گفت: سامانه 
هاتف با شعار »چشم ما باشید« با هدف مقابله 
با هرگونه فساد و تخلف و ایجاد بستری امن 
برای ثبت گزارش ها و شکایت های مردمی 

راه اندازی شده است.
مجید کهنوجی ادامه داد: این سامانه برای 

خدمت رسانی الکترونیکی به شهروندان و 
زیر نظر اداره بازرسی و رسیدگی به شکایات 
با نشانی hatef.rafsanjan.ir راه اندازی 

شده است.
به گفته او مردم برای ثبت شکایت های خود 
ز مجموعه شهرداری رفسنجان و اعلام  ا
هرگونه فساد مالی و اداری، تخلف از قوانین و 
آیین نامه ها، ترک فعل یا انجام ندادن وظیفه 
و بدرفتاری با ارباب رجوع می توانند به نشانی 
این سامانه مراجعه و اقدام به ثبت شکایات 

خود کنند.
دامه تاکید کرد: در موضوع  کهنوجی در ا
تفکیک زمین های شهرداری طی دوره 
چهار سال قبل به ارزش هزار میلیارد تومان، 
دست تعدادی زمین خوار و مفسد در کار بود 
که به صورت قانونی و ارزان قیمت و اقساط 
سه ساله عده ای متصرف شدند اما اینک با 
گزارش های مردمی موضوع زمین خواری در 

شهرداری رفسنجان به صفر رسیده است.
ز این به بعد زمین را بعد  ا و تصریح کرد: ا

از کارشناسی به صورت مزایده در اختیار 
عموم قرار می دهیم تا منفعت آن به عموم 

مردم برسد.
علی اکبر پورمحمدی سرپرست فرمانداری 
رفسنجان نیز گفت: اگر مبارزه با فساد به 
نوعی به یک فرهنگ در جامعه تبدیل شود به 

مرور زمان خودش را نشان می دهد.
و افزود: مردم از طریق سامانه هاتف می  ا
توانند گزارش های تخلفات را ارائه دهند تا از 

بروز فساد جلوگیری شود.

شهرداری رفسنجان سامانه اعلام فساد رونمایی کرد

رئیس دادگستری شهرستان راور با بیان اینکه به کارگیری مشمولان غایب از سوی 
کارفرمایان ممنوع است،گفت: کارفرمایی که نیروی مشمول غایب را به کارگیری 

کند، تحت پیگرد قانونی قرار می گیرد.
ابوالفضل فرحبخش در جلسه شورای پیشگیری از وقوع جرم دادگستری شهرستان 
راور اظهار داشت:مطابق ماده ۶۳ قانون وظیفه عمومی،هر یک از موسسات دولتی و 
غیردولتی،از قبیل:بنگاه ها، مغازه ها، تعمیرگاه ها و… به هر نحوی از نیروی مشمول 
غایب استفاده کنند،پس از شناسایی از سوی اداره کار،صنعت معدن و تجارت به 

محاکم صالحه معرفی می شوند و تحت پیگرد قانونی قرار می گیرند.
این مقام قضایی بیان کرد:دفاع و حفظ امنیت،یکی از وظایف حاکمیت است و برای 
انجام این وظیفه خطیر،از نیروی انسانی جوان و آموزش دیده )سرباز( استفاده 
می شود.معاون دادستان عمومی و انقلاب شهرستان راور نیز گفت:مطابق ماده ۵۸ 
قانون وظیفه عمومی،نیروی انتظامی موظف است در خصوص شناسایی،تعقیب و 

دستگیری مشمولان غایب و رسیدگی به وضعیت آنان اقدام کند.

به کارگیری مشمولان غایب از سوی
 کارفرمایان در راور ممنوع است


